
 در پی انتشار نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی 
دانشجویان مستقل خطاب به معاون اول رئیس جمهور که 
با استناد به سخنان احمد توکلی نماینده مجلس شورای 
اسلامی، اتهاماتی را علیه دولت تدبیر و امید مطرح کرده 
نامه مذکور  به  پاسخ  رئیس جمهور در  اول  معاون  است، 
تصریح کرد: دولت تدبیر و امید به قانون گرایی و مبارزه با 
فساد اعتقاد داشته و عمل کرده است و هزینه آن را نیز می 

پردازد.  متن کامل پاسخ مکتوب معاون اول رئیس جمهور 
به نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان 
مستقل به شرح زیر است: متأسفانه این دروغ بزرگی است 
که به دولت نسبت داده شد. با فرض صحت موضوع، اگر یک 
محاسبه ساده صورت می گرفت، رقم واقعی یک بیستم ارقام 
اعلام شده هم نمی شد، این در حالی است که اصل موضوع 

هم خلاف واقع است...

عضو کمیته هفت نفره اصولگرایان می گوید: تاکنون شورای موقت اصولگرایی هیچ جلسه ای با علی لاریجانی نداشته است.
عبدالرضا مصری با بیان اینکه اطلاعی از برنامه زمانبندی این جلسه ندارد، می گوید: ما می خواهیم با رئیس مجلس تعامل 

داشته باشیم و تقویت آقای لاریجانی جزو برنامه های ما خواهد بود، بنابراین با ایشان جلسه خواهیم داشت.
وی درباره احتمال پیوستن علی لاریجانی به فراکسیون اصولگرایان مجلس دهم نیز اظهار می کند: اساسا بحث پیوستن  
افراد مطرح نیست، بلکه بحث این است که هر دو فراکسیون در مجلس آینده خط مشی خود را مشخص کنند تا هر کسی که 

خواست بتواند به عضویت هر کدام از آن ها درآید. ..
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انتقاد آیت الله نوری همدانی  از صداوسیما

راهبردی که در دستورکار شورای موقت اصولگرایی قرار گرفته است

محمد رضا عارف:

 ازتوافق برای ریاستم در مجلس اطلاع ندارم 

دلیل اختلالات در تلگرام چه بود؟

در پاسخ به نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل

جهانگیری: انتساب فساد اخیر به دولت
 دروغی بزرگ است

امضای تفاهم نامه 
همکاری میان دفتر 

تبلیغات اسلامی و ستاد 
مبارزه با مواد مخدر

مراسم امضای تفاهم نامه همکاری میان دفتر تبلیغات 
اسلامی حوزه علمیه قم و ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور 
عصر روز سه شنبه هفته گذشته در سالن همایش های 

غدیر برگزار شد.
بکارگیری ظرفیت های تبلیغی  برای مقابله با اعتیاد

این  در  قم  علمیه  حوزه  اسلامی  تبلیغات  دفتر  رییس 
مراسم گفت: ظرفیت های خوب و مناسبی در عرصه مقابله 
با اعتیاد و مواد مخدر در حوزه علمیه وجود دارد كه باید از 

آن بهره مند شویم. 
حجت الاسلام و المسلمین احمد واعظی افزود: ظرفیت ها و 
قابلیت های مناسبی میان دو مجموعه برای انجام فعالیت های 
فرهنگی و تبلیغی مشترك وجود دارد. وی با اشاره به آسیب های 
گسترده اعتیاد در ابعاد گوناگون، مقابله با این معضل خانمان 
سوز را یك وظیفه و مسوولیت همگانی در پیشگاه خداوند متعال 
دانست و گفت: تلاش می كنیم تا در جهت مبارزه با مواد مخدر 
و پیشگیری از اعتیاد درجامعه، برنامه ریزی جدی داشته باشیم.  
رییس دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم در پایان تصریح كرد: 
انجام فعالیت های تبلیغی و فرهنگی برای پیشگیری از گرایش 
جوانان و نوجوانان به اعتیاد و كمك به معتادان برای ترك اعتیاد 
بسیار اهمیت دارد كه همه مسوولان باید در این زمینه توجه 

داشته باشند.
فعالیت های فرهنگی برای مقابله با اعتیاد 

گسترش می یابد
قائم مقام رییس ستاد مبارزه با مواد مخدر كشور نیز در این 
جلسه گفت: فعالیت های فرهنگی و هنری برای پیشگیری و 

مقابله با اعتیاد در كشور در ابعاد گوناگون گسترش می یابد.
علیرضا جزینی افزود: این ستاد با مشاركت نهادهای مختلف، 
اعتیاد  با  مقابله  فرهنگ  توسعه  راستای  در  گام های جدی 

برداشته است. 
وی با اشاره به تاكیدات رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر 
ریشه كن شدن معضل اعتیاد در جامعه، خاطرنشان كرد: بر اساس 
برنامه ششم توسعه باید سالیانه پنج درصد از آمار اعتیاد در جامعه 
كاهش یابد كه دراین جهت نیازمند همت و تلاش جدی همه 

مسوولان هستیم. 
قائم مقام ستاد مبارزه با مواد مخدر كشور با اشاره به آسیب 
های گوناگون اعتیاد در جامعه، 45 درصد تخلفات را مستقیما با 
معضل اعتیاد مرتبط دانست و گفت: نخستین اولویت و استراتژی 
در مبارزه با مواد مخدر و اعتیاد، مساله پیشگیری است كه بسیار 

آسان تر و با اهمیت است. 
وی بر ضرورت مبارزه با قاچاقچیان داخلی و بین المللی 
مواد مخدر تاكید كرد و گفت: متاسفانه این افراد برای به دست 
آوردن سودهای هنگفت مالی، با ترویج باورهای نادرست همچون 
پیشرفت درسی میان جوانان و نوجوانان، نسل آینده ساز كشورمان 

را نابود می كنند.
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روزنامه صبح ایران

رییس جمهوری اسلامی ایران تاکید کرد: همواره باید خطر رژیم صهیونیستی را 
به عنوان منبع اصلی تولید خشونت و افراطی گری به خاطر داشت و پذیرفت که استمرار 
قتل عام مردم بی گناه فلسطین حاکی از سرشت خشونت آمیز رژیمی است که با تغافل 

جامعه جهانی و بویژه قدرت های غربی به سبعیت خود ادامه می دهد.
 حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی روز  پنج شنبه  در سیزدهمین اجلاس 
سران کشورهای عضو سازمان همکاری  اسلامی در سخنانی اظهارداشت: جهان اسلام 
سزاوار آن نیست که در موج ناامنی، خشونت و تروریسم سازمان یافته درغلطیده 
و مبتلابه عقب ماندگی و توسعه نیافتگی همه جانبه شود بلکه سزاوار آن است که بر 

جایگاهی برتر بنشیند و این ممکن نیست مگر آنکه با دغدغه بیشتر به وضعیت 
کنونی و دنیای پیرامونی خویش بیندیشیم. وی تصریح کرد: اگر کمك های مالی و 

نظامی، به برخی گروه های ضد اسلام امکان داد که نام اسلام را به گروگان 
بگیرند و چهره زیبای اسلام را به جنایت و آدمکشی بیالایند و برای 

توطئه زشت اسلام هراسی، شاهد و بهانه بسازند، چگونه می شود از 
سلم و سلام اسلام دفاع کرد؟ رییس جمهوری خاطرنشان کرد: اگر 

صدها میلیارد دلار از ذخایر و منابع امت اسلامی به جای آنکه 
صرف رشد و اشتغال جوانان شود ...

روحانی در اجلاس سران کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی:

هر حرکت تفرقه افکنانه ای قطعا بی اعتبار است 
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ایران لنگر ثبات منطقه است
7

دکتر علی لاریجانی:
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تفرقه افکنی سعودی ها 
در اجلاس همبستگی

عنوان  با  اسلامی  همکاری  سازمان  سران  اجلاس 
همبستگی جهان اسلام برای صلح برگزار شد؛ اجلاسی 
كه حركت های افراطی و تفرقه افکنانه در آن، محکوم 

به شکست بود.
شعار این نشست »اتحاد و همبستگی برای عدالت و صلح« انتخاب شده است 
اما خبرها، از تلاش چند كشور محدود ازجمله عربستان برای كمرنگ كردن موضوع 
فلسطین و طرح موضوعاتی برای تضعیف جبهه مقاومت در منطقه در پیشنویس بیانیه 
این  نشست حکایت داشت. دبیركل سازمان همکاری اسلامی هم در موضع گیری 
عجیب، بجای بی طرفی در سمتش مدعی شده بشار اسد در آینده سوریه نقشی ندارد. 
مدنی موضوع حزب الله را هم یکی از مهمترین پرونده های این نشست دانست. البته 
آقای روحانی پیش از رفتن به تركیه ضمن تاكید بر مقابله با افراط گرایان و تفرقه افکنان 
در قبال بحران های منطقه تصریح كرد كه مسلمانها انتظار دارند تا نتیجه نشست 
استانبول، ندای وحدت، همبستگی و همکاری در دنیای اسلام باشد. رئیس جمهور 
كشورمان البته این نکته را هم گفت كه در این اجلاس درباره مسئله رفع اختلافات در 
دنیای اسلام و ایجاد وحدت و انسجام در میان كشورهای اسلامی و به خصوص در زمینه 
مبارزه با تروریسم بحث های راهگشایی مطرح شود. البته اجلاس امسال سازمان همکاری 
كشورهای اسلامی تحت الشعاع اقدامات تفرقه افکنانه سعودیها در گنجاندن بندهایی 

علیه ایران و محور مقاومت در بیانیه پایانی این نشست قرارگرفته بود. 
آقای ظریف وزیر امور خارجه كشورمان هم نسبت  به تلاش های مخرب سعودی ها 
در استانبول علیه ایران و حزب ا. هشدار داد.  وی در واكنش به طرح چهار بندی علیه 
ایران  و گنجانده شدن یک بند علیه جنبش مردمی حزب ا. لبنان در پیش نویس 
اعلامیه اجلاس سران كشورهای اسلامی تلاش های مخرب عربستان را  برای ایجاد 
تفرقه و شکاف در جهان اسلام  و به نفع رژیم صهیونیستی دانست. وزیر امور خارجه 
كشورمان همچنین گفت بندهایی كه رژیم سعودی در پیش نویس بیانیه نشست سران 
گنجانده است به سود رژیم صهیونیستی است و با روح همبستگی اسلامی تناقض دارد. 
آگاهان سیاسی معتقدند رژیم سعودی و متحدان آن باید از گذشته عبرت بگیرند و 
سیاست های شکست خورده برخی از كشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی را تکرار 
نکنند. شکست های زنجیره ای گروه های تروریستی و برخی حامیان منطقه ای آنان 
طی روزهای گذشته در عراق و سوریه، هم اكنون آنها را به تکاپو انداخته تا در میدان 

مناسبات دیپلماتیک انتقام بگیرند. 
اجلاس امسال سازمان همکاری كشورهای اسلامی، در شرایطی در استانبول برگزار 
می شود كه منطقه شاهد تحولات زشت و زیبا بوده و در عین حال، تحركات سازمان 
یافته تروریسم بین الملل همچنان كشورهای اسلامی را در خط اول تهدید قرار داده 
است. این روزها بحران سوریه نیز برغم موفقیت های اخیر ارتش سوریه، همچنان سایه 
اش را از سر این كشور برنداشته است. هنوز تروریست های زیادی بطور روزانه وارد این 
كشور می شوند، كمک های مستقیم و غیر مستقیم برخی دولت های منطقه همچون 
عربستان و قطر به این گروه ها همچنان ادامه دارد؛ داعش و النصره در صدر وحشی 
ترین گروه های تروریستی حاضر در این كشور هستند. لیبی جنگ زده و مراكز نفتی 
آن در هراس از پیشرفت های نظامی گروه تروریستی داعش است. مصر دو جزیره خود 
را به عربستان هدیه می دهد و دولت سعودی نیز با اعدام ضد حقوق بشری مبارزان 
مردمی همچون شیخ نمر باقر النمر یک بحران غیر ضروری به منطقه تحمیل كرده 
است. در سایر نقاط، از تركیه تا مصر و از آنجا تا غرب آفریقا نیز كشورهای اسلامی وضع 
چندان مناسب تری ندارند و این درحالی است كه عمده كشورهای اسلامی جهان طی 
یک سال گذشته بصورت های مستقیم و غیر مستقیم مورد هدف حملات تروریستی 
داعش قرار داشته اند، بطوری كه در اندونزی، پاكستان و تركیه تا صحرای سینا و آن 
سوتر در نیجریه، گویا هیچ كشور اسلامی در حاشیه امنیت قرار نداشته است. سازمان 
همکاری اسلامی كه 57 عضو از چهار قاره جهان دارد، درسال 1962 تاسیس شد و 
اكنون یکی از بزرگترین نهادهای بین المللی و دارای نمایندگان دائم در سازمان ملل و 
اتحادیه اروپاست. بدون تردید انتظار می رود روسا و مقامات عالیرتبه 57 كشور عضو این 
سازمان اثرگذار، موضوع مبارزه بی امان با حركت تروریسم و حامیان افراطی - وهابی آنها 
در سطح منطقه را به عنوان مهمترین محور و موضوع اجلاس امسال اختصاص دهند تا 
كشورهای اسلامی بجای اختصاص پتانسل و ظرفیت خود برای مقابله با زیاده خواهان 
سیاسی مورد حمایت غرب، به فکر توسعه روزافزون اقتصادی خود باشند.  آزادی عمل 

تفرقه افکنان افراطی، بیش از این به صلاح نیست.

انتقاد آیت الله نوری همدانی
 از صداوسیما

آیت الله حسین نوری همدانی از مراجع تقلید از كم توجهی صدا و سیما به سخنرانی 
های مذهبی و پخش در ساعات نامناسب از رسانه ملی انتقاد كرد.

به گزارش مركز خبر حوزه، وی روز پنجشنبه در دیدار تعدادی از مبلغان حوزه علمیه 
قم افزود: متاسفانه صحبت های ارزنده از علمایی كه با انقلاب همراه هستند كه حاصل 
سال ها كسب علمشان است در پاسی از شب در شبکه های تلویزیون پخش می شود كه 
عموم مردم در حال استراحت می باشند، ولی فیلم هایی كه هیچ محتوایی برای مخاطب 
ندارند را در ساعاتی پخش می كنند كه بیننده زیادی دارند.آیت الله نوری همدانی در 
ادامه سخنان خود خطاب به مبلغان گفت: شغل شما بسیار حساس و مفید است و دنباله 
شغل انبیاست، از این جهت افتخاری است كه این امر را صحیح انجام دهیم.وی با بیان 
روایتی افزود: هركس با تبلیغ خود یك نفر را احیا كند، توانسته رسالت خود را به نحو 
احسن انجام دهد و همچنین یکی از چیزهایی كه باید در حوزه ها به آن توجه شود، 
تربیت مبلغان نمونه در عرصه های مختلف است، تا بتوانند در جامعه تاثیرگذار باشند.وی 
اضافه كرد: حوزه های علمیه انقلابی هستند؛ سعی كنید حوزه را همچون سابق انقلابی 

نگه دارید، لذا كار شما بسیار مقدس و عالی است.
آیت الله نوری همدانی با بیان این كه باید اركان انقلاب، اهداف، ثمرات و بركات و 
همچنین خطراتی كه انقلاب را تهدید می كند را بشناسیم، گفت: حوزه علمیه باید در 

طرح های سیاسی، فرهنگی، اجتماعی و غیره به میدان بیاید.
وی همچنین با بیان این كه استکبار ستیزی را در سرلوحه كارهای خود قرار دهیم 
و به آمریکا نرمشنشان ندهیم اظهارداشت: باید اسلام ناب را ترویج دهیم و مردم را 
همیشه روشن و آگاه نگه داریم و سعی كنیم با بیان روایات و قرآن، مسائلی یاد دهیم 

كه به كار مردم بیاید.
این مرجع تقلید اركان انقلاب را اسلام ناب، مردم و ولایت فقیه بیان كرد و افزود: باید 

نقش ولایت فقیه را در جامعه اسلامی بیان كنیم و سعی كنیم انقلابی بمانیم.

رئیس ستاد انتخابات کشور: 

شورای نگهبان پاسخگوی 
رد صلاحیت منتخب اصفهان باشد 

رییس ستاد انتخابات كشور گفت: تبلیغات نامزدهای دور دوم انتخابات مجلس دهم 
در فضای مجازی قابل پیگیری و رسیدگی است.

به گزارش ایلنا، محمد حسین مقیمی روز پنجشنبه در نشستی با خبرنگاران استان 
اردبیل در پاسخ به پرسش خبرنگاران در زمینه دلیل رد صلاحیت منتخب اصفهان 
تشریح كرد: دولت و وزارت كشور تنها مجری انتخابات است و دخالتی در رد صلاحیت ها 
نداشته و ندارد.مقیمی افزود: شورای نگهبان صلاحیت یک نامزد را تایید كرد و بر اساس 
قانون دولت موظف به فراهم كردن شرایط برای حضور نامزد مورد نظر در انتخابات بود 

كه این مهم انجام شد.
وی بیان كرد: تمامی فرآیند ها براساس قانون انجام شد ولی   نهایت شورای نگهبان 
خود صلاحیت نامزد منتخب را رد كرد و وزارت كشور موظف به اجرای قانون است و 
شورای نگهبان خود باید در این زمینه پاسخگو باشد.وی دربخش دیگری از سخنام خود 
اظهارداشت: تبلیغات در فضای مجازی برای نامزدهای دور دوم انتخابات مجلس دهم 
هیچ استثنایی ندارد و هر موردی كه در فضای عادی جرم باشد، در فضای مجازی نیز 
جرم محسوب می شود.وی افزود: افراد می توانند در برابر تهمت، شایعه پراكنی و هرگونه 
عملی كه منجر به تضییع حق شود شکایت كنند و موضوع خارج از نوبت در شعبه های 

ویژه رسیدگی به جرایم انتخاباتی توسط دستگاه قضایی رسیدگی می شود.
رییس ستاد انتخابات كشور عنوان كرد: دولت از فعالیت قانونی گروه ها و نامزد ها 
حمایت می كند و همچون دور اول كه از فعالیت هیچ یک از نامزدهای تایید صلاحیت 
شده جلوگیری نشد، تبلیغات و حضور آن ها را مایه نشاط سیاسی در كشور می داند.او 
اضافه كرد: مهلت قانونی تبلیغات نامزد ها برای انتخابات دور دوم مجلس دهم شورای 
اسلامی از دوم اردیبهشت ماه آغاز شده و هشت صبح روز نهم اردیبهشت پایان می یابد.

مقیمی گفت: هیچ یک از دستگاه های اجرایی، نیروهای مسلح و رسانه هایی كه با 
پول بیت المال اداره می شوند حق حضور، تبلیغات و دخالت در انتخابات را ندارند و با 

متخلفان برابر قانون برخورد خواهد شد.
وی بیان كرد: 1۳6 نامزد از 55 حوزه انتخابیه برای كسب 6۸ كرسی در دور دوم 
انتخابات مجلس دهم شورای اسلامی روز دهم اردیبهشت ماه رقابت خواهند كرد.معاون 
سیاسی وزیر كشور افزود: 15 هزار و ۸۰۰ شعبه رای گیری در 21 استان دایر می شود 
و تعرفه ها و سایر امکانات مورد نیاز برای برگزاری انتخاباتی پرشور و رقابتی تدارک دیده 
شده است. وی عنوان كرد: افرادی كه پیش تر رای ندادند می توانند از حوزه مورد نظر 
خود در انتخابات شركت كنند ولی افرادی كه در یک حوزه در دور اول انتخابات رای 
داده اند، باید در   همان حوزه رای خود را به صندوق بریزند.مقیمی ادامه داد: دور اول 
انتخابات مجلس دهم شورای اسلامی و انتخابات پنجمین دوره مجلس خبرگان رهبری 
در كمال امنیت، آرامش و سلامت برگزار شد و شورای نگهبان قانون اساسی انتخابات در 
2۰7 حوزه را تایید كرد و در دور دوم انتخابات مجلس نیز همین روند دنبال خواهد شد.

محمد رضا عارف:

 ازتوافق برای ریاستم در مجلس اطلاع ندارم 
رئیس بنیاد امید ایرانیان تاكید كرد كه از توافق میان آیت الله هاشمی رفسنجانی، حسن 

روحانی و و ریس دولت اصلاحات را برای ریاست خود بر مجلس بی اطلاع است.
به گزارش، محمدرضا عارف صبح در حاشیه كنگره ملی آموزش عالی كه در دانشگاه 
تربیت مدرس برگزار شد، در جمع خبرنگاران با اشاره به دوم انتخابات مجلس گفت: مردم 
باید دور دوم را نیز مهم تلقی كنند و با حضور خود به تشکیل مجلسی كارآمد كمک كنند.

وی ادامه داد: برنامه اصلاح طلبان برای دور دوم انتخابات همان برنامه دور اول یعنی 
جذب مشاركت مردم است.

رئیس شورای عالی سیاستگذاری همچنین درباره  تکلیف شورای عالی سیاست گذاری 
انتخاباتی اصلاح طلبان بعد از انتخابات مجلس شورای اسلامی اظهار داشت:  این شورا برای 
انتخابات مجلس تشکیل شد و هنوز مشخص نیست آیا این شورا بعد از انتخابات تعطیل 
خواهد شد یا نه. باید بعد از انتخابات این شورا ارزیابی كاملی از عملکرد خود داشته باشد و 
شاید این شورا با تركیب دیگری فعالیت كند، اما از اكنون نمی توان درباره  تکلیف این شورا 

صحبت قاطعی داشت.
عارف در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا شما توافق میان آیت الله هاشمی رفسنجانی، 
حسن روحانی و ریس دولت اصلاحات را برای ریاست خود بر مجلس تایید می كنید؟ 

تصریح كرد:  من این خبر را هم اكنون از شما شنیده ام.
 فرهنگی شدن فضای دانشگاه به نفع کشور و نظام است

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی همچنین بر ضرورت برگزاری صحیح و مطلوب 
كرسی های آزاد اندیشی در دانشگاه ها تاكید كرد و گفت: سیاست شورای عالی انقلاب 
فرهنگی درمورد امکان صحبت كردن دانشجویان در فضای دانشگاه، سیاست ها و جهت 

گیری های رهبر معظم انقلاب است.
محمدرضا عارف اظهار داشت: فضای دانشگاه ها باید محیطی فرهنگی شود و دوستانی 
كه اصرار به امنیتی شدن فضای دانشگاه دارند باید از این موضوع دست بردارند چرا كه 

فرهنگی شدن فضای دانشگاه به نفع كشور و نظام است. 
وی به اقدامات شورای تحول وزارت علوم اشاره و خاطرنشان كرد: این شورا باید در 
خصوص بازنگری رشته های علوم انسانی جدی تر كار خود را دنبال كند و نباید فعالیتش 
فقط به تغییر سرفصل های دروس دانشگاهی مختص شود. منتخب مردم تهران در مجلس 
دهم افزود: فعالیت كشور باید با اتکا به نیروهای برجسته رشته های علوم انسانی باشد اما 
متاسفانه این امر روی نداده است. عارف ادامه داد: بر همین اساس چون به این امر توجه 
جدی نشده؛ هم اكنون اداره امور كشور در دست دیگر متخصصان سایر رشته ها است. 
وی همچنین در ادامه درمورد فعالیت شورای عالی سیاست گذاری انتخاباتی اصلاح طلبان 
اظهار داشت: این شورا از ابتدا برای انتخابات مجلس شورای اسلامی تاسیس شد و بعد از 
انتخابات مجلس باید عملکرد این شورا جمع بندی شود و برای آینده فعالیت آن تصمیم 

گیری صورت گیرد.
رییس شورای عالی سیاست گذاری انتخاباتی اصلاح طلبان ادامه داد: قاعدتا اصلاحاتی 
روی تركیب این شورا انجام خواهد شد اما در مجموع ماموریت آن انتخابات بود و بعد از 

جمع بندی برای ادامه كار و یا عدم ادامه كار این شورا تصمیم گیری خواهد شد.

عباس عراقچی: 

با مقامات عربستانی قرار ملاقات نداشتیم
معاون وزیر امور خارجه كشورمان ادعای شبکه تلویزیونی سی ان ان را مبنی بر ملاقات 

روحانی و مقامات عربستانی را كذب عنوان كرد.
عباس عراقچی در ارتباط تلفنی با بخش خبری ساعت 21 پنجشنبه اظهارداشت:  در 
این كنفرانس هیچ گونه ملاقانی میان رئیس جمهور روحانی و مقامات سعودی صورت 

نگرفته و اصلا قراری هم بر این كار نبوده است.
او با اشاره به جو سنگین و مهم حاكم این نشست، نکاتی چند از سخنرانی دكتر روحانی 
را این طور بیان كرد كه: تحلیل جامعی از جهان اسلام و راهکارهای مورد نیاز بیان و اشاره 
ای تاریخی به مسلمانان قرون گذشته و پیشرفت های حائز اهمیت آنها مطرح و اینکه چه 

شد كه آن مسلمانان امروزه دچار فرقه گرایی و كشتار هم نوع خود شده اند.
عراقچی همچنین به نقش اسرائیل در دخالت های منطقه و جایگزین سازی اشتباه 
اهالی منطقه در اولویت های راهبردی جهت حل مشکلات اشاره كرد و گفت: آقای روحانی 
امنیت پایدار و حفظ جهان اسلام و مبارزه تا نابودی صهیونسیم را از نیازمندی های برجسته 

جهان اسلام عنوان كرد.
معاون وزیر امور خارجه به نقل از  رئیس جمهور روحانی ادامه داد: اگر میلیارد ها دلار 

خرج گروه های تروریستی نمی شد اوضاع جهان بسیار بهتر از شرایط كنونی بود.
او فضای این كنفرانس را مغایر با اهداف این نشست عنوان كرد و افزود:  همبستگی، اتحاد 
و هم فکری از نشانه های بارزی بود كه در این نشست و میان كشورهای مسلمان دیده نمی 

شد كه البته این مشکل ریشه ای كهن دارد.
عراقچی در توضیح بیانیه 2۰۰ بندی ایراد شده در این نشست به اهم آن اشاره كرد و 
گفت: موضوعاتی كه بیشتر مورد بحث و بیان قرار گرفت؛ مشکلات جهان اسلام و البته 
فلسطین، بازگرداندن فلسطینیان به سرزمینشان و درگیری های اخیر جمهوری آذربایجان 

و ارمنستان، سوریه و گروهک های تروریستی و از همه مهم تر چهار بند ضد ایرانی بود.
او ادامه داد: بندهایی كه بر ضد ایران تصویب و در این نشست قرائت شد مربوط به حادثه 
منا و پس از آن حمله به سفارت عربستان در ایران بود كه با شیطنت سعودی ها در زمان 

غیبت ایران در این جلسات مطرح و تصویب گردید.
معاون وزیر امور خارجه در انتها به تلاش و دفاع صادقانه و قدرتمندانه مقامات ایرانی در 

مقابل بندهای نا مربوط ضد ایرانی در این جلسه اشاره كرد.

سفیر ایران در سازمان ملل؛

با تروریسم ریشه ای مبارزه کنید
سفیر ایران در سازمان ملل با شركت در بحث عمومی شورای امنیت با موضوع تهدید 
صلح و امنیت بین المللی در نتیجه اعمال تروریستی، مواضع جنبش عدم تعهد را درباره 

راههای مبارزه با تروریسم بیان كرد.
غلامعلی خوشرو در این باره اظهار داشت: میزان حركات تروریستی در دنیای امروز به 
ابعاد بی سابقه ای رسیده است و برای مبارزه با این تهدید نیاز است كه اراده سیاسی جامعه 

بین المللی بیش از پیش تقویت شود.
خوشرو گفت: تروریسم نقض آشکار حقوق بین الملل، حقوق بشردوستانه، حقوق بشر 
و حق حیات بشری و حق توسعه اقتصادی و اجتماعی است و پدیده تروریزم را نباید با 
هیچگونه دین، ملیت، تمدن و یا گروه و قومی همسان دانست و یا از این مفاهیم برای توجیه 

تروریسم و یا مقابله با تروریسم سود جست.
سفیر كشورمان در سازمان ملل افزود: در عین حال مبارزه مشروع مردم تحت نظام 
های استعماری و اشغالگر برای كسب استقلال را نباید تروریسم خواند و جنبش عدم تعهد 
از همه كشورها می خواهد كه به ابزارهای بین المللی مبارزه با تروریزم بپیوندند و بار دیگر بر 

لزوم وجود یک كنوانسیون جامع بین المللی در مبارزه با تروریزم تاكید می كند. 
وی در ادامه، اظهار داشت: مبارزه با تروریسم باید با رعایت حقوق بین الملل بویژه 
احترام به حق حاكمیت، تمامیت ارضی و استقلال سیاسی همه كشورها صورت گیرد و 
جنبش عدم تعهد بار دیگر بر درخواست خود مبنی بر برگزاری یک كنفرانس بین المللی 
در چارچوب سازمان ملل متحد با هدف تدوین اقدام جامعه بین المللی در مبارزه با تروریزم 

در همه اشکال آن و از جمله ریشه های آن تاكید می كند.

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح:

به هیچ عنوان قصد تجاوز 
و توسعه طلبی نداریم

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح با تاكید بر اینکه به هیچ عنوان قصد تجاوز و توسعه 
طلبی نداریم، گفت: برای مقابله با جریان های ترویستی، نیاز به عزم، اجماع و اراده جهانی 

است و جمهوری اسلامی ایران، این مهم را در عمل، نشان و انجام داده است.
به گزارش ایرنا، سردار حسین دهقان روز پنجشنبه در آیین تحویل شناور گیلان 2۰۰۰ 
به نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران در انزلی اظهار كرد: نیروهای مسلح و ارتش، 
امروز عامل تضمین امنیت در منطقه هستند. وی خاطرنشان كرد: تاریخ، بیانگر این حقیقت 
است كه ملت ما و پیشاپیش آن نیروهای مسلح، به هیچ عنوان قصد تجاوز و توسعه طلبی 
ندارند. وزیر دفاع متذكر شد: با این حال نیروهای مسلح ما این تجربه را به دنیا منتقل 
كردند كه هر قدرتی كه بخواهد به منافع و اقتدار و صیانت كشور ما چشم طمع داشته 
باشد را پشیمان می كنند. وی با اشاره به ساخت تجهیزات كارآمد دفاعی در داخل تصریح 
كرد: فرهنگ ایستادگی، مقاومت و مدیریت جهادی و تجهیز امکانات به دست توانمند 

دانشمندان و متخصصان داخلی این موقعیت را برای ما فراهم می كند.
وزیر دفاع تاكید كرد: هرجای عالم كه نیروهای سلطه گر بخواهند علیه ملت ها و جریان 
های آزادیبخش و در منطقه ما علیه جبهه مقاومت اقدام كنند، ملت و نیروی مسلح ما در 
كنار آنان خواهد ایستاد. سردار دهقان تصریح كرد: آمریکا و اسرائیل با جنگ نیابتی و به 
كارگیری نیروهای خشک مغز و متعصب به ایجاد آشوب و ناامنی گسترده پرداخته اند. وی 
اظهار كرد: اگر تا دیروز دولت های سلطه طلب با لشگركشی مستقیم برای تامین منافع 
خود و اسرائیل جعلی تلاش می كردند، امروز این عمل را بر گرده كشورهایی گذاشته اند 
كه عنوان نوكری آنها را دارند. وزیر دفاع متذكر شد: جریان های تکفیری و صهیونیستی 
علیه مسلمانان، هویت تاریخی آنان و زیرساخت ها و توان آنان می جنگند و كشتار، غارت 

و تعدی، محصول حضور این نیروهای جنگی تروریستی نیابتی است.
سردار دهقان افزود: برخی كشورهای مدعی مقابله با این تروریست های تکفیری به 
حمایت از آنان در بعد مالی، تجهیزاتی، لجستیکی و نظامی پرداخته اند و در مقابل چشمان 
ناظران، شرم نمی كنند. وزیر دفاع خاطرنشان كرد: همه اسناد دال بر حضور جریان های 
قدرت در پشتیانی از این نیروها دارد و برغم شعار حمایت از حقوق بشر، بالاترین جنایات 
ضد بشری را در یمن، سوریه، عراق، آفریقا و همه نقاط عالم انجام داده و یا نظاره می كنند. 

وی یاداور شد: امروز قلب كشورهای اروپایی نیز در معرض حركت های تروریستی است.

یادداشت

اخبـــار

اطلاع  جمهوری  رییس  اول  معاون 
رسانی به موقع و آگاهی به مردم درباره خطر 
سیلاب ها را ضروری دانست و گفت: همه 
امکانات باید برای مدیریت سیلاب ها بسیج 

شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی معاون 
جهانگیری  اسحاق  جمهور،  رییس  اول 
با  در جلسه ستاد مدیریت بحران كشور 
یادآوری دغدغه موجود برای ورود سیلاب 
به شهرهای برخی از استان های جنوبی 
و غربی كشور و به خصوص شهر اهواز، بر 
لزوم مدیریت دقیق خروجی سد دز از سوی 

وزارت نیرو تاكید كرد.
وی افزود: باید ضمن اطلاع رسانی به 
موقع به مردم استان خوزستان به ویژه شهر 
اهواز، همه امکانات بسیج شود تا سیلاب 
های خروجی سد دز كه به سمت اهواز در 
حال حركت است، مدیریت شده و آسیبی 
مسیر  در  روستاهای  و  شهرها  مردم  به 

سیلاب وارد نشود. 
وی كنترل میزان آب ورودی و خروجی 
سد دز را در مدیریت وضعیت فعلی بااهمیت 
با  خواست  نیرو  وزارت  از  و  كرد  ارزیابی 
بسیج همه امکانات و از طریق هماهنگی 
با سایر دستگاه های ذیربط نظیر سازمان 
هواشناسی، در این زمینه به بهترین شکل 
ممکن مشکل بوجود آمده را مدیریت كنند.

معاون اول رییس جمهوری با بیان این 
كه دغدغه و نگرانی های فعلی نسبت به 
شهر اهواز از سایر شهرها بیشتر و جدی تر 
است، تصریح كرد: باید همه سازمان ها و 
دستگاه های استان خوزستان تلاش خود 
را به كار گرفته تا مردم این شهر با مشکل 

مواجه نشوند.
های  دستگاه  داد:  ادامه  جهانگیری 

مسئول در سطح كشور نیز باید همه توان 
خود را به كار گیرند تا مشکل فعلی كه 
جدی نیز است به نحو مطلوب مدیریت شده 
و شهر اهواز و همچنین شهرها و روستاهای 
در مسیر رودخانه های دز و كارون با بحرانی 
جدی مواجه نشود. وی همچنین بر لزوم 
آماده باش كامل همه دستگاه ها و نیروهای 
امدادی تاكید كرد و گفت: با آمادگی كامل 
و  شود  انجام  لازم  های  بینی  پیش  باید 
تمهیدات لازم برای مدیریت هر گونه اتفاق و 

احتمالی اندیشیده شود.
وی از سازمان هواشناسی نیز خواست به 
صورت مستمر گزارش پیش بینی وضعیت 
هوا را در اختیار دستگاه های مسئول از 
جمله وزارت نیرو و ستاد مدیریت بحران 
كشور قرار دهد تا آمادگی و برنامه ریزی 
ها بر اساس آخرین اطلاعات هواشناسی 
جمهوری  رییس  اول  معاون  شود.  انجام 
همچنین از همه دستگاه های مسئول در 
بخش امدادرسانی و مدیریت بحران خواست 
مسیرهایی كه احتمال ورود سیلاب در آن 
وجود دارد را شناسایی و به مردم نیز اطلاع 
از  تا مردم  به موقع شود  و  رسانی دقیق 
آمادگی كافی برای مدیریت رفت و آمد خود 
برخوردار باشند و هیچکس دچار آسیب 

نشود.
جهانگیری به تلاش های ارزنده وزارت 
نیرو در جهت مدیریت سد سازی كشور 
این  اقدامات  اظهارداشت:  و  كرد  اشاره 
وزارتخانه مثبت و سازنده است و مدیریت 
وزارت نیرو و سدهای احداث شده نقش 
مهمی در كنترل سیلاب ها داشته است كه 
اگر سدهای موجود وجود نداشت خسارات 
و آسیب ها به مراتب بیشتر و جدی تر بود.

وزیر نیرو نیز در این جلسه با بیان اینکه 

سدهای موجود توانستند سیلاب ها را به 
میزان زیادی كنترل كنند، گفت: اگر این 
سدها وجود نداشتند اتفاقات بسیار ناگواری 

رخ می داد و فاجعه بزرگی را شاهد بودیم.
حمید چیت چیان به سخنان نسنجیده 
برخی افراد كه سیاست های سدسازی دولت 
را زیر سوال می برند اشاره و خاطرنشان كرد: 
البته دولت با احداث هر سدی در هر نقطه 
ای از كشور موافق نیست اما امروز شاهد آن 
هستیم كه همین سدها توانستند به میزان 
قابل توجهی خسارات ناشی از سیلاب ها را 
كاهش دهند. رییس سازمان مدیریت بحران 
كشور نیز در این جلسه گزارشی از پیش 
بینی های لازم و اقدامات صورت گرفته در 
استان هایی كه در اثر بارش شدید باران با 
مشکل مواجه بودند ارائه كرد و گفت: ستاد 
مدیریت بحران در سطح استان ها نیز به 
ریاست استاندار تشکیل و تدابیر لازم برای 

مدیریت بحران اندیشیده شده است.
اسماعیل نجار با ارایه گزارشی از وضعیت 
استان ها و شهرستان هایی كه با مشکل 
اقدامات  تشریح  به  هستند  مواجه  سیل 
شدن  مسدود  رفع  برای  گرفته  صورت 
مسیرها، حل مشکل آب گرفتگی در معابر 

و نیز امداد رسانی به سیل زدگان پرداخت.
نیرو،  این جلسه كه وزرای كشور،  در 
جهاد كشاورزی، رییس سازمان مدیریت 
عالی  شورای  دبیر  كشور،  ریزی  برنامه  و 
امنیت ملی، رییس سازمان مدیریت بحران 
كشور، رییس سازمان هواشناسی و نماینده 
جمعیت هلال احمر نیز حضور داشتند، 
بارندگی  وضعیت  از  گزارشی  نیرو  وزارت 
و جریان های سطحی كشور و حجم آب 
موجود در مخازن سدهای واقع در استان 

های جنوبی و غربی كشور ارائه كرد.

رییس سازمان هواشناسی نیز گزارشی از 
میزان بارش ها در استان های مختلف ارائه 
كرد و به بیان توضیحاتی در خصوص پیش 

بینی بارش ها در روزهای آتی پرداخت.
در این نشست موضوع مدیریت وضعیت 
موجود برای استان ها و شهرهایی كه با 
مشکل سیلاب مواجه هستند مورد بحث 
و تبادل نظر قرار گرفت و تصیمات لازم 
برای به حداقل رساندن آسیب ها و مدیریت 

سیلابها به نحو مناسب اتخاذ شد.
در این جلسه همچنین ضمن تشریح 
آخرین وضعیت استانهای خوزستان، ایلام، 
لرستان و آذربایجان غربی از سوی وزارت 
كشور،  بحران  مدیریت  سازمان  و  نیرو 
نظیر  آمده  بوجود  مشکلات  از  گزارشی 
انسداد مسیرهای تردد، آبگرفتگی معابر و 
جاده ها، قطع برق و آب برخی شهرها و 
روستاها ارائه شد و معاون اول رییس جمهور 
نیز دستور رسیدگی فوری به این مشکلات 
و اقدام عاجل از سوی مدیریت استان های 

یادشده را صادر كرد.
در ادامه این نشست همچنین مقرر شد 
وزارت كشور هماهنگی های لازم را با استان 
های همجوار استان هایی كه دچار سیل 
زدگی شده اند، انجام دهد تا همه امکانات 
خود را در امر امدادرسانی و كمک به این 

استان به كار گیرند.
نیرو  وزیر  جلسه  این  اتمام  از  پس 
برای رسیدگی به مشکلات قطعی آب و 
برق و نیز مدیریت سیلاب ها در برخی از 
مناطق استان خوزستان به ویژه شهرها و 
روستاهای اطرف رودخانه های كارون و دز 
عازم این استان شد و مقرر شد وزیر كشور 
نیز آمادگی داشته باشد تا در صورت لزوم 

به این استان سفر كند.

سخنگوی دولت با بیان اینکه دولت هیچ 
برنامه ای برای افزایش قیمت بنزین ندارد، 
گفت:هدف مجلس و دولت بهبود معیشت 

مردم است. 
محمد باقر نوبخت در گفت وگو با خانه 
مبنی  انتشار خبری  به  واكنش  ملت،در 
بر افزایش قیمت بنزین در سال جاری، 

گفت:وزیر نفت این خبر را تکذیب كرده و 
دولت هیچ برنامه ای برای افزایش قیمت 
و  مدیریت  سازمان  ندارد.رییس  بنزین 
دارد،  اجازه  دولت  افزود:  ریزی  برنامه 
میلیارد  هزار   4۸ تا  هدفمندی  برای  
تومان درآمد كسب كند ،اما آنچه كه از 
محل هدفمندی یارانه ها كسب می شود 

۳۳هزار میلیارد تومان است، تا از فشار بر 
مردم كاسته شود.

قصد  دولت  اینکه  بیان  با  نوبخت 
ادامه  ندارد،  را  ها  قیمت  افزایش 
و  است  تورم  مهار  دولت  داد:سیاست 
برای كاهش فشار بر مردم برنامه های 
كند.رییس  می  عملیاتی  را  موردنیاز 

با  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان 
دولت  و  مجلس  هدف  براینکه  تاكید 
و  داشت:مجلس  اظهار  است،  واحد 
های  سیاست  چارچوب  در  دولت 
می  حركت  نظام  و  مقاومتی  اقتصاد 
بهبود  نیز  نهاد  دو  هر  هدف  و  كنند، 

وضعیت معیشتی مردم است.

 

رییس جمهوری اسلامی ایران دردیدار 
ایرانیاین مقیم تركیه گفت: ایرانیان مقیم 
خارج، سفرای كشور هستند، همه ایرانیان 
باید در مسیر توسعه و آبادانی ایران عزیز 
سهیم باشند، برنامه و اراده دولت، گسترش 
بویژه همسایگان  با همه كشورها  روابط 

است.
حجت الاسلام والمسلمین دكتر حسن 
روحانی شامگاه پنجشنبه در دیدار ایرانیان 
دولت  گفت:  استانبول  در  تركیه  مقیم 
یازدهم از ابتدای فعالیت خود به مردم قول 
داده بود تا در راستای حل و فصل مسأله 
هسته ای تلاش كند و در این راستا توانست 
ابعاد  با  پیچیده  بسیار  مذاكرات  یك  در 
گوناگون حقوقی، سیاسی، فنی و اقتصادی؛ 
این مسأله را با موفقیت به سرانجام برساند.

و  حمایت  مردم،  انسجام  و  اتحاد  جمهوری،  رییس  
و  مذاكره كنندگان  از  رهبری  معظم  مقام  هدایت های 
دیپلماتهای قوی و توانمند را عوامل دستیابی به توافقی بزرگ 
و تاریخی برشمرد و خاطر نشان كرد: توافق ایران با 5+1، 
مصالح و منافع ملی را به خوبی تثبیت كرد و ما توانستیم 
حق ملت ایران در دستیابی به انرژی صلح آمیز هسته ای را كه 
سال ها از سوی نهادهای بین المللی و قدرت های بزرگ تحریم 
شده بود، بازستانیم. دكتر روحانی افزود: احقاق حق ملت 
ایران و لغو قطعنامه هایی كه به ناروا علیه ایران صادر شده بود، 
كار سخت و پیچیده ای بود كه هنوز ابعاد و پیچیدگی این 

مسأله به طور كامل برای مردم تبیین نشده است.
با  توانست  دولت  اینکه  به  اشاره  با  جمهوری  رییس  
پشتیبانی آراء مردم به خوبی در این مسیر گام بردارد، اظهار 

داشت: امروز شاهد اجرایی شدن این توافق هستیم و به 
واسطه آن كارآفرینان، سرمایه گذاران و شركت های گوناگونی 
از سراسر جهان برای سرمایه گذاری و همکاری به سمت 
ایران روی آورده اند. دكتر روحانی با تأكید بر ضرورت استفاده 
مناسب از فرصتهای ایجاد شده پس از اجرای برجام، افزود: 
امروز وظیفه بزرگی بر عهده كارآفرینان و بخش خصوصی 
كشور است تا بتوانند از این فرصت خوب در جهت جذب 
سرمایه گذاری ها و استحکام بخشیدن به اقتصاد ملی استفاده 
كند. رییس  جمهوری با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران 
همواره خواستار ثبات، آرامش و صلح در همه كشورها بویژه 
كشورهای منطقه و همسایگان خود است، گفت: امروز ایران 
كشوری با ثبات و امن در منطقه است و شرایط و بسترهای 
مناسبی برای سرمایه گذاری در آن وجود دارد كه می توانیم 

به بهترین شکل از آنها استفاده كنیم.

رییس  جمهوری با اشاره به اینکه مردم 
دیگر كشورها از طریق ارتباط با ایرانیان 
مقیم خارج از كشور می توانند با فرهنگ 
و خصوصیات اخلاقی و رفتاری ملت ایران 
دولت  اراده  و  برنامه  گفت:  شوند،  آشنا 
برپایه گسترش روابط با همه كشورها بویژه 
همسایگان است و امروز نسبت به گذشته 
شرایط بهتری ایجاد شده كه باید از آن در 
راستای توسعه مناسبات و همکاری ها با 

دیگر كشورها استفاده كنیم.
جایگاه  به  اشاره  با  روحانی  دكتر 
متخصصان،  ارزنده  و  تأثیرگذار 
اندیشمندان و محققان ایرانی در خارج از 
كشور، گفت: همه ایرانیان باید در مسیر 
عزیز  ایران  آبادانی  و  پیشرفت  توسعه، 
كوشا و سهیم باشند. رییس  جمهوری 
ارتباط  بدون  نمی تواند،  اینکه هیچ كشوری  به  اشاره  با 
با دیگر كشورها در مسیر رشد و پیشرفت حركت رو به 
جلویی داشته باشد، ادامه داد: اراده جمهوری اسلامی ایران 
بر توسعه روابط با تركیه است و ایرانیان مقیم این كشور 
می توانند در راستای گسترش روابط دوجانبه در بخش های 

مختلف نقش بسزایی ایفا كنند.
تركیه  و  ایران  مناسبات  توسعه  افزود:  روحانی  دكتر 
مطمئناً به نفع دو كشور و سایر كشورهای منطقه خواهد بود.

رییس جمهوری در این مراسم با اشاره به وقوع سیل در 
برخی از مناطق كشور، گفت: برای رسیدگی به مشکلات این 
حادثه دستورات لازم به معاون اول رییس  جمهوری داده 
شده كه امیدواریم هر چه سریع تر، آسیب ها و مشکلاتی كه 

در برخی مناطق كشور بوجود آمده برطرف شود.

دکتر روحانی در دیدار ایرانیان مقیم ترکیه:

ایرانیان مقیم خارج، سفرای کشور هستند
اخبار

مصطفی قمری وفا

رئیس مجلس با بیان اینکه نگاه 
كلی به اوضاع منطقه نشان می دهد 
منطقه  در  سیاسی  بیماری  یک  كه 
به وجود آمده، تاكید كرد: باید تلاش 
كنیم كه این بیماری مزمن نشود، ولی 
دست هایی در كار است كه این بیماری 

تداوم پیدا كند. 
به گزارش خانه ملت، دكتر علی 
لاریجانی كه صبح روز پنجشنبه 26 
فروردین ، در تجمع بزرگ وحدت و 
امنیت ضمن تبریک به مناسبت فرا 
رسیدن ماه رجب حضور یافت و گفت: 
مرحوم شهید مطهری نیز اصالتاً اهل 
استان سیستان و بلوچستان هستند و 
ایشان نیز در بزرگی ماه رجب تاكید 
درهای  خداوند  امیدواریم  داشتند؛ 

رحمت خود را باز كرده و ما بتوانیم از این موضعیت 
اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  كنیم.  استفاده  خوب 
افزود: از شما تشکر می كنم كه این مانور بامعنا را در 
استان سیستان و بلوچستان انجام دادید كه قدرت را در 
وحدت و امنیت به خوبی نشان داد. وی تصریح كرد: یک 
نگاه كلی به اوضاع منطقه نشان می دهد كه یک بیماری 
سیاسی در منطقه به وجود آمده و باید تلاش كنیم كه 
این بیماری مزمن نشود، ولی دست هایی در كار است 
كه این بیماری تداوم پیدا كند، زیرا اگر مسلمانان متحد 

شوند، در مقابل آمریکا می ایستند.
دكتر لاریجانی ادامه داد: ایران با آرمان های انقلابی 
و تلاش امام )ره(، شهدا و رهبری معظم انقلاب سامان 
یافت كه امروزه می بینیم لنگر ثبات در منطقه ایران 
است، ولی دشمنان به دنیا ایجاد مشکل بر سر راه ایران 
اسلامی هستند و اختلافات كنونی نیز در همین راستا 
طراحی شده است. رئیس قوه مقننه كشورمان متذكر 
شد: جریان های افراطی و تروریستی در منطقه باعث دو 
موضوع اساسی شده كه یکی مسئله ایجاد تفرقه در بین 
فرقه ها و مذاهب اسلامی است و از این راه استعمارگران 
به دنبال دستیابی به اهداف خود هستند. وی گفت: 
مسلمانان با هر مذهبی در اصول و فروع ضروری خود 
اختلافی ندارند و باید توجه داشت كه اتحاد مسلمانان 
منافع بزرگی برای آنها به دنبال دارد و شکست غرب را در 
پی خواهد داشت و آنها نیز به همین دلیل به دنبال ایجاد 
اختلاف در بین مسلمانان هستند. رئیس مجلس شورای 

اسلامی اظهار داشت: همه فرقه ها و عشایر در عراق روابط 
صمیمی با یکدیگر داشته و دارند و امروزه نیز همه آنها 
رهبری آیت الله سیستانی را قبول دارند و به دستور ایشان 
برای دفاع از كشور خود به پا خاسته اند، ولی دشمنان 
فتنه ای را در عراق ایجاد كردند تا این اتحاد از بین برود. 
در سوریه و لیبی نیز فتنه ای شبیه به این دیده می شود. 
دكتر لاریجانی بیان كرد: تفرقه باعث فرسایش قدرت 
امت اسلامی می شود و دشمنان به دنبال عقب افتادگی 
كشورهای مسلمان هستند تا با ایجاد اختلاف در بین آنها 
كشورهای مسلمان تبدیل به قدرت های اقتصادی نشوند. 
در این تردیدی نیست كه اگر كشوری مشکل امنیتی 
داشته باشد، پیشرفت علمی و تکنولوژی در آن كشور به 
وجود نخواهد آمد و این خطی است كه دشمنان آن را 
دنبال می كنند. رئیس قوه مقننه كشورمان تصریح كرد: 
كشورهای مسلمان امکانات خوبی مانند نفت و نیروی 
انسانی در اختیار دارند ولی اگر توسعه نیابند، نمی توانند 
هیچ تاثیری بر تحولات جهان بگذارند، لذا باید توجه 
داشت امنیتی كه در ایران وجود دارد باید با چشمان باز 

برای ایجاد سرمایه گذاری در كشور تلاش شود.
کشور در مسیر پیشرفت 

قرار گرفته است 
عصر  همچنین  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
پنجشنبه در نشست شورای اداری سیستان و بلوچستان 
گفت: خوشبختانه با تلاشهای صورت گرفته اكنون كشور 
در شرایط و مسیر پیشرفت قرار گرفته است، گرچه در 
گذشته مشکلاتی داشتیم اما باید از فضایی كه در بحث 

هسته ای به وجود آمده برای توسعه و 
پیشرفت كشور به شایستگی استفاده 
كنیم.  علی لاریجانی افزود: با وجودی 
كه آمریکا در برنامه هسته ای شیطنت 
هایی می كند اما ایران با دقت كار را به 
جلو می برد و از این فضا برای پیشرفت 
كشور بهره می گیرد. وی بیان كرد: 
همه نظرات مختلف در این مساله به 
یك برآیند رسیده و رهبر معظم انقلاب 
نیز آن را مورد عنایت قرار داده اند، باید 
مراقبت كنیم كه آمریکاییها سواستفاده 
است  ممکن  كه  جایی  تا  و  نکنند 
به سمتی سوق دهیم كه  را  شرایط 
سبب رونق كسب و كار در كشور شود.

ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
داد: همانگونه كه رهبر معظم انقلاب 
امسال را به نام اقتصاد مقاومتی اقدام و عمل نامگذاری 
از این شرایط برای رونق تولید در كشور بهره  كردند 
گیریم، اكنون كه بسیاری از تحریم ها برداشته شده و 
مشکلات بانکی نیز تاحدودی حل شده و این روند ادامه 
دارد و صادرات نفت به یك میلیون و 7۰۰هزار بشکه كه با 
میعانات گازی به دو میلیون و ۳۰۰ هزار بشکه می رسد 
یك فهمی را در كشور ایجاد كرده كه به توسعه و رونق 

تولید روی آوریم.
وی افزود: دولت و مجلس هم به این نتیجه رسیده 
به سمت  گذاریها  سرمایه  كشور  توسعه  برای  كه  اند 
تولید و اقتصاد بومی سوق پیدا كند.لاریجانی با اشاره 
از  بلوچستان  و  و مسائل سیستان  به طرح مشکلات 
سوی مسئولان این استان گفت: افق های مشتركی در 
بیانات مسئولان این استان وجود دارد ما نیز برای امنیت 
و سرمایه گذاری ویژه در این استان اولویت قائلیم .وی 
اظهار داشت: با توجه به مسائل موجود داخلی و صحنه 
های بین المللی نگاه ما گام برداشتن در حوزه اقتصاد 
است و همانگونه كه رهبر معظم انقلاب فرمودند اولویت 
نخست كشور اقتصاد است.وی با بیان اینکه در چند سال 
گذشته دچار ضعف در منابع بودیم گفت: پارسال نسبت 
بودجه جاری با عمرانی اندك بود، عدم توازن در كلیت 
بودجه كشور وجود دارد چون بخش اداری ما هزینه بر 
است.وی اضافه كرد: درست است كه بودجه عمرانی سال 
95 تقویت شده اگر قرار است شرایط به سمت فضای 

رونق تولید پیش برود باید شرایط را فراهم كنیم.

دکتر لاریجانی در تجمع بزرگ وحدت و امنیت: 

ایران لنگر ثبات منطقه است 

معاون اول روحانی:

همه امکانات برای مدیریت سیلاب ها بسیج شود

محمد باقر نوبخت :

دولت برنامه ای برای افزایش قیمت بنزین ندارد



3 اقتصادی

آخرین نرخطلا د ر ایران 

4,598,000یک مثقال طلا

1,061,500یک گرم طلای 18

آخرین نرخانواع سکه

10,360,000سکه بهار آزاد ی

10,360,000سکه امامی

5,450,000نیم سکه

2,910,000ربع  سکه

1,930,000سکه یک گرمی

قیمت   نمایندگینام خود رو

 20635,000,000 تیپ 5

 206SD36,000,000وی 8

GLX 405 28,000,000پژو 

SLX 405 28,000,000پژو 

 33,000,000پژو پارس ELXسال

 34,000,000پژو پارس سال

E2 90 36,000,000تند ر 

LX 30,000,000رانا 

TU5 33,300,000رانا 

 29,000,000سمند LX سال

LX EF7 28,000,000سمند 

ELX 32,000,000سورن 

قیمت  نمایندگینام خود رو

300 S 55,000,000زوتی 

EX151 17,420,000سایپا کارا

 20,000,000سایپا 111

SE 132 19,800,000سایپا

SE 141 19,680,000سایپا

 19,000,000سایپا 131



قیمت   نمایندگینام خود رو

315 MVM34,000,000 

550 MVM44,000,000 

MVM X33 66,460,000 

درآمدهای 100 میلیونی هم یارانه می گیرند 
گر چه قبل از پرداخت یارانه های نقدی، هستند متقاضیان نیازمندی كه به اذعان 
گزارش های دولت، جلوی عابر بانک ها صف كشیده و منتظر واریز آن می مانند، اما در میان 
جمع 75 میلیون نفری گروه های بسیاری هم وجود دارند كه با درآمد بیش از 1۰۰ میلیونی 

سالانه از این مبلغ هر چند ناچیز در مقابل درآمدهای بالا، استفاده می كنند. 
به گزارش خبرنگار ایسنا، اخیرا پورابراهیمی-سخنگوی كمیسیون تلفیق مجلس- در توضیح 
آنچه مجلس برای حذف یارانه بگیران سه دهک بالای درآمدی مصوب كرد، از ارقام تازه ای 
سخن گفته و اعلام كرده است كه ۳۰ درصد از جمعیت كشور درآمد بالایی داشته و نیازی 

به دریافت یارانه ندارند. 
وی كه به آمارهای مركز آمار استناد كرده است، این را هم گفته كه متوسط درآمد سالانه 
هر خانوار در دهک های پردرآمد تقریبا حدود 1۰4 میلیون تومان و مجموع درآمد دهک های 

پایین متوسط هفت میلیون تومان در سال است. 
در مصوبه مجلس در قالب تبصره هدفمندی یارانه ها، حذف سه دهک بالای درآمدی و 
تعیین گروه های خاص كه در مجموع حدود 24 میلیون نفر را در بر می گیرد مورد تاكید قرار 
گرفته است. در این بین سقف درآمدی تعیین شده برای برخی گروه ها حدود ۳5 میلیون 
تومان تعیین شده كه به نظر می رسد درآمد سرپرست خانوار را مورد توجه قرار داده است. 

در حالی دولت ظاهرا مایل به حذف 24 میلیونی با توجه به عدم دسترسی به اطلاعات 
كافی و همچنین غیر واقعی بودن این تعداد نیست كه معتقد است تمامی گروههای تعیین 
شده از سوی مجلس بیش از هفت میلیون نفر را در بر نمی گیرد. در عین حال كه اعلام 
كرده حذف های قبلی انجام شده در یارانه بگیران، بخشی از این سه گروه درآمدی را نیز 

پوشش داده است. 
به هر حال خواسته یا ناخواسته، در بین 75 میلیون نفری كه در هر ماه یارانه نقدی دریافت 
می كنند دهک هایی وجود دارند كه متوسط درآمد سالانه خانوارهای مشمول آن به 1۰۰ 
میلیون تومان می رسد. این رقم نشان می دهد كه به طور حتم بخشی از این دهک ها 
درآمدهای بالغ بر 1۰۰ میلیون و شاید بسیار بیشتر از این رقم دارند ولی با این وجود خود را 

نیازمند دریافت یارانه دانسته و دولت هم برای آنها پرداخت می كند. 
مخالفت دولت با بخشی از مصوبه مجلس مبنی بر این كه گروههای تعیین شده از 
سوی مجلس حدود هفت میلیون نفر بوده نه 24 میلیون نیز در حالی است كه سخنگوی 
كمیسیون تلفیق معتقد است مخالفت دولت در صحن علنی با مصوبه حذف یارانه پردرآمدها، 
با نگاه كارشناسی نبود چراكه، نگاه كارشناسی این موضوع را به نفع كشور و دولت می داند و 

این كار بسیار به دولت كمک می كند. 
پور ابراهیمی، این را هم اشاره كرده كه مکنونات قلبی دولت، موافق این مصوبه است چراكه 
مشکلات آن را كاهش می دهد، اما در بیان كلمه شاید به دلیل اجتناب از تبعات اجتماعی 

موضع متفاوتی را مطرح می كند. 
این در حالی است كه نوبخت-رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی- نیز همواره بر این 
تاكید داشته كه با توجه به احتمال خطا در حذف یارانه بگیران و اینکه ممکن است در این 
میات تعدادی از نیارمندان واقعی ناخواسته حذف شوند، دولت چندان مایل به حذف یکباره 

نیست و ترجیح می دهد پرداخت ادامه داشته باشد. 
روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان قم

به اطلاع كلیه اشخاص حقوقی و همچنین 
اشخاص حقیقی موضوع بند )الف( و )ب( ماده 
95 قانون مالیات های مستقیم می رساند، مهلت 

ارسال الکترونیکی فهرست معاملات فصل 
  ww.TAX.gov.ir زمستان 94 از طریق سامانه
و یا به صورت لوح فشرده )CD( حداكثر تا پایان 

فروردین ماه سال جاری می باشد.

قابل توجه 
مودیان محترم  مالیاتی:

چهار شنبه -بیست وپنجم فروردین 1395 - سال نوزدهم - شماره 3976

یک اقتصاددان معتقد است اگر خوش بینانه اصرار كنونی مجلس برای حذف یارانه بگیران 
را رفتار سیاسی تلقی نکنیم،  پس به این نتیجه می رسیم كه مجلس شناخت كافی از اقتصاد 

ایران ندارد و این نشانه ضعف است. 
حجت الله میرزایی اقتصاددان، در گفت وگو با ایسنا، درباره مناقشات مجلس و دولت بر سر 
تعداد یارانه بگیرانی كه باید از دریافت یارانه حذف شوند،  اظهار كرد: به نظر من موضوع رفت و 
برگشتهایی كه در زمینه هدفمندی یارانه ها میان مجلس و دولت در سالهای گذشته صورت 
گرفته و تاكنون درباره آن گفت و گوهای زیادی صورت گرفته، مقالات بسیاری نوشته شده 
و همایش های بسیاری برگزار شده از دو موضع مطلوبیت و امکان پذیری قابل بررسی است. 

او افزود: اكنون موضع دولت بر این است كه اجرای تصمیم حذف 24 میلیون یارانه بگیران، 
اساسا امکان پذیر نیست و علت اصلی آن هم وجود موانع فنی و اطلاعاتی است در واقع 
اطلاعات دقیقی وجود ندارد كه بشود بر مبنای آن كسانی كه فاقد استحقاق هستند را 

شناسایی كرد. 
این مدرس رشته اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی همچنین گفت: در گذشته برآوردها بر 
این بود كه با توجه به نظام اطلاعاتی موجود بیش از 1۰ تا 12 میلیون نفر را نمی شود حذف 
كرد. از سوی دیگر از نظر فنی هم این مشکل وجود دارد كه دقیقا با چه روشی صحیح است 

كه حذف صورت بگیرد؟ 
او افزود: از سوی دیگر در بحث هدفمندی یارانه ها نیازمند تعریف عملیاتی جدیدی هستیم 
مثلا باید در كنار استحقاق و فقر خانوار مسئله آسیب پذیری هم مورد توجه قرار گیرد. 
امروزه موضوع آسیب پذیری به طور جدی مبنای نظریه های جهانی قرار گرفته است و اغلب 
موضوعی كه باید مبنای پرداخت یارانه ها قرار بگیرد، فقر نیست بلکه آسیب پذیری است. 
در حال حاضر بسیاری از خانوارها فقیر نیستند ولی آسیب پذیر هستند به این معنی كه در 

نوسانات اقتصادی و اجتماعی ممکن است به گروه های فقیر تبدیل شده و به سطوح پایین 
درآمدی سقوط كنند، در نتیجه در بحث پرداخت یارانه ها این گروه نیز باید مورد بررسی قرار 

گرفته و درباره آن ها تصمیم گیری های لازم صورت گیرد. 
میرزایی همچنین بیان كرد: مسئله دیگری كه باید در بحث پرداخت یارانه ها مورد توجه 
قرار گیرد این است كه نگاه به این پرداخت ها و تلقی موجود از آن ها چیست؟ اكنون بسیاری 
از كارشناسان پرداخت هایی كه در قالب یارانه توزیع می شود را به عنوان یارانه نپذیرفته و 
آن را نوعی توزیع یکسان رانت نفتی تلقی می كنند و البته كسان دیگری هم هستند كه به 
طور جدی معتقدند این پرداخت ها، كاركرد یارانه ای دارد و هدفش حمایت از گروه های فقیر 
یا آسیب پذیر بوده و به همین دلیل باید گروه های هدف را شناسایی كرده و به آن ها این 
یارانه ها را پرداخت كرد.  وی افزود: به نظر من این وضعیت نشان می دهد كه هیچ نوع اجماع 
كارشناسی بر سر روش اجرایی وجود ندارد و هر روشی كه برای تغییر پیشنهاد می شود با 
انتقادات بسیاری رو به رو می شود كه به عرصه اجرا برسد شواهد نشان می دهد كه برخی 

نقدها درست بود و اشکالات جدی وجود دارد. 
این اقتصاددان همچنین گفت: البته درباره هدفمندی یارانه ها از بعد مطلوبیت هم موضوعات 
زیادی مطرح شده است، همچنانکه دیدیم سخنگوی دولت از »مطلوب نبودن«، حذف 24 
میلیون نفر از یارانه بگیران سخن می گفت و معتقد بود كه با این تصمیم، بخشی از جامعه  
ما آسیب می بیند. البته این موضع گیری از سوی دولت جدید است و به ما اجازه می دهد كه 
به این احتمال بپردازیم كه آیا دولت ملاحظات سیاسی اجتماعی را در نظر می گیرد یا نگران 

این است كه آثار اجتماعی سیاسی این حذف چه خواهد شد؟ 
وی تاكید كرد: البته به نظر من هیچ یک از این موارد قابل شماتت نیست و عقلانیت در 
همه دولت های دنیا منجر به آن می شود تا در مواقعی مانند در نزدیکی انتخابات، فارغ از 
اینکه ارزیابی ایده آل گرایانه به آن ها چه راهی را نشان می دهد، با ارزیابی سیاسی رفتار كنند. 
میرزایی در پاسخ به این سوال كه چقدر رفتار مجلس در زمینه هدفمندی یارانه ها در این 
مقطع و اصرارش بر حذف 24 میلیون یارانه بگیر را می توان رفتار سیاسی دانست، بیان كرد: 
به نظر می رسد كه عده ای رفتار این مقطع مجلس در زمینه حذف 24 میلیون یارانه بگیر را 
جبران شکست گروه زیادی از نمایندگان كنونی درانتخابات هفت اسفند تلقی كنند و البته 

بعضی نیز آن را بر اساس توجه به انتخابات سال آینده توجیه می كنند. 
او افزود: با این همه حداقل ما از مجلس می توانیم سوال كنیم كه چرا از سال 1۳۸9 كه 
قانون هدفمندی یارانه ها تصویب و اجرا شد و اجرای آن چهار سال در دست دولت دهم بود، 
هیچ گاه از آن دولت نخواست كه نظام اطلاعاتی و زیر ساخت های فنی را برای هدفمندی 
صحیح یارانه ها فراهم كند؟ ولی در دو سه سال گذشته به طور دائم از دولت چنین چیزی 
را خواسته است؟ البته مجلس در سال های قبل گرچه این موضوع را با دولت یازدهم مطرح 
كرده ولی خود مسئولیت چنین چیزی را نپذیرفته است ولی امسال می بینیم كه مجلس 
رسما از دولت خواسته كه میزان مطرح شده را از یارانه ها حذف كند و در واقع دولت را با یک 

تصمیم سخت و دشوار مواجه كرده است. 

در گفت وگو با یک اقتصاد دان بررسی شد 

نایب رییس كمیسیون تسهیل كسب و كار اتاق بازرگانی: علت اصرار نمایندگان برای حذف 24 میلیون یارانه بگیر چیست؟ 

تجارت ترجیحی قاچاق پوشاک ترک را 
آسان تر کرد! 

یکی از بخش هایی كه حجم بالای قاچاق در آن به چشم می خورد، صنایع نساجی و 
پوشاک است كه به گفته نایب رییس كمیسیون تسهیل كسب و كار اتاق بازرگانی، تركیه 
بیشترین قاچاق این صنایع را به ایران دارد و بعد از برقراری تجارت ترجیحی با این كشور 

روند قاچاق پوشاک ترک با سهولت بیشتری انجام می شود. 
احمد كیمیایی اسدی از فعالان صنعت نساجی در گفت وگو با ایسنا، گفت: یکی از عوامل 
اصلی ضربه زننده به صنعت پوشاک موضوع قاچاق است. قاچاق در این صنعت بسیار 
لطمه زننده است. مخصوصا به دلیل داشتن مرز مشترک با تركیه پوشاک قاچاق در سطح 
وسیعی از تركیه وارد كشور می شود.  وی افزود: آمارها نشان می دهد كه هزاران برابر بین 
آنچه تركیه از صادرات پوشاک خود به ایران می گوید با آنچه در بازار ما از واردات پوشاک 
تركیه وجود دارد، اختلاف است. در حال حاضر و بعد از برقراری تجارت ترجیحی با تركیه 
روند قاچاق پوشاک ترک به كشور با سهولت بیشتری اتفاق می افتد.  كیمیایی اسدی ادامه 
داد: به نظر نمی رسد كه به زودی بتوانیم با تنوعی كه از پوشاک در بازار داخلی وجود دارد 
بتوان مصرف كننده را قانع كرد تا از تولید داخل استفاده كند تغیی ذائقه مصرف كننده 
فرایند زمان بری است و بسیار كار می برد. شاید پوشاكی در كشور ما تولید شود كه كیفیت 
مناسبی داشته باشد اما مطمئنا قیمت تمام شده آن بالاست. در شرایطی كه قیمت یکسان 
باشد پوشاكی كه در داخل تولید شود نسبت به پوشاک وارداتی )پوشاک ترک( كیفیت 
پایین تری دارد عمدتا در صنایع پوشاک اینگونه بوده است كه كیفیت و قیمت پوشاک 
وارداتی از داخل بهتر بوده است.  این عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران با اشاره به 
برخی دیگر از مشکلات صنایع نساجی گفت: یکی دیگر از اصلی ترین اولویت ها و اقداماتی 
كه باید در صنعت نساجی مورد توجه قرار گیرد وارد كردن تکنولوژی و فناوری روز است، 
اگر این اتفاق نیفتد همچنان سایه واردات روی صنعت پوشاک ما وجود خوهد داشت.  
وی اضافه كرد: وارد كردن تکنولوژی روز باعث می شود كه به كیفیت مطلوب برسیم و 
خریداران را قانع كنیم تا مصرف كالای خارجی را كم كنند. از سوی دیگر این اتفاق باعث 
می شود كه هزینه تمام شده پوشاک در داخل پایین آید و قدرت رقابت پذیری بالا برود. 

یک كارشناس بازار كار اعلام كرد 

گردشگری بهترین گزینه برای اشتغالزایی 

یک كارشناس بازار كار تمركز دولت بر حوزه گردشگری را بهترین راهکار ممکن برای 
ایجاد اشتغال در كشور دانست و بر ضرورت توسعه و تقویت مشاغل خرد و خانگی تاكید 
كرد.  حمید حاج اسماعیلی در گفت وگو با ایسنا، اظهار كرد: افزایش بیکاری در كشور این 
ضرورت را ایجاب می كند كه برای اشتغال بیکاران یک برنامه جدی دنبال شود ولی برای 
احیای بازار كار و توسعه آن نیازمند فراهم كردن بسترهای لازم هستیم.  وی ادامه داد: 
پیش بینی می شد كه اوایل امسایل نشانه های تحرک بازار كار مشاهده شود ولی همچنان 
ادامه ركود را شاهد بودیم و دولت نیز نتوانست تحرک لازم را برای رونق بازار كار ایجاد و 
سرمایه خارجی جذب كند.  حاج اسماعیلی در ادامه با اشاره به هدفگذاری ایجاد اشتغال 
در حوزه گردشگری، اظهار كرد: معتقدم كه فضای پس از برجام می تواند مستعد شرایط 
توسعه گردشگری در كشور باشد به شرط آنکه دولت برای این كار برنامه داشته باشد.  این 
كارشناس بازار كار تصریح كرد: اگر دولت مصمم است تا بر روی گردشگری متمركز شود 
باید برنامه دعوت از گردشگران خارجی، خدماتی كه ارائه خواهد كرد و شرایط مناسب 
برای بازدید را آماده كند اكنون شرایط برای توسعه گردشگری مناسب است و با توجه به 
پتانسیل های بسیاری كه در حوزه خدمات داریم اشتغال در حوزه گردشگری بهتر جواب 
می دهد.  وی همچنین گسترش اعزام نیروی كار به خارج كشور را به عنوان یکی دیگر از 
راهکارهای ایجاد اشتغال پیشنهاد كرد و گفت: خوشبختانه در زمینه های پزشکی و فنی و 
مهندسی نیروهای كارآمدی داریم كه می توان به كشورهای همسایه و دورتر اعزام كرد و 
بخش اعظمی از بیکاری تحصیلکردگان را پوشش داد.  حاج اسماعیلی در پایان رسیدگی 
به وضعیت بنگاههای كوچک و ترویج و تقویت مشاغل خانگی را از راهکارهای موثر برای 

گسترش اشتغال در كشور عنوان كرد. 

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: دولت در شرایط 
فعلی بدهکار بدحساب است و برنامه داریم كه دولت را 

به بدهکار خوش حساب تبدیل كنیم. 
به گزارش ایسنا ، علی طیب نیا  پنجشنبه شب گذشته 
26 فروردین ماه در دیدار با كاركنان واحدهای تابعه 
وزارت اقتصاد و دارایی در كرمان اظهار كرد: خوشحالم 
كه این فرصت فراهم شد از شهر زیبا و دوست داشتنی 
كرمان بازدید و از نزدیک با مشکلات و فرصت های 

استان آشنا شوم. 
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت  افزود:  ادامه  در  وی 
مجموعه بسیار بزرگ با 55 واحد سازمانی مستقل است، 
واحدهایی كه برخی به تنهایی در حد یک وزارتخانه و 

سازمان مستقل هستند. 
طیب نیا تصریح كرد: این مجموعه بزرگ نقش بی 
بدیلی در نحوه انجام و مدیریت اقتصادی كشور ایفا می 
كند، به گونه ای كه اگر بتوانیم نقش و وظایف خود 
را به درستی انجام دهیم، تاثیر بسزایی در اصلاح امور 
اقتصادی كشور دارد و در غیر این صورت طبیعی است 
كه انتظار نتایج مثبتی از عملکرد مجموعه نظام اقتصادی 

كشور نباید داشت. 
وی بیان كرد: در حوزه های مختلف به ویژه بهبود 
را  ترین رویکرد دولت  محیط كسب و كار كه مهم 
تشکیل می دهد، اگر بتوانیم درست عمل كرده و هزینه 
های محیطی را برای فعالان اقتصادی كاهش بدهیم، 
برای تغییرات اساسی فضای كسب و كار كشور كفایت 

می كند. 
وزیر امور اقتصادی و دارایی عنوان كرد: اگر بانک ها 
بتوانند تامین مالی واحدهای اقتصادی را به نحو خوبی 
انجام بدهند، اقدام موثری است و باید دسترسی به 
تسهیلات بانکی به نحوی فراهم شود كه هزینه هایی 

خارج از آن به فعالان اقتصادی تحمیل نشود. 
وی افزود: اگر فعالان اقتصادی و واردكنندگانی كه 
با گمرک كار می كنند، بتوانند در یک زمان كوتاه و 
مناسب محموله های خود را ترخیص و وارد كشور كنند، 

فضای عمومی كشور تغییر اساسی پیدا می كند. 
طیب نیا گفت: در اقتصادی كه روزانه شاهد نوسانات 
بازار سرمایه و طلا هستیم و سیستم مالیاتی و خزانه با 
مشکل مواجه است، اگر برنامه روشن نداشته باشیم و 
مسیر مشخصی برای واحدها به صورت عملیاتی ترسیم 
نکنیم، طبیعی است كه مسائل اساسی كاملا به فراموشی 

سپرده می شود. 
برنامه  وی بیان كرد: به عنوان نخستین وزارتخانه 

عملیاتی تنظیم كردیم كه از اولویت های راهبردی آغاز 
و نهایتا به فهرستی از اقدامات و عملیات مشخص منجر 

می شود. 
وزیر اقتصاد اظهار كرد: هفت اولویت راهبردی برای 
این برنامه تنظیم كرده ایم و نخستین مورد تقویت توان 
ثروت آفرینی كشور و تقویت توان تولید است كه در 
سیاست های ابلاغی اقتصاد مقاومتی به عنوان هدف 
اصلی انتخاب شده است.  وی افزود: اگر خواستار بهبود 
زندگی مردم ایران و دنبال سربلندی مملکت هستیم و 
می خواهیم با قدرت در عرصه بین المللی اقدام و عمل 

كنیم، چاره ای جز افزایش توان تولید كشور نداریم. 
طیب نیا تصریح كرد: تامین مالی پایدار دولت اولویت 
راهبردی دیگر است، همه ما می دانیم كه بزرگ ترین 
آسیب و بیماری اقتصاد ما وابستگی به درآمدهای نفتی 
است و سهم بالای نفت در بودجه دولت و طراز تجاری 
كشور؛ باید این آسیب و وابستگی را قطع كنیم و این 

سیاست از اهداف اصلی اقتصاد مقاومتی اشت. 
وی بیان كرد: باید بتوانیم نیازهای عمده دولت را از 

طریق درآمدهای سالم و به ویژه درآمد پاک مالیاتی 
تامین كنیم و اگر وابستگی به نفت قطع شود، چندان 
نگران نوسانات قیمت نفت نیسیتم و دشمنان قادر 
نخواهند بود برای اعمال فشار بر ما تحریم های نفتی 
وضع كنند.  وزیر اقتصاد و دارایی با بیان اینکه ارتقاء 
سلامت مالی و اداری و شفافیت از دیگر اولویت های 
ماست، گفت: این شایسته ایران اسلامی نیست كه فساد 
در حوزه ها و اركان مختلف رخنه كرده باشد و شفافیت 
و سلامت اداری جز از طریق روش های سیستماتیک و 

نوین امکانپذیر نیست. 
وی افزود: هدف های كمّی برنامه ریزی شده برای هر 
كدام از واحدهای سازمانی با زمان بندی مشخص در 
نظر گرفته ایم و اقدامات موردنیاز برای تحقق هر كدام 

مشخص است. 
طیب نیا تصریح كرد: اگر این برنامه های به درستی 
اجرا شود، بسیاری از مشکلات اقتصادی كشور رفع شده 
و می توانیم قدم های موثری در راستای اقتصاد مقاومتی 

برداریم. 

وی بیان كرد: سیستم پردازشی را در وزارتخانه فعال و 
اقدامات را ارزیابی می كنیم و از همکاران می خواهیم به 
عنوان یک رسالت ملی تحقق این برنامه را دنبال بکنند. 
زیرا این برنامه ای نیست كه تنظیم و در مجموعه ای 
چاپ و در كتابخانه قرار بگیرد، برنامه عمل و براساس 
شناخت كارشناسی تنظیم شده و می تواند در تحقق 

اهدافمان نقش مهمی داشته باشد. 
وزیر اقتصاد اظهار كرد: همزمان هشت طرح در وزارت 
اقتصاد برای رسیدن به اهداف در اقتصاد كلان در نظر 

گرفته ایم و نخستین مورد طرح جامع مالیاتی است. 
وی افزود: اقتصاد ایران نمی تواند به رشد برسد، نمی 
توانیم تورم را مهار كرده و تشویش در بازارهای مختلف 
را رفع كنیم، مگر اینکه سیستم مالیاتی كارآمد و سالم 
باشد و بتواند نیازهای مالی دولت را تامین كند؛ تورم ما 

معلول سیستم مالیاتی ناكارآمد است. 
دولت را بدهکار خوش حساب می کنیم 

طیب نیا با اشاره به اینکه طرح بهبود فضای كسب 
و كار به عنوان اولویت اساسی انتخاب شده و در حال 

اجراست، تصریح كرد: با ایجاد دفتر مدیریت بدهی ها 
در خزانه داری كل كشور، برآورد اولیه ای از بدهی های 
دولت كه حدود 54۰ هزار میلیارد تومان است، داریم 
و به دنبال ساماندهی بدهی های دولت با مشورت و 
همکاری نهادهای تخصصی و كارشناسان هستیم كه 
سیستم های مدیریت طراحی كرده و این بدهی ها به 

سامان شود. 
وی با اشاره به اینکه زمانی كه مجموعه برنامه به مرحله 
عملیاتی برسد، نگرانی ما را در زمینه بدهی های دولت 
مرتفع می كند، بیان كرد: می دانیم كه بدهکار بودن 
برای دولت ناشایسته نیست، هیچ دولتی در دنیا نیست 
كه بدهکار نباشد. بخش خصوصی بزرگ نیز همین گونه 
است.  وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: مهم این است 
كه بدهکار خوش حساب باشید، مشکل این است كه 
دولت در شرایط فعلی بدهکار بدحساب است و برنامه 
داریم كه دولت را به بدهکار خوش حساب تبدیل كنیم. 
وی در ادامه با بیان اینکه طرح ساماندهی سهام عدالت 
را نیز در دستور كار داریم، تصریح كرد: سهام عدالت 
به شیوه ای كه اجرا شد، جز بی صاحب سازی بنگاه 
های اقتصادی ثمره ای نداشت و 62 بنگاه اقتصادی بی 
صاحب شدند، آیا 42 میلیون سهامدار امکان مدیریت 

شركت ها را دارند؟ 
طیب نیا با بیان اینکه در یکی از استان ها ۳۰ درصد 
از سهام شركتی متعلق به یک شخص حقوقی است، 
تصریح كرد: نه مردم از منفعت آن برخوردار شدند، نه 

شركت ها و نه دولت. 
وی بیان كرد: امیدواریم بتوانیم با ارائه لایحه ای به 
مجلس تا پایان سال جاری سهام را آزاد كنیم و هر 
نفر بتواند از یک میلیون تومان برخوردار شود و در 
صورتی كه متعلق به دو دهک فقیر باشد، به ازای هر 
نفر دو میلیون تومان سهام خواهند داشت و از منافع آن 
برخوردار می شوند، شركت ها صاحب پیدا كرده و در 
یک قالب كارآمد مدیریت شده و نقش موثری در رشد 

اقتصادی كشور داشته باشند. 
وزیر اقتصاد اظهار كرد: بستر یکپارچه تبادل اطلاعات 
طرح دیگری است كه ارتباط بین تمام سامانه های 
اقتصادی كشور را فراهم كرده ایم و مجموعه این طرح 
ها در كنار برنامه راهبردی وزارتخانه می تواند زمینه را 

برای اصلاح ساختار اقتصادی كشور فراهم كند. 
وی افزود: درخواست این است كه همکاران به عنوان 
سرداران جبهه اقتصادی تلاش خود را برای تحقق این 

برنامه ها به كار ببندند. 

وزیر اقتصاد و دارایی اعلام كرد 

آزادسازی سهام عدالت تا پایان امسال
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پرونده رقابتهای انتخابی بسته شد؛

آتش بازی کشتی گیران آزادکار
 در روز نمایشی شاگردان بنا

پرونده رقابتهای انتخابی تیم های ملی كشتی آزاد و فرنگی برای حضور در المپیك 
2۰16 ریو در حالی بسته شد كه جدال فرنگی كاران نه مثل یك مبارزه جدی، بلکه بیشتر  

حال و هوای نمایشی داشت.
 مرحله نهایی رقابتهای انتخابی تیمهای ملی كشتی روز جمعه در اوزان 65، 74، ۸6 
كیلوگرم كشتی آزاد و ۸5 كیلوگرم كشتی فرنگی برای حضور در المپیك و همچنین 
یك وزن غیر المپیکی، یعنی 61 كیلوگرم كشتی آزاد برای حضور در جام جهانی 2۰16 

آمریکا برگزار شد.
در پایان این رقابتها در كشتی آزاد مسعود اسماعیل پور، میثم نصیری، حسن یزدانی و 
علیرضا كریمی در اوزان 61، 65، 74 و ۸6 كیلوگرم و حسین نوری در وزن ۸5 كیلوگرم 
كشتی فرنگی بعنوان نفرات برتر مشخص شدند تا لیست مسافران المپیك و جام جهانی 

تا حدی كامل شود.
اما آنچه بیش از هر چیز در این رقابتها به وضوح مشاهده شد جذابیت پیکارهای اوزان 
74 و ۸6 كیلوگرم كشتی آزاد و درخشش مدعیان جوان این دو وزن بود. در مقابل اما 
مسابقات وزن ۸5 كیلوی كشتی فرنگی بیشتر از آنکه شبیه یك جدال انتخابی داشته 
باشد،  بیشتر شبیه یك نمایش از پیش تدوین و تمرین شده بود و گویی هیچکدام از 
مدعیان این وزن به جز قهرمان آن هیچ انگیزه و رغبتی به مبارزه نداشتند. در این وزن 
حبیب اله اخلاقی در میانه راه به دلیل مصدومیت انصراف داد و دوباره در ادامه كار به 
جمع مدعیان پیوست و اتفاقا تا فینال هم پیش آمد. البته گفته شد غیبت او در دور 
دوم به دلیل انصراف داود اخباری حریف او بوده و وی با این توجیه توانست در دور سوم 

كشتی بگیرد!
دور سوم هم نوبت به مجتبی كریم فر رسید تا همچون رقبای خود به یکباره مصدوم 
شود تا اخلاقی هم براحتی و بدون مبارزه با او تا فینال پیش آید. البته حسین نوری جوان 
و باانگیزه، تمامی معادلات را برهم زد و در دو فینال متوالی توانست حبیب اله اخلاقی را 

شکست داده و در عین ناباوری قهرمان این وزن شود.
در اي نبین اما در كشتی آزاد شاهد جذابیت،  جنگندگی و رقابت كاملا مشهودی بودیم 
كه مشخص بود آزادكاران مدعی به میدان آمده اند تا با تمام توان به مصاف حریفان 
بروند. این نکته در اوزان 74 و ۸6 بیشتر دیده شد و حتی پیکارهای وزن 65 كیلوگرم 

نیز چنین حال و هوایي داشت.
حسن یزدانی و علیرضا كریمی توانستند با قهرمانی در اوزان 74 و ۸6 كیلوگرم با 
شایستگی برای حریفان باتجربه وعنوان دار خود خط و نشان بکشند. شکست احسان 
لشگری، میثم مصطفی جوكار و مصطفی حسین خانی به وضوح گواه این ادعا بود و نشان 
داد كه جوانان جویای نام و باانگیزه ای پشت سر این نفرات ایستاده اند و با كوچکترین 

لغزش و غفلتی جای آنان را خواهند گرفت.
به هر حال آخرین مرحله رقابتهای انتخابی تیمهای ملی كشتی آزاد و فرنگی برای 

حضور در المپیك ریو عصر روز جمعه برگزار شد و نتایج زیر بدست آمد:
كشتی آزاد:

61 كیلوگرم:
سعود اسماعیل پور، برنده - مهران نصیری )4- 2(
مسعود اسماعیل پور، برنده- مهران شیخی )4- 2(

65 كیلوگرم:
میثم نصیری، برنده - سید احمد محمدی )4- ۳ ضربه فنی(

میثم نصیری، برنده- سید احمد محمدی )5- ۳(
74 كیلوگرم:

حسن یزدانی، برنده - مصطفی حسین خانی )5- 1(
حسن یزدانی، برنده - مصطفی حسین خانی )2- صفر(

۸6 كیلوگرم:
دور اول:

میثم مصطفی جوكار، برنده- احسان لشگری )6- 2(
علیرضا كریمی، برنده - رضا بیات )6- 4(

دور دوم:
میثم مصطفی جوكار، برنده - رضا بیات )4- 2(

علیرضا كریمی، برنده- احسان لشگری )4- صفر(
فینال:

علیرضا كریمی، برنده- میثم مصطفی جوكار )5- 2(
علیرضا كریمی، برنده- میثم مصطفی جوكار )4- 4(

كشتی فرنگی:
۸5 كیلوگرم :

حسین نوری، برنده - داود اخباری )4- صفر(
حبیب اله اخلاقی، برنده- یوسف قادریان )۸- صفر(

مجتبی كریم فر- استراحت
دور دوم:

حسین نوری، برنده- مجتبی كریم فر )7- 5(
حبیب اله اخلاقی، برنده- داود اخباری )به دلیل مصدومیت حاضر نشد(

قادریان- استراحت
دور سوم:

حسین نوری، برنده - یوسف قادریان )6- ۳(
حبیب اله اخلاقی، برنده- مجتبی كریم فر )به دلیل مصدومیت حاضر نشد(

فینال:
حسین نوری، برنده- حبیب اله اخلاقی )4- 1(
حسین نوری، برنده- حبیب اله اخلاقی )4- 2(

با پیروزی در مجموع 4 دیدار؛

تیم پتروشیمی قهرمان لیگ برتر بسکتبال 
باشگاه های کشور شد

تیم پتروشیمی با غلبه بر نفت در چهارمین دیدار فینال مسابقات لیگ برتر باشگاههای 
كشور برای سومین بار قهرمان این رقابت ها شد.

چهارمین دیدار فینال مسابقات لیگ برتر باشگاههای كشور عصر روز جمعه میان 
دو تیم پتروشیمی بندر امام و نفت آبادان و به میزانی آبادانی ها برگزار شد كه طی 
آن شاگردان مهران شاهین طبع در تیم پتروشیمی با نتیجه ۸۳ بر 57 میزبان خود را 

شکست دادند.
در جریان این دیدار بازیکنان پتروشیمی در هر چهار كوارتر به ترتیب با نتایج 2۰ بر 
1۳، 2۳ بر 12، 2۳ بر 17 و 17 بر 15 حریف خود را شکست دادند. این پیروزی در حالی 
برای پتروشیمی بدست آمد كه این تیم طی سه دیدار گذشته نیز حریف آبادانی خود را 

به ترتیب با نتایج 7۸ بر ۸1، 74 بر 5۳ و 76 بر 72 شکست داده بود.
فینال مسابقات بسکتبال لیگ برتر باشگاههای كشور به صورت 4 بر از 7 برگزار 
می شود. بر این اساس با توجه به 4 پیروزی متوالی پتروشیمی در چهار دیدار نخست 

فینال این رقابت ها، این تیم عنوان قهرمانی این فصل از مسابقات را از آن خود كرد.
این سومین قهرمانی پتروشیمی در مسابقات بسکتبال لیگ برتر باشگاههای كشور 
است. این تیم پیش از این نیز با هدایت مهران حاتمی طی دو دوره متوالی و در سالهای 

92 و 9۳ قهرمان این رقابت ها شده بود.
با برگزاری چهارمین دیدار فینال، پیروزی پتروشیمی در این دیدار و قهرمانی این تیم، 

فصل 94، 95 مسابقات بسکتبال لیگ برتر باشگاههای كشور به پایان رسید.
در چارچوب این رقابت ها تیم شیمیدر روز پنجشنبه در سومین روز رده بندی 

شهرداری اراک را شکست داد و به عنوان سوم دست یافت.

شنبه -بیست وهشتم فروردین 1395 - سال نوزدهم - شماره 3978

پرسپولیس 4- استقلال2؛

تسخیر سمبل آبی ها

تیم فوتبال پرسپولیس در دربی مهیج و دیدنی پایتخت استقلال 
را با شکستی سنگین مواجه كرد و با كسب ۳ امتیاز شیرین به صدر 
جدول رده بندی صعود كرد. شاگردان برانکو حالا بالاتر از هر دو 

استقلال هستند.
تیم های فوتبال پرسپولیس و استقلال از ساعت 17 امروز جمعه 
دربی ۸2 پایتخت را در چارچوب هفته بیست و ششم رقابتهای لیگ 
برتر در ورزشگاه آزادی برگزار كردند كه این دیدار در پایان با برتری 4 
بر 2 شاگردان برانکو ایوانکوویچ همراه شد. پرسپولیس با این برد از هر 
دو استقلال خوزستان و تهران سبقت گرفت و به صدر جدول رفت.

شوک زودهنگام پرسپولیس
در نیمه نخست پرسپولیس بازی را بهتر شروع كرد و كاملا 
استقلال را در زمین خود نگه داشت. عقربه های ساعت دقیقه 5 را 
نشان می دادند كه پرسپولیس به گل رسید. شوت سنگین نوراللهی 
از پشت محوطه جریمه را رحمتی دفع كرد اما مهدی طارمی در 
ریباند دروازه را باز كرد تا تیم برانکو خیلی زودتر از آنچه كه تصورش 

می رفت به گل دست یابد.
بعد از این گل پرسپولیس بازی را با آرامش بهتری دنبال كرد و 
فشار خود را بخصوص در میانه میدان روی هافبک های حریف حفظ 
كرد. استقلال در دقیقه 17 بهترین فرصت خود را برای گلزنی از 
دست داد. پاس بلند خسرو حیدری پشت مدافعان حریف به برهانی 
رسید اما او در موقعیت تک به تک با سوشا مکانی ضربه خود را به 

بیرون دروازه زد.
مصدومیت بهترین آبی پوش

استقلال كه خود را در زمین پیدا كرده بود در دقیقه 21 روی 
خلاقیت عادل شیحی صاحب موقعیت خوب دیگری شد اما این بار 
خسرو حیدری شوت خود را زمینی به بیرون زد. در حالی كه عادل 
شیحی با حركات خود موتور استقلال را گرم كرده بود این بازیکن 
در دقیقه 25 مصدوم شد و جای خود را به جابر انصاری داد تا آبی ها 

بهترین بازیکن خود را از دست بدهند.
در اواسط این نیمه تیم پرسپولیس دو بار برای گلزنی توسط 
مسلمان و احمدزاده اقدام كرد اما رحمتی اجازه این كار را به حریف 
نداد. در مقابل استقلال در دقیقه ۳2 تا آستانه گل تساوی پیش رفت. 
كرنر ارسالی خسور حیدری با ضربه جابر انصاری همراه شد كه از 
روی خط برگشت داده شد و در مرتبه دوم هم بازیکنان پرسپولیس 

بار دیگر از روی خط توپ را برگشت دادند.
باز هم طارمی

پرسپولیس در دقیقه ۳5 به گل دوم خود دست یافت. مهدی 
طارمی روی یک حركت گروهی خوب دروازه رحمتی را گشود تا 
سرخپوشان 2 بر صفر از حریف پیش بیفتند  و بهت اردوی آبی ها را 
فرا گیرد. در حالی كه استقلال كاملا بهم ریخته به نظر می رسید تیم 
پرسپولیس در دقیقه ۳۸ به یک ضربه پنالتی رسید. حنیف عمران 
زاده بهنگام ارسال ضربه كرنر روی بنگر مرتکب خطا شد. بازیکنان 
پرسپولیس بر سر زدن این ضربه با هم چالشی را ایجاد كردند و 
مهدی طارمی پشت این ضربه ایستاد تا هت تریک كند اما ضربه 
او را مهدی رحمتی مهار كرد. در دقایق پایانی نیمه نخست تیم 
استقلال برای كم كردن فاصله خود تلاش بیشتری به خرج داد اما 
اتفاق خاصی رخ نداد و نیمه نخست را تیم پرسپولیس با 2 گل به 

سود خود پایان داد.
شروع بهتر استقلال

شروع نیمه دوم با بارش باران همراه شد و لغزندگی چمن ورزشگاه 
كار را برای بازیکنان سخت تر كرد. استقلال در این نیمه مطابق انتظار 
بازی را خوب شروع كرد و روی شوت راه دور خرسندنیا دروازه حریف 

را تهدید كرد كه مکانی توپ را به كرنر فرستاد.
دو دقیقه توفانی

پرسپولیس كه در ضد حملات برنامه ریزی كرده بود در دقیقه 
54 به گل سوم خود دست یافت. سانتر محسن مسلمان از راست 
را رحمتی برگشت داد كه رامین رضاییان با ضربه سر دروازه خالی 

را باز كرد.
یک دقیقه بعد استقلال دروازه پرسپولیس را گشود. یک توپ ساده 
جلوی دروازه پرسپولیس با اشتباه سوشا مکانی همراه شد و جابر 
انصاری در دهانه دروازه توپ را به گل تبدیل كرد. استقلال دو دقیقه 

بعد فرصت خوبی برای گلزنی داشت كه مکانی آن را دفع كرد.
واکنش استثنایی رحمتی

بعد از این گل پرسپولیس در یک ضد حمله صحنه زیبایی را خلق 
كرد. ضربه بلند و راه دور علیپور را رحمتی زیر تاق بیرون كشید و در 
ادامه رحمتی یک فرصت عالی دیگر را از عالیشاه گرفت تا فاصله دو 
تیم بیشتر نشود. پرویز مظلومی در دقیقه 6۰ دست به تعویض زد و 

خسرو حیدری را بیرون كشید و یعقوب كریمی را به میدان فرستاد.
تعویض  آخرین   75 دقیقه  در  برهانی  بجای  پرووئیچ  ورود 
مظلومی برای فرار از شکست بود. با این حال پرسپولس دو بار روی 
ضربات ایستگاهی خطرساز شد و دروازه آبی ها را تهدید كرد و در 

دقیقه ۸5 روی یک ضد حمله عالی به گل چهارم رسید.
پرسپولیس در عدد 4

فرار طارمی از میانه میدان در حالی كه هیچ مدافعی از استقلال 
حضور نداشت او را با رحمتی تک به تک كرد و پاس او به مسلمان 

باعث شد تا دروازه خالی استقلال برای چهارمین بار گشوده شود.
پنالتی باد آورده

در دقیقه ۸۸ بازی میلاد فخرالدینی از محسن مسمان یک پنالتی 
گرفت و امید ابراهیمی پشت ضربه قرار گرفت تا گل دوم آبی ها را به 
ثمر برساند. در دقایق پایانی اتفاق خاصی رخ نداد و پرسپولیس دربی 

مهیج و دیدنی پایتخت را به سود خود پایان داد.
پرسپولیس با این برد شیرین 4۸ امتیازی شد و به صدر جدول 
رده بندی لشگر كشی كرد. استقلال خوزستان با 47 امتیاز در رده 

دوم قرار دارد و استقلال تهران با 45 امتیاز به رده سوم نزول كرد.
برانکو ایوانکوویچ:

فرمول قهرمانی ساده است
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس تهران بعد از پیروزی مقابل 
استقلال در دربی گفت: دربی بسیار عالی بود و فضای بی نظیری 

را در این مسابقه شاهد بودیم اما نباید بخاطر این برد جوگیر شویم.
 برانکو ایوانکوویچ بعد از برد پرسپولیس در دربی ۸2 پایتخت 
گفت:نیازی نیست كه بگویم چقدر خوشحال هستیم بعد از این برد. 
شادی بالاتر از این وجود ندارد. دربی بسیار عالی بود. همه چیز در 
این مسابقه عالی بود. فضا هم بی نظیر بود. خوشحالیم كه توانستیم 
این همه هوادارا را خوشحال كنیم. وی در ادامه افزود: فکر می كنم 
مردم هرگز چنین مسابقه ای با این همه تماشاگر با این كیفیت را به 
خاطر نداشته باشند. باید به بازیکنانم تبریک بگویم كه اسیر فضای 
ایجاد شده نشدند و استحقاق برد را داشتند. دربی بازی ای است 
كه بازیکنان برنده را تعیین می كنند و واقعا بابت این برد به  آنها 
تبریک می گویم. برانکو خاطرنشان كرد: الان به رده ای رسیدیم كه 
استحقاقش را داشتیم اما اگر قهرمانی را به تماشاگران هدیه نکنیم، 
هیچ كاری نکرده ایم. بنابراین باید حداكثر تمركز را داشته باشیم. این 
برد نباید ما را جوگیر كند كه بازی های باقیمانده را دست كم بگیریم. 
چهار بازی دیگر باقی مانده است كه همه سخت هستند. بازیکنانم هم 
واقف هستند كه باید این بازیهای سخت را با پیروزی به پایان ببریم.

وی افزود: كسانی كه در این برد سهم دارند بازیکنان هستند كه 
باید از آنها تشکر می كنم. خوشحالم كه تمام توانشان را برای این بازی 

به كار بستند. این برد استحقاق آنها بود.
برانکو در مورد خراب شدن پنالتی های این تیم نیز گفت: تقصیر 
من بود كه از قبل مهدی را تعیین نکرده بودم برای زدن ضربه پنالتی 
كه به دنبال آن سوء تفاهم بوجود آمد. طارمی در 15 روز اخیر هر 
روز تمرین پنالتی می كند و طبیعی است كه همچنان یکی از پنالتی 

زنی های ما خواهد بود. با این حال رحمتی خیلی خوب كار كرد.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ به این پرسش كه فکر 
می كردید با این نتیجه دربی را ببرید گفت: من هیچ وقت به این 
فکر نمی كنم كه با چه تعداد گل بازی را ببریم بلکه فکر می كنم كه 
باید بازی را ببریم. حالا با یک گل و یا چهار گل. امروز ما رقیبی را 
بردیم كه هفته ها صدرنشین بود و تیم عالی است. هیچکس نمی تواند 
پیش بینی كند كه چه اتفاقاتی در دربی رخ خواهد داد. من به تیمم 

اطمینان داشتم و بازیکنان هم به عملکرد خودشان اعتماد داشتند.
برانکو از اظهار نظر در مورد قضاوت این دیدار خودداری كرد و 
گفت: نمی خواهم در مورد این موضوع صحبت كنم چون هر كسی 

ممکن است اشتباهاتی داشته باشد.
به هواداران گفت: هیچ وقت قول  وی در مورد قول قهرمانی 
قهرمانی نمی دهم. هفته ها پیش كه ما در انتهای جدول بودیم بعد 
از بازی با ذوب آهن گفتم كه ما برای قهرمانی تلاش می كنیم. الان 
هم همین را می گویم كه تمام تلاشمان را می كنیم كه قهرمان شویم. 
هنوز چهار بازی سخت باقی مانده و ما شانس قهرمانی داریم اما 

نمی توانیم بگوییم قهرمان می شویم.
برانکو ادامه داد: فرمول رسیدن به قهرمانی خیلی ساده است. باید 
همه بازیها را ببریم تا قهرمان شویم چون الان صدر جدول هستیم. 
با این حال همه تیم ها مقابل پرسپولیس بسیار خوب و با انگیزه كار 

می كنند و این كار ما را سخت می كند.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان كرد: منتقد همیشه 
هست. در همه جای دنیا این انتقادات وجود دارد اما مهم این است 

كه ما بتوانیم بازیهایمان را با پیروزی پشت سربگذاریم.
برانکو در مورد نقش روحی و انگیزه ای درگذشت هادی نوروزی 
روی عملکرد بازیکنان پرسپولیس گفت: مرگ هادی نوروزی یک 
شوک بزرگ به پرسپولیس بود كه مدتها طول كشید تا به حالت 
عادی برگردیم. تمام تلاشمان را می كنیم تا دینی كه هادی و خانواده 

اش برگردن ما دارند را ادا كنیم.
احمدزاده: 

تنها دلیل برد امروزمان رفاقت بچه ها در زمین بود
هافبک تیم فوتبال پرسپولیس گفت: نمی دانم چرا برخی افراد از 
خوشحالی من و مسلمان بعد از گلزنی ناراحت می شوند، اما ما این 

خوشحالی را تا آخر فصل خواهیم داشت.
 فرشاد احمدزاده پس از برتری 4 بر 2 تیم فوتبال پرسپولیس 
مقابل استقلال در دربی هشتادودوم تهران گفت: من و محسن 
مسلمان برای انجام یک خوشحالی تمرین كرده ایم و بعد از رسیدن 
به گل این خوشحالی را انجام می دهیم. تا آخر فصل هم همین رویه 
را ادامه خواهیم داد. فکر نمی كنم آقا مهدی )سیدمهدی رحمتی( از 
این موضوع ناراحت شده باشد و اصلًا در جریان درگیری او و محسن 
مسلمان نیستم. وی ادامه داد: امروز تنها دلیلی كه توانستیم بازی را 
ببریم و دل هواداران مان را شاد كنیم، رفاقت بچه ها در زمین بود. 
من هم دو پاس گل دادم و از این موضوع خیلی خوشحالم. ما دل 
هواداران مان را شاد كردیم و این موضوع برای ما خیلی مهم است. باز 
هم اشاره می كنم نمی دانم چرا خوشحالی من و مسلمان حساسیت 

ایجاد می كند.
مهدی طارمی:

گل هایم را به مادرم تقدیم می کنم
مهاجم اول تیم فوتبال پرسپولیس بعد از درخشش در دربی گفت: 
گل هایم را در دربی به مادرم تقدیم می كنم.  مهدی طارمی پس 
از پیروزی پرگل پرسپولیس برابر استقلال در میکسدزون ورزشگاه 
آزادی در جمع خبرنگاران حاضر شد و گفت: من نیامده ام اینجا كه 
در خصوص بازی صحبت كنم و هیچ سئوالی را پاسخ نمی دهم فقط 
راجع خوشحالی پس از گلم باید بگویم كه این خوشحالی را تقدیم 

مادرم می كنم و شادی گلم را نیز به خاطر او انجام دادم.
خوردبین:

 پرسپولیس قهرمان می شود
سرپرست تیم فوتبال پرسپولیس می گوید برد این تیم مقابل 

استقلال را از قبل پیش بینی كرده بوده است.
 محمود خوردبین بعد از پیروزی تیم فوتبال استقلال مقابل 
پرسپولیس در لیگ برتر و حواشی این مسابقه گفت: همیشه حواشی 
این مسابقه پررنگ تر است و بیشتر به چشم می آید ولی تیمی كه به 

لحاظ روحی و روانی آماده بود، برنده شد.
وی افزود: ما در این مسابقه تمركز لازم را داشتیم. در طول این 
هفته دیده بودم كه برانکو برای برد در این مسابقه چه كارهایی 
می كرد.سرپرست پرسپولیس در پایان با بیان اینکه این تیم قهرمان 
لیگ خواهد شد، گفت: من این برد را از قبل پیش بینی كرده بودم.

رامین رضائیان:
برد در دربی دلچسب بود

مدافع تیم فوتبال پرسپولیس می گوید این تیم با پیروزی مقابل 
استقلال به خرافات فوتبال پایان داده است.

از پیروزی تیم فوتبال پرسپولیس مقابل  رامین رضائیان بعد 
استقلال گفت: برد دلچسبی را به دست آوردیم. خوشحالم كه 
توانستم در این بازی گل بزنم، همانطور كه گفته بودم گلم را به علی 

كریمی و پدرم كه در ورزشگاه حضور داشتند، تقدیم می كنم.
وی ادامه داد: البته باید بگویم كه خرافات در فوتبال نقشی ندارد. 
همیشه می گفتند بازیکنی كه به برنامه 9۰ برود، رباتش پاره می شود 
و یا می گفتند تیمی كه قبل از دربی خوب بازی كند، در دربی بازنده 

است. ما به این خرافات پایان دادیم.
طارمی برای  مهدی  با  اش  درگیری  درباره  پرسپولیس  مدافع 
زدن ضربه پنالتی هم گفت: طارمی می خواست در این بازی هت 
تریک كند و پنالتی را بزند. به هر حال هر كسی شرایطش بهتر بود 
می توانست پنالتی را بزند. با این حال مهم برد پرسپولیس بود كه به 

دست آمد. ما باید برای قهرمانی تلاش بیشتری بکنیم.
عالیشاه: 

گام بلندی به سمت قهرمانی برداشتیم
بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس پیروزی در دربی ۸2 را گامی بلند به 

سوی قهرمانی در لیگ برتر دانست.
 امید عالیشاه بعد از پیروزی تیمش در دربی ۸2 سرخابی  اظهار 
داشت: خدا را شکر می كنم كه در این دیدار به پیروزی رسیدیم و 

با كسب ۳ امتیاز گام بلندی به سوی قهرمانی برداشتیم. وی افزود: 
امیدوارم در بازی های بعد هم موفق عمل كنیم.

علیپور:
 دست هواداران درد نکند که با حمایت شان

 باعث صدرنشینی ما شدند
مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس گفت: دست هواداران درد نکند كه 
حمایت كردند تا با یک نتیجه پرگل استقلال را شکست داده و به 
صدر جدول صعود كنیم. علی علیپور پس از برتری 4 بر 2 تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل استقلال در دربی ۸2 گفت: بازی خیلی خوبی بود. 
دست هواداران درد نکند كه حمایت كردند تا با یک نتیجه پرگل 
استقلال را شکست داده و به صدر جدول صعود كنیم. وی افزود: 
چهار بازی دیگر تا پایان لیگ داریم كه با همین انگیزه كه مقابل 
استقلال داشتیم به مصاف حریفان رفته و با چنگ و دندان صدر 

جدول را نگه می داریم تا اینکه در نهایت قهرمان لیگ شویم.
کفشگری: 

مقابل استقلال 4 از 6 قشنگ تر است
هافبک تیم فوتبال پرسپولیس گفت: مقابل استقلال هم خوب 
شروع كرده و هم خوب تمام كردیم و حتی می توانستیم با تعداد 

گل های بیشتری این تیم را شکست دهیم.
 مهرداد كفشگری پس از برتری 4 بر 2 پرسپولیس مقابل استقلال 
در دربی ۸2 گفت: خدارا شکر همه چیز خیلی خوب بود، مقابل 
استقلال هم خوب شروع كرده و هم خوب تمام كردیم و حتی 

می توانستیم با تعداد گل های بیشتری این تیم را شکست دهیم.
می زدید  دیگر  گل   2 اگر  كه  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
می توانستید به عدد 6 برسید و استقلال را 6 تایی كنید، اظهار داشت: 

مقابل استقلال عدد 4 از 6 قشنگ تر است.
نورمحمدی:

 حالا دیگر عدد 4 هم متعلق به پرسپولیس است
كاپیتان پرسپولیس گفت: در دربی خیلی بهتر از استقلال بودیم و 

حتی می توانستیم بیشتر از 4 گل به آنها بزنیم.
علیرضا نورمحمدی با ابراز خوشحالی از پیروزی تیمش در دربی 
۸2، اظهار داشت: برد بسیار شیرینی بود و من همین جا این برد را 
به مرحوم هادی نوروزی و خانواده اش تقدیم می كنم. خیلی دوست 
داشتم هانی نوروزی برای تماشای بازی به ورزشگاه بیاید و به همین 
خاطر از همسر هادی خواهش كردم اجازه دهد هانی قبل از بازی در 
اردوی ما حاضر شود.وی افزود: بازیکنان ما با دیدن هانی انگیزه شان 
برای شکست استقلال چند برابر شد و هانی نیز از همان ابتدای مسابقه 
دنبال گلزنی پرسپولیس بود و دیدید كه ما 4 گل به استقلال زدیم.

نورمحمدی در پاسخ به این سوال كه آیا فکر زدن 4 گل به استقلال 
را می كردید یا نه، عنوان كرد: انتظار این را داشتیم كه استقلال را 
ببریم چون از هر نظر بهتر از این تیم بوده و هستیم. در بازی هم 
این برتری خود را نشان دادیم و دیدید كه حتی می توانستیم بیشتر 
از 4 گل به استقلال بزنیم حالا با این نتیجه عدد 4 هم متعلق به 
پرسپولیس شد. كاپیتان پرسپولیس در واكنش به این سوال كه چرا 
مهدی طارمی قبل از زدن پنالتی قهر كرد گفت: مهدی خیلی دوست 
داشت پنالتی را خودش بزند اما برانکو از بیرون گفت رامین رضاییان 
پشت توپ بایستد. در ادامه وقتی برانکو دید مهدی خیلی علاقه مند 
است مجدد دستور داد طارمی پشت توپ بایستد كه متاسفانه ضربه 

او گل نشد.
پرویز مظلومی:

فکر اشتباهات بچگانه بازیکنانم را نمی کردم
برابر  تیمش  شکست  از  پس  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
پرسپولیس گفت: گل دقایق اول بازی تمركز تیم ما را بهم ریخت. 

ضمن اینکه من فکر اشتباهات بچگانه بازیکنانم را نمی كردم.
 پرویز مظلومی پس از شکست 4 بر 2 عصر روز جمعه تیمش برابر 
پرسپولیس گفت: بازی خوبی را از سوی هر دو تیم شاهد بودیم 
. گل زودهنگام تمركز تیم ما را برهم زد. ما با اشتباهات خودمان 
باعث پیروزی پرسپولیس شدیم. به تیم حریف تبریک می گویم و 
عذرخواهی می كنم از هواداران. وی ادامه داد: ما مشکلاتی داشتیم 
كه امتیازات زیادی  را از دست بدهیم. مصدومیت بازیکنان باعث شد 
این فرصت ها را از دست بدهیم. ما حتما برنامه داشتیم كه توانسته ایم 
چندین هفته صدرنشین لیگ برتر باشیم. در این شرایط هیچکس 
مقصر نیست. مظلومی در مورد اینکه استقلال نتوانسته امتیازات لازم 
را جمع كند گفت: موقعیت های گل ما بیشتر از پرسپولیس بود اما 
آنها از فرصت هایی كه داشتند استفاده كردند اما ما نتوانستیم از آن 
همه موقعیت استفاده كنیم. وی در مورد اینکه آیا با این شکست 
شانس قهرمانی را از دست داده اید گفت: اصلا اینطور نیست و 
ما هنوز مدعی قهرمانی هستیم و قطعا در دیدارهای آینده تلاش 

خواهیم كرد تا به قولی كه به هواداران داده ایم دست پیدا كنیم.
بازیکنانم  این تیم گفت:  مظلومی در مورد اشتباهات مدافعان 
تلاششان را كردند اما در این دیدار اشتباهاتی داشتند و فرصت هایی 
را به حریف دادند كه همین امر باعث شد چهار گل دریافت كنیم. 
ما بعد از گل پرسپولیس فرصت داشتیم تا بازی را مساوی كنیم 
اما بازیکنانم استرس زیادی داشتند و نتوانستند از موقعیت هایی كه 

داشتند استفاده كنند.
فرزاد مجیدی:

قبل از دربی تصمیم گرفتیم مصاحبه نکنیم
سرپرست تیم فوتبال استقلال در رابطه با عدم مصاحبه بازیکنان 
استقلال گفت: پیش از این مسابقه این تصمیم گرفته شد كه 

بازیکنان ما مصاحبه نکنند.
 فرزاد مجیدی پس از شکست 4 بر 2 استقلال برابر پرسپولیس 
در هفته بیست و ششم لیگ برتر گفت: همه بازیکنان پیش از آغاز 
بازی تصمیم گرفتند كه مصاحبه نکنند و این مسئله هیچ ربطی 
به شکست نداشت.وی در خصوص اینکه عدم مصاحبه استقلالی ها 
آیا به شکست در این بازی ارتباط داشت، افزود: چنین موضوعی 
صحت ندارد. ما پیش از آغاز مسابقه این تصمیم را گرفتیم كه 
مصاحبه نکنیم. سرپرست استقلال تصریح كرد: در بازی های قبلی 
هیچ ممنوعیتی برای مصاحبه بازیکنان در نظر نداشتیم اما این در 
این بازی تصمیم گرفتیم تا در مجموع مصاحبه نکنیم.دیدار تیم های 
فوتبال پرسپولیس و استقلال عصر امروز جمعه در ورزشگاه آزادی 
برگزار شد كه طی آن تیم پرسپولیس با حساب 4 بر 2 رقیب دیرین 

خود را شکست داد و به صدر جدول رده بندی صعود كرد.

آگهی مزایده اموال غیر منقول نوبت اول
به موجب اجراییه صادره از شعبه 25 دادگاه عمومی حقوقی قم كه در شعبه 5 اجرای احکام مدنی قم به شماره 5/94ج/1177 - ثبت 
گردیده له آقای علی اصغر صادقی علیه آقای عباس جندقی شاهی محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ 92۳/664/247 ریال و 
خسارت تاخیر تادیه در حق محکوم له و مبلغ 46/1۸۳/212 ریال به عنوان نیم عشر در حق صندوق دولت، محکوم له در قبال طلب خود 

سهم الارث محکوم علیه را معرفی كرده كه كارشناس به شرح ذیل ارزیابی كرده است. 
با احترام در خصوص پرونده كلاسه 94/ج/1177/5 موضوع دعوی علی اصغر صادقی به طرفیت عباس جندقی شاهی جهت ارزیابی 
سهم الارث محکوم علیه از پلاک ثبتی شماره 17 فرعی از 11۰۳۸ اصلی بخش یک قم كه به سود خواهان توقیف شده به استحضار 
می رساند پس از اطلاع از مفاد قرارداد كارشناسی با راهنمایی و معرفی خواهان از محل ملک مورد نظر واقع در ۳۰ متری قائم، كوچه 1۳، 
انتهای كوچه سمت راست، روبروی مجتمع رضوان زمین باغ كه با دیوار گلی مخروبه محصور می باشد بازدید و بررسی بعمل آمد كه وفق 
نامه توقیفی اداره ثبت به شماره 1/462۳ مورخ 94/۳/17 پلاک ثبتی شماره 17 فرعی از 11۰۳۸ - اصلی فاقد مساحت و نقشه ثبتی 
به نام مالک آقای سیف اله جندقی شامل عرصه و اعیانی به میزان 1۰6۰ سهم مشاعی از 1۰۸66 سهم ششدانگ می باشد كه به شماره 

57۰71 صفحه 129 دفتر ۳55 بخش یک منطقه یک به ثبت رسیده است. 
بر اساس گواهی انحصار وراثت به شماره 1۰۸۸/1/۸6 مورخ ۸6/9/1 مرحوم سیف اله جندقی شاهی )پدر( همچنین گواهی انحصار 
وراثت 12۸1 مورخ ۸۸/7/۸ مرحومه عذرا علی كوری )مادر( ورثه حین فوق پنچ پسر آقایان 1 - ابراهیم 2 - حسین ۳ - رضا 4 - كاظم 
5 - عباس  چهار دختر بنام 6 - اعظم 7 - طاهره ۸ - اقدس 9- فاطمه همگی جندقی شاهی فرزندان سیف اله و عذرا می باشند و بدین 

ترتیب سهم الارث خوانده آقای عباس جندقی برابر یک هفتم است. 
نظریه كارشناسی و ارزیابی: 

با عنایت به شرح و مستندات فوق ارزش سهم الارث محکوم علیه آقای عباس جندقی شاهی به میزان 151/4۳ سهم مشاع از 1۰6۰ 
سهم از 1۰۸66 سهم ششدانگ پلاک فرعی مورد بحث می باشد كه با توجه به نوع سند مشاع كشاورزی و عدم تفکیک و تقسیم سهم 
الارث و با در نظر گرفتن قوانین موضوعه و موقعیت مکانی در وضعیت كنونی و شرایط موجود و با فرض هر سهم برابر یک متر مربع باشد 
از قرار هر متر مربع 5/۰۰۰/۰۰۰ ریال و به مساحت 151/4۳ متر مربع كلا به مبلغ )757/15۰/۰۰۰( ریال ارزیابی می گردد مبلغ مذكور 

بعنوان پایه برای فروش از طریق مزایده می باشد. 
مقرر گردیده مورد فوق الذكر در تاریخ 95/2/12 ساعت ۸/۳۰ الی 9 صبح به آدرس قم، خ ساحلی، جنب زندان ساحلی دادگاه های 
حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی كه قصد بازدید از مورد مزایده را دارند 
می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شركت نمایند 
قیمت پایه از مبلغ كارشناسی شروع و به كسانی كه بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند واگذار می گردد. برنده مزایده باید ده درصد از مبلغ 
پیشنهادی را فی المجلس نقدا و مابقی آن ظرف یکماه از تاریخ مزایده بپردازد این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج می 

گردد جهت اطلاعات بیشتر به واحد مراجعه نمائید. 
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم

آگهی مزایده اموال غیر منقول نوبت اول
به موجب اجراییه صادره از شعبه 2 - دادگاه عمومی حقوقی قم كه در اجرای احکام 2 قم به شماره 2/9۳ح/16۳2 - ثبت گردیده له 
احسان صفری علیه آقای اسماعیل حسنخانی محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ ۸۸2/5۸7/۳9۸ ریال در حق محکوم له و مبلغ 
44/129/۳69 ریال به عنوان نیم عشر دولتی، محکوم علیه در قبال بدهی خود یک ملک معرفی كرده است كه كارشناس به شرح ذیل 
ارزیابی كرده اند و مازاد ملک بابت پرونده 2/92ج/9۰ مبلغ محکوم به 2/277/417/425 ریال و خسارت تاخیر و تادیه و نیم عشر به مبلغ 

11۳/۸7۰/۸71 ریال توقیف می باششد لازم به ذكر است ماده 51 قانون اجرای احکام مدنی قابل اجرا می باشد. 
پلاک ثبتی 22۳2/6 اصلی به مساحت 9۳54 متر مربع در بخش دو ثبت قم كه اینجانب به عنوان كارشناس منتخب ضمن مطالعه 
در دادگاه محترم و مراجعه به سازمان ثبت و شهرداری منطقه 6 و در معیت و راهنمایی خواهان از محل وقوع ملک به آدرس قم، قلعه 

كامکار، اول جاده جعفریه، پشت ایستگاه متروی قم بازدید و پس از بررسی های لازم نظریه كارشناسی به شرح ذیل تقدیم می گردد. 
الف - مشخصات ملک مورد بازدید

-ملک مورد نظر كه با عرصه 9۳54 متر مربع به پلاک ثبتی 22۳2/6 اصلی كه با مشخصات اربعه شمالا به طول 12 متر، شرقا در 
قسمت اول به طول 225 متر و در قسمت دوم به طول ۳79 متر، جنوبا به طول 2۰/5 متر و غربا در قسمت اول به طول ۳79 متر و در 
قسمت دوم به طول 225 متر می باشد كه در صفحه 1۳6 دفتر املاک 1۸1 و به شماره ثبت ۳1۰97 بخش دو قم در دفترخانه اسناد 
رسمی شماره 12 قم به شماره سند 14۸۳9 به تاریخ 9۳/2/24 به صورت ششدانگ به نام آقای اسماعیل حسنخانی فرزند عزیز به شماره 

شناسنامه ۳16 ثبت شده است. 
-         زمین مورد نظر فاقد پلاک شهرداری و كد نوسازی و خارج از محدوده شهری و در اطراف زمین های فوق دارای تابلو مبنی بر 

عدم توافق با شهرداری می باشد و عمدتا پلاک های كناری هم نسبت طول وعرض خیلی زیادی می باشد.
-         قابل ذكر است در پرونده دو قطعه زمین جهت ارزیابی مشخص شده است كه با توجه به درخواست شفاهی خواهان فقط پلاک 

مزبور مورد ارزیابی شده است. 
ب - نظریه كارشناسی

با توجه به بررسی به عمل آمده و با در نظر گرفتن كمیت و موقعیت محلی، نوع سند، كاربری زمین و عوامل موثر به نظر اینجانب از 
قرار هر متر مربع به مبلغ 7۸۰/۰۰۰ ریال )هفتصد و هشتاد هزار ریال( كه جهت 9۳54 متر مربع به ارزش 7/296/12۰/۰۰۰ ریال )هفت 

میلیارد و دویست و نود و شش میلیون و یکصد و بیست هزار ریال( تعیین و اعلام می گردد. 
مقرر گردیده مورد فوق الذكر در تاریخ 1۳95/2/22ساعت ۸/۳۰ الی 9 صبح به آدرس قم، خ ساحلی، جنب زندان ساحلی دادگاه های 
حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی كه قصد بازدید از مورد مزایده را دارند 
می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شركت نمایند 
قیمت پایه از مبلغ كارشناسی شروع و به كسانی كه بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند واگذار می گردد. برنده مزایده باید ده درصد از مبلغ 
پیشنهادی را فی المجلس نقدا و مابقی آن ظرف یکماه از تاریخ مزایده بپردازد این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج می 

گردد جهت اطلاعات بیشتر به واحد مراجعه نمائید. 
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم- رضا زارعی
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جراحان بیمارستان سلطنتی لندن برای اولین  بار با استفاده از فناوری واقعیت مجازی یک عمل 
جراحی را از دید جراح به صورت آنلاین منتشر كردند.

به گزارش خبرگزاری دانشجویان ایران )ایسنا( منطقه خراسان، دكتر شفیع احمد دارای مدرک 
فوق تخصص جراحی داخلی از بیمارستان سلطنتی لندن معتقد است كه به كمک فناوری 

واقعیت مجازی می توان عمل های جراحی پیچیده را بهتر و كاربردی تر آموزش داد.
وی در ادامه افزود: مهم ترین مزیت استفاده از فناوری واقعیت مجازی در پزشکی و عمل های 
جراحی، انتشار نسخه های آموزشی به صورت مستقیم و یا تدوین شده در فضای مجازی است. 
در واقع به كمک فناوری واقعیت مجازی دانشجویان پزشکی و سایر علاقه مندان می توانند عمل 

جراحی را از طریق چشمان جراح با كیفیت بسیار بالا و به صورت سه بعدی مشاهده كنند.
اولین بیماری كه با فناوری واقعیت مجازی مورد عمل جراحی قرار خواهد گرفت، مبتلا به 
بیماری سرطان روده بزرگ است.تمامی علاقه مندان به جراحی و پزشکی می توانند این عمل 
جراحی را به صورت آنلاین از طریق تلفن  همراه هوشمند و یا نمایشگرهای واقعیت مجازی 
مشاهده كنند.دكتر شفیع احمد و تیم جراحی وی، با كمک چند كارشناس تصویربرداری اقدام 
به نصب چند دوربین با كیفیت در بالای میز جراحی كردند تا این عمل جراحی سه ساعته را در 

زاویه ۳6۰ درجه و با كیفیت بالا ثبت كنند. 

تولید پوست هوشمند برای حس بخشیدن به ربات ها

تلاش محققان برای تولید خودروی برقی با همکاری مرکز تحقیقات سایپا

ساخت دوچرخه هیبریدی با الهام از یوزپلنگ ایرانی
پژوهشگران دانشگاه صنعتی خواجه نصیرالدین طوسی با 
الهام از یوزپلنگ ایرانی، دوچرخه هیبریدی را عرضه كردند 
كه قادر است در مسیرهای شیب دار با استفاده از سیستم 

برقی طی مسیر كند.
دانشگاه  نصیر«  »بادپای  تیم  مسؤول  كریمی  محمود 
صنعتی خواجه نصیرالدین طوسی در حاشیه نخستین 
كنفرانس مهندسی مکانیک و هوافضا در گفت وگو با خبرنگار 
علمی ایسنا آلودگی هوا را یکی از مشکلات و معضلات اصلی 
كلانشهرها نام برد و گفت: یکی از راهکارهای كاهش آلودگی 
هوا استفاده از دوچرخه است و یکی از مشکلات شهری برای 
استفاده از دوچرخه نیز شیب خیابا ن ها و معابر است كه این 
امر دوچرخه سواری را با مشکلاتی همراه می كند. وی از 
ارائه ایده ای برای رفع این مشکل خبر داد و یادآور شد: برای 
این منظور اقدام به طراحی و ساخت دوچرخه دومنظوره 
از  تعدادی  با همکاری  تحقیقات  این  كه  هیبریدی شد 
دانشجویان دانشگاه خواجه نصیر در قالب تیم بادپای نصیر 

اجرایی شد. 
كریمی با اشاره به جزئیات دوچرخه طراحی شده، توضیح 
داد: این دوچرخه با الهام از یوزپلنگ ایرانی به صورت دو 
منظوره طراحی شد، به این معنا كه در مسیر هموار این 
دوچرخه به صورت پدالی حركت می كند و در مسیرهای 

دارای شیب می توان از سیستم برقی آن بهره برد.
این محقق، خاطرنشان كرد: در مکان های مسطح كه 
از پدال برای حركت دوچرخه استفاده می شود، باتری نیز 
همزمان شارژ می شود و با هر بار شارژ، دوچرخه قادر است تا 

1۰ كیلومتر و اگر از باتری های باكیفیت استفاده شود تا 2۰ 
كیلومتر را طی مسافت كند. وی با تاكید بر این كه اگر به طور 
برنامه ریزی شده از پدال و سیستم برقی دوچرخه استفاده 
شود، باتری آن تا 4۰ كیلومتر مسافت دوام دارد، یادآور شد: 
تمام این ویژگی ها به مشخصات باتری، سرعت و شرایط جاده 
بستگی دارد. مسؤول تیم بادپای نصیر به بیان اجرای فاز 
توسعه ای این طرح پرداخت و اظهار كرد: برای این دوچرخه 
همچنین سیستمی طراحی شد تا فرد بتواند سرعت، میزان 

شارژ باتری و نقشه راه را بر روی تلفن همراه خود مشاهده 
كند و قرار است این سیستم در قالب یک سایت توسعه یابد. 
وی با تاكید بر این كه این دوچرخه با نام »چیتا« عرضه شده 
است، خاطرنشان كرد: درصدد هستیم تا با مذاكره و رایزنی با 

شهرداری تهران، »چیتا« را به تولید انبوه برسانیم.
به گزارش ایسنا، این طرح در نخستین كنفرانس مهندسی 
مکانیک و هوافضا كه روز پنجشنبه، 26 فروردین ماه در 

دانشگاه تهران برگزار شد، رونمایی شد. 

عرضه تردمیلی برای شنا کردن در جا با 
شبیه سازی فضای رودخانه

محققان كشور با شبیه سازی فضای رودخانه، تردمیل آبی را طراحی كردند كه امکان درجا 
شنا كردن را برای افراد فراهم می كند. علیرضا فتحی، مسؤول تیم ساخت تردمیل شنا در 
حاشیه نخستین كنفرانس مهندسی مکانیک و هوافضا در گفت وگو با خبرنگار علمی ایسنا با 
بیان این كه این طرح با عنوان »تردمیل آبی« طراحی و عرضه شده است، گفت: بسیاری از 
مردم امکان داشتن استخر در منزل را ندارند، زیرا نیاز به فضای زیادی دارد؛ ولی این تردمیل 
دارای ابعاد كوچکی است و استفاده از آن برای همه میسر خواهد بود.وی با تاكید بر این كه 
این تردمیل دارای كاربردهای ورزشی، پزشکی و تفریحی است، یادآور شد: این سیستم برای 
انجام كار درمانی در بیمارستان ها نیز كاربرد دارد.فتحی، با تاكید بر این كه طراحی این تردمیل 
بر اساس شبیه سازی فضای رودخانه بوده است، خاطر نشان كرد: این تردمیل مجهز به پمپ 
است كه توان جابجایی 5۰۰ لیتر آب در ثانیه را دارد.محقق این طرح، اضافه كرد: تردمیل شنا، 
در فضایی به ابعاد 2 در 4 متر قابل نصب و راه اندازی است و میزان مصرف انرژی آن حدود 
۳ اسب بخار است، از این رو، این سیستم می تواند در منازل مسکونی مورد بهره برداری قرار 
گیرد.وی كنترل شدت جریان آب را از مزایای این تردمیل عنوان كرد و گفت: این قابلیت 
موجب شده تا فرد بتواند سرعت چرخش آب را بیشتر كند تا با توان بیشتری شنا و یا آن را به 
رودخانه ای آرام تبدیل كند.مسؤول تیم ساخت تردمیل شنا، امکان پیاده روی در این استخر را 
از دیگر مزایای آن نام برد و اظهار كرد: از آنجا كه برق به طور مستقیم با آب در تماس است، 
از این رو طراحی این سیستم نیاز به فناوری بالایی دارد كه از این لحاظ ایمنی بسیار بالایی 
برای این تردمیل درنظرگرفته شده است.وی با تاكید بر این كه این سیستم امکان درجا شنا 
كردن را برای افراد فراهم می كند، خاطرنشان كرد: تردمیل شنا مورد تائید فدراسیون شنا قرار 
گرفته است.به گزارش ایسنا این طرح در نخستین كنفرانس مهندسی مکانیک و هوافضا كه 

روز پنجشنبه، 26 فروردین ماه در دانشگاه تهران برگزار شد، رونمایی شد. 

مشاهده عمل جراحی از چشمان جراح با 
فناوری واقعیت مجازی

دانشمندان به توسعه یک پوست شفاف هوشمند خود 
نیرودهنده پرداختند كه به ربات ها اجازه لمس و حس اشیای 

اطراف آنها را می دهد.
به گزارش سرویس فناوری ایسنا، تجهیز ربات ها و پروتزها 
با یک پوست شبیه به پوست انسان كه دارای حس است، 

می تواند به طور چشمگیری این فناوری ها را بهبود بخشد.
با این حال، افزایش حساسیت این پوستها بسته به اندازه 
پوست، به افزایش تعداد الکترودها بستگی دارد كه این امر 

منجر به افزایش هزینه ها خواهد شد.
از مزایای این پوست نسبت به فناوری های مشابه این است 
كه آنها برای عملکردشان نیاز به باتری و سیم های خارجی 

دارند كه حجم زیادی دارد.
محققان دانشگاه پکینگ در چین به توسعه یک پوست 

هوشمند از فیلم های پلاستیکی فوق العاده نازک و تنها چهار 
كه  است  ذكر  به  لازم  پرداختند.  نقره  نانوسیم  از  الکترود 

نمونه های اولیه دیگر شامل بیش از ۳6 الکترود هستند.
علاوه بر این، هر یک از این اجزا، انرژی مکانیکی را از حركت 
یک انگشت دست مصنوعی گرفته و آن را به یک جریان 
الکتریکی تبدیل می كنند. بنابراین،این پوست برای تامین 

نیروی خود به یک منبع قدرت خارجی نیاز ندارد.
به گفته محققان، آزمایشات نشان دادند كه این پوست بسیار 

حساس است.
می تواند  حتی  كه  است  حساس  قدری  به  پوست  این 
حركت یک حشره را از نزدیکی خود احساس كند. این پوست 
همچنین دارای ثبات الکتریکی بسیار بالا بوده و حتی بعد از 
۳۰۰۰۰ دوره چرخه مصرف، انرژی اولیه خود را حفظ می كند. 

همزمان با برگزاری نخستین كنفرانس بین المللی مهندسی مکانیک و هوافضا علاوه بر رونمایی 
از سه طرح ملی، خودروی هیبریدی قاصدک نصر نیز عرضه شد كه به گفته محققان این طرح 

قرار است مذاكراتی با مركز تحقیقات سایپا برای تولید واقعی خودروهای برقی صورت گیرد.
به گزارش خبرنگار فناوری ایسنا آرش شمس طالقانی، دبیر علمی نخستین كنفرانس 
بین المللی مهندسی مکانیک و هوافضا با بیان این كه در این دوره از كنفرانس حدود 5۰۰ مقاله 
به دبیرخانه كنفرانس ارسال شد، گفت: پس از داوری، ۳95 مقاله برای پذیرش در كنفرانس 

ثبت نام كردند كه ۳۰۰ مقاله برای ارائه در كنفرانس پذیرفته شد.
به گفته وی در این كنفرانس در خصوص موضوعاتی چون آیرودینامیک، پیشرانش، سیالات، 
جامدات، كنترل، نانو فناوری، خودرو، ساخت و تولید، مکانیک پرواز و مهندسی فضایی بحث 

و بررسی می شود.
شمس طالقانی، با بیان این كه در پایان كنفرانس، 6 مقاله به عنوان مقالات برتر معرفی 
خواهند شد و مورد تقدیر قرار خواهند گرفت، ادامه داد: حدود ۸۰ مقاله از كشورهای تركیه و 
روسیه به دبیرخانه كنفرانس ارسال شد كه بعد از داوری، 5۰ مقاله پذیرفته شد و در كتابچه 

مقالات به چاپ رسید.
دبیر علمی این كنفرانس همچنین خاطرنشان كرد: علاوه بر آن دو محقق از كشورهای 
عربستان و روسیه به عنوان سخنرانان كلیدی به صورت ویدئو كنفرانس سخنرانی خواهند 

داشت.
وی رونمایی از سه طرح برجسته ملی »دوچرخه برقی«، »كالری متر فلر« و »تردمیل شنا« را 

از دیگر برنامه های نخستین كنفرانس مهندسی مکانیک و هوافضا ذكركرد.
به گزارش ایسنا در این مراسم همچنین از دكتر عبدالله شادآرام و دكتر محمد طیبی رهنی 

به عنوان پیشکسوتان مهندسی مکانیک و هوافضا تجلیل شد.
علاوه بر آن خودروی هیبریدی قاصدک نصیر نیز در این كنفرانس عرضه شد.

مهندس رزاق بلوری افشار، عضو كادر آموزشی دانشکده مهندسی مکانیک دانشگاه خواجه 
نصیرالدین طوسی درگفت وگو با خبرنگار علمی ایسنا با اشاره به جزئیات طرح خودروی 
هیبریدی قاصدک نصیر گفت: این خودرو با هدف كاهش آلودگی هوا طراحی و ساخته شد و در 

مسابقه طراحی و ساخت خودروهای برقی دانشگاه شریف رتبه دوم را كسب كرد.
وی ظرفیت این خودرو را دو سرنشین و 6۰ كیلو گرم بار دانست و اظهار كرد: این خودرو 
دارای بدنه فلزی و طراحی منحصر به فرد است. این خودرو دارای ۸ باتری با توان 1۰۰ آمپر در 

ساعت بوده كه با هر بار شارژ شدن تا مسافت 7۰ كیلومتر قادر به طی كردن است.
رزاق بلوری با بیان این كه این میزان مسافت به وضعیت ترافیکی جاده ها و شرایط رانندگی 
بستگی دارد، یادآور شد: دراین خودرو به علت بالا بودن هزینه ها از باتری های معمولی استفاده 
شد؛ ولی اگر از باتری های لیتیومی استفاده شود با هربار شارژ حداقل تا 2۰۰ كیلومتر مسافت 

را طی می كند.
وی زمان شارژ این باتری را پنج ساعت دانست و تصریح كرد: این خودرو دست ساز است 
كه قرار است با مركز تحقیقات سایپا مذاكره ای برای تولید خودروی واقعی برقی داشته 

باشیم. 

- دکتر صفا نجفی:

 مرگ سالانه ۳۰۰ هزار مرد به علت ابتلا به سرطان، ركورد قابل توجهی در ایالات متحده 
است كه اگر تعداد مرگ و میر ناشی از این بیماری مهلک در سایر كشورهای جهان- به خصوص 
كشورهای در حال توسعه همچون ایران- را به آن بیفزاییم، در می یابیم كه با قاتلی بالفطره 
مواجهیم كه به راحتی می تواند جان مردان را بگیرد. اكنون پرسش اصلی این است كه هیچ راهی 
برای شناسایی این بیماری پیش از نمایان شدن اش وجود ندارد؟  متخصصان به مردان توصیه می 
كنند به برخی از علایم و نشانه های سرطان كه با بی توجهی از كنارشان می گذرند امنیت دهند 
تا عواقب مرگبارش گریبان شان را نگیرد. یکی از بهترین روش های مبارزه با سرطان، شناسایی 
علایم و نشانه های آن در مراحل ابتدایی است. سرطان در این مرحله آسان تر كنترل و درمان 
می شود، اما متاسفانه علایمی كه مردها در این برهه زمانی حس می كنند، آن قدر خفیف است 
كه به سختی می توان آنها را به سرطان ربط داد. در ادامه شما را با 15 علامت و نشانه جسمی 

ابتلا به سرطان آشنا می كنیم.
بروز اشکال در دفع ادرار 

تعداد زیادی از آقایان به مرور زمان و با افزایش سن با برخی از علایم و نشانه های اختلال دفع 
ادرار دست و پنجه نرم خواهندكرد كه عبارتند از:

•    احساس نیاز به ادرار كردن پی در پی در طول شب
•    بی اختیاری استرسی و نشت ادرار •    فشار اندک و خروج دشوار ادرار

بزرگ شدن غده پروستات می تواند باعث بروز هر یک از علایم و نشانه های فوق شود. بنابراین 
اگر از یکی از علایم و نشانه های فوق رنج می برید، بلافاصله به پزشک متخصص مراجعه كنید. 
در این مرحله پروستات باید از طریق مقعد معاینه و اندازه گیری شود. علاوه بر این، پزشک ممکن 
است با هدف سنجش میزان آنتی ژن ویژه پروستات در خون، آزمایش PSA تجویز كند. آنتی 
ژن ویژه پروستات )PSA( نوعی پروتئین است كه توسط غده پروستات تولید شده و در حالت 
عادی در خون همه مردان بالغ وجود دارد و مانع انعقاد مایع منی خارج شده از آلت جنسی مردانه 
می شود. اما میزان آنتی ژن ویژه پروستات افرادی كه از سرطان پروستات رنج می برند به شدت 
افزایش می یابد. البته علاوه بر ایجاد و گسترش توده های سرطانی، افزایش سن، ویژگی های 
نژادی، ابتلا به عفونت مجاری ادرار یا پروستات، بزرگ شدن خوش خیم غده پروستات و... نیز در 
افزایش میزان آنتی ژن ویژه پروستات نیز موثرند. به این دلیل است كه پزشکان، نتیجه آزمایش 

خون را روش قطعی تشخیص سرطان پروستات نمی دانند.
تغییر در اندازه بیضه ها

باید بلافاصله پس از مشاهده تغییر اندازه بیضه ها، احساس سنگینی یا وجود توده به پزشک 
مراجعه كنید. اكثر مبتلایان به این بیماری را مردان 25 تا ۳4 ساله تشکیل می دهند. متاسفانه تا 
درگیر نشدن بافت های اطراف بیضه ها علایم و نشانه های- ورم پا، كمر یا دل درد و...- این بیماری 
نمایان نمی شوند. جالب است بدانید كه از هر 1۰۰ فرد مبتلا به این نوع سرطان كه علایم و نشانه 
های بیماری شان در مراحل ابتدایی تشخیص داده شود، 95 نفر درمان می شوند.  خوشبختانه 
روش شناسایی علایم و نشانه های اولیه ابتلا به سرطان بیضه ساده است. مردان باید یک بار در 
ماه، هنگام قرار گرفتن در زیردوش آب گرم، انگشت شست را در جلو و انگشت های اشاره و میانی 
را در پشت بیضه قرار دهند و به آرامی آن را لمس كرده و پس از احساس وجود توده یا برجستگی 

مشکوک به پزشک مراجعه كنند.
وجود خون در مدفوع یا ادرار

وجود خون در مدفوع می تواند نشانه ابتلا به سرطان مثانه، كلیه یا روده بزرگ باشد، اما مشکل 
اصلی این جاست كه در اكثر موارد خون موجود در مدفوع به علت خون ریزی هموروئید است 
كه آقایان درمانش نمی كنند. به خاطر داشته باشید كه خون ریزی هموروئید عامل بروز سرطان 

نیست، اما ممکن است باعث منحرف شدن ذهن بیمار و از دست رفتن زمان شود.

خستگی 
پزشکان روزانه با تعداد زیادی از مردانی كه خستگی مفرط و مزمن كلافه شان كرده است روبرو 
می شوند. عوامل متعدد و مبهمی در بروز این حالت موثرند كه یکی از آنها سرطان است. افرادی 
كه از سرطان های معده، روده بزرگ و خون رنج می برند، در مراحل ابتدایی بیماری احساس 

خستگی می كنند. اگر استراحت كردن خستگی تان را رفع نمی كند، به پزشک مراجعه كنید.
وجود توده در سینه

سرطان سینه در مردان؟ مگر چنین چیزی ممکن است؟ متاسفانه اكثریت قریب به اتفاق آقایان 
سرطان سینه را بیماری كاملا زنانه می دانند و علایم و نشانه های ابتلا، به آن را جدی نمی گیرند. 
اگر در پوست و نوک سینه تان فرورفتگی، قرمزشدگی یا پوسته ریزی مشاهده كردید به پزشک 

مراجعه كنید.
کاهش بی دلیل وزن 

كاهش وزن آرزوی دیرینه افرادی است كه دوست دارند اندام متناسب تری داشته باشند. اگر از 
رژیم غذایی خاص پیروی نمی كنید، فعالیت بدنی ندارید داروی چربی سوز مصرف نمی كنید و 
روز به روز لاغرتر می شوید باید به سلامت تان شک كنید. این مسئله زمانی اهمیت پیدا می كند 

كه در طول دو ماه 1۰ درصد وزن بدن تان را از دست بدهید.
درد

تا به حال دردهای مبهمی كه منشاءشان مشخص نیست را تحمل كرده اید؟ در این شرایط 
چه می كنید؟ مسکن می خورید، استراحت می كنید یا به بیمارستان می روید؟ متاسفانه اكثر 
آقایان روش اول را انتخاب می كنند و نمی دانند این گونه دردها در برخی از موارد علایم و نشانه 

ابتلا به سرطان هستند.
تغییرات دهانی

ایجاد زخم، توده یا برجستگی های سفید و قرمز رنگ در داخل دهان جزو عوامل خطرزایی 
هستند كه مردان باید به آنها توجه كنند. انجمن سرطان آمریکا اعلام كرده كه سالانه ۳4 هزار 
نفر به سرطان های دهان و لثه مبتلا می شوند كه اكثرشان را مردان تشکیل می دهند. اگر گلو 
دردتان خوب نمی شود در دهان تان زخم و لکه های سفیدرنگ می بینید پلاک های قرمز و 
سفیدرنگ روی زبان تان وجود دارند یا دندان های تان بی دلیل می افتند باید به پزشک مراجعه 
كنید. سیگاری ها باید نسبت به بروز لکه های سفید درون دهان و روی زبان تان حساس باشند.

تب
اگر سرما نخورده اید و درجه حرارت بدن تان بالاست و تب دارید، وقتش رسیده كه از پزشک 
تان بخواهید ریشه بروز تب را پیدا كند. یکی از علایم گسترش توده های سرطانی به سایر اندام 

های بدن بروز تب است. 
تغییر اندازه غدد لنفاوی

اگر حس كردید توده ای در زیربغل یا گردن تان به وجود آمده و هر روز بزرگ تر می شود و 
بیش از یک ماه است كه از میان نرفته، بدون اینکه دستکاری اش كنید به پزشک مراجعه كنید. 

البته بروز برخی عفونت ها نیز ممکن است چنین علایمی داشته باشند.
درد شکمی و افسردگی

پزشکان معتقدند بروز درد شکمی و افسردگی به همراه زرد و خاكستری رنگ شدن پوست و 
مدفوع از جمله نشانه های اولیه ابتلا به سرطان پانکراس است.

سرفه مداوم
سرفه و صاف كردن مداوم گلو، هنگام بروز حساسیت فصلی، سرماخوردگی یا آنفولانزا طبیعی 
است، اما در حالت عادی نشانه ای است كه باید جدی گرفته شود. پزشکان معتقدند، سرفه و صاف 
كردن متعدد گلو از جمله نشانه های ابتلاء به سرطان است. البته در برخی از موارد، ترش كردن 

معده نیز باعث سرفه كردن طولانی مدت می شود.
اشکال در بلع غذا

اگر هنگام بلع غذا با درد و مشکل مواجه اید و مدت هاست غذاهای آبکی و پوره شده مصرف 
می كنید بهتر است به پزشک متخصص گوارش مراجعه كنید تا او با استفاده از آندوسکوپی، 

احتمال وجود توده های سرطانی در دستگاه گوارش فوقانی تان را ارزیابی كنید.
تغییرات پوست

ضایعات پوستی افزایش یابنده- ضایعات سفید، سیاه و چند رنگ پوستی، خال هایی كه به 
تازگی تغییر رنگ، شکل و اندازه داده اند و...- می توانند از جمله علایم و نشان های ابتدایی ابتلاء 
به سرطان پوست باشند. سرطان پوست بیماری مهلک و كشنده ای است كه خانم ها و آقایان 
را مبتلا می كند، اما با انجام دادن معاینات ماهانه می توان علایم و نشانه های بروز این سرطان- 
ایجاد و تغییر رنگ خال های بزرگ تر از شش میلی متر كه بیش از سه هفته است باقی مانده 

اند- را شناسایی كرد.
سوء هاضمه

تعدادی زیادی از مردان در مراحل مختلف عمرشان به سوءهاضمه مبتلا می شوند، اما علایم و 
نشانه های این بیماری را با سکته قلبی اشتباه می گیرند. پزشکان معتقدند، سوءهاضمه از جمله 

علایم و نشانه های ابتلا به سرطان های گلو، معده و مری باشد.

15نشانه سرطان که مردها نباید نادیده بگیرند
هشدار درباره خوراکی های ترش وسوسه انگیز 
»بفرمایید امتحان كنید. كاملا خونگی و بهداشتی. خرید به شرط امتحان!« یک قاشق 
كوچک یک بار مصرف را كه یک تکه لواشک به سرش چسبیده، به سمتم می گیرد. 
مردد می مانم كه تشکر كنم و لواشک تعارفی اش را پس بزنم یا قاشق را همراه محتوای 

ترشش به دهان ببرم. 
به گزارش ایسنا، خبرنگار »ایران« با این مقدمه ادامه داد: قاشق را می گیرم و تشکر 
می كنم. طوری نگاهم می كند كه انگار منتظر است لواشک را امتحان كنم و مشتری شوم. 
موفق می شود. مزه ترش، زیر زبانم می رود. احساس می كنم گوشه دهانم جمع شده. ترش 
ترش. »زرشکه؟!« چشم هایش می خندد: »از رنگش معلوم نیست؟!« حواسم به رنگش 
نبوده. طعم هم فقط ترش است. حس خاصی نمی دهد. زرشک را همین جوری پرانده ام. 
»ملس تر از این داری؟« به طرف میز خوش رنگ و لعاب ترشی جات هدایتم می كند. 
»همه جورش رو داریم، انار، آلبالو، آلو، سیب، كیوی... این مخلوطا ملس ترن.« یک تکه از 
همان مخلوط ها تعارفم می كند. فرق خاصی با قبلی ندارد. شاید ترشی اش كمتر باشد اما 
همان مزه را می دهد. »كیوی خوردی؟!« یک قاشق دیگر سمتم گرفته. لواشک كیوی 

سبز است. از دانه های سیاه ریز خبری نیست. مزه اش هم مثل بقیه است. 
لواشک های خانگی و بهداشتی چنگی به دلم نمی زند. كارخانه ای ها هم هست اما انگار 
این خانگی ها طرفدار بیشتری دارند. همان موقع دختر و پسر جوانی سر می رسند و یک 

ظرف آلوی جنگلی و 2 رول لواشک می خرند. 
بازار این ترشی جات هوس انگیز اینجا داغ داغ است، راسته آلو و لواشک و آلبالو خشکه و 

باقی قضایا. كافی است سری به یکی از تفرجگاه های شمالی تهران بزنید. 
زمان زیادی گذشته از روزهایی كه تابستان، بساط لواشک درست كردن و آلو و آلبالو 
خشکاندن مادرها و مادربزرگ ها به راه بود. آلوهای قطره طلا و غلتان، توی قابلمه های 
بزرگ قل قل می كردند و بوی آن، دل آدم را ضعف می انداخت. یاد سینی های بزرگ روی 
پشت بام ها به خیر كه چه مراقبتی می شد ازشان كه از دستبرد بچه های كوچک خانه 
در امان باشند. حالا اما كسی حوصله این كارها را ندارد و از محصولات خانگی، فقط نامی 

باقی مانده كه تبلیغی است برای فروش محصولات مشابه. 
خیلی ها با تصور اینکه ترشی جاتی مثل لواشک، بدون كالری و سالم هستند، با خیال 
راحت انواع و اقسام این قبیل محصولات را خریداری و مصرف می كنند، خصوصاً اگر 
عنوان خانگی را هم با خود یدک بکشد؛ غافل از اینکه گاهی ضرر این قبیل مواد خوراكی 

بیشتر از آن است كه بشود باور كرد. 
استفاده از اسید سیتریک مصنوعی در تولید لواشک و محصولات ترش مشابه، هشداری 
است كه كارشناسان وزارت بهداشت در مورد مصرف محصولات غیركارخانه ای و بدون 
مجوز می دهند. البته تمامش این نیست؛ جوهر لیمو و رنگ های غیرمجاز هم یک پای 

ثابت این محصولات عنوان شده اند. 
شادی صابر، كارشناس تغذیه در این باره می گوید: »برخی افراد با تصور اینکه محصولات 
ترش مثل لواشک ضرری ندارند چربی سوز و باعث لاغری هستند، به طور مداوم از این 
محصولات استفاده می كنند. اما این افراد باید بدانند كه ترشی اسیدهای افزودنی همچون 
اسید سیتریک به این محصولات، هیچ گاه خاصیت لاغركنندگی ندارد و حتی به دلیل 
اینکه موجب ترشح اسید معده می شود، غذا را سریع هضم و جذب می كند و باعث تشدید 
گرسنگی و افزایش اشتها می شود، در نتیجه فرد غذای بیشتری مصرف می كند كه باعث 
اضافه وزن او می شود. از طرفی شکر و نمکی كه جهت ملس شدن و افزایش ماندگاری به 

این محصولات اضافه می شود، برای مبتلایان به دیابت و فشار خون مضر است.« 
اگر گمان می كنید لواشک هایی كه عمدتاً به اسم لواشک خانگی تهیه می كنید، به همان 
شیوه قدیمی تولید می شود، سخت در اشتباهید. یکی از توزیع كنندگان مواد غذایی كه 
نمی خواهد نامش در گزارش عنوان شود، در این باره می گوید: »لواشک ها عمدتا در تناژ بالا 
و به صورت تنی فروخته می شود. اغلبشان هم در كارگاه های اطراف شهرها تولید می شود. 
من یکی از این كارگاه ها را دیده ام. هرچه به دست شان می آید داخل ملاط می ریزند. 
بیشترش میوه های گندیده و كرم زده و ضایعات تره بارهاست كه با رنگ و جوهرلیمو 
و نمک، شکل و قیافه اش را درست می كنند وگرنه از بوی گند نمی شود نزدیکش شد. 

بعدش هم بسته بندی شان می كنند و دست توزیع كننده می دهند.« 
همین چند ماه پیش بود كه دكتر حسین رستگار، مدیركل آزمایشگاه های مرجع 
سازمان غذا و دارو وزارت بهداشت درباره سرطانزا بودن لواشک های عرضه شده در 
تفرجگاه های شمال تهران هشدار داد و عنوان كرد كه بر اساس نمونه برداری های انجام 
شده از آلوچه ها و لواشک های حجم زیادی از تفرجگاهی تهران، وجود رنگ »تارتارازین« 

در آنها به اثبات رسیده كه رنگی صنعتی و سرطانزاست. 
اسم سرطان گوش ها را تیز می كند. طعم ترش و ملس، زیر زبان آدم مثل زهرمار 

می شود؛ زهر سرطان.

غذاهای حال خوب کن!
غذا خوردن بیش از هرچیز به طبع و ذائقه شما بستگی دارد اما اگر بتوانید ذائقه خود را با 

غذاهای مفید و مغذی سازگارتر كنید، مسلما سود بیشتری عایدتان خواهد شد. 
اگرچه متخصصان تغذیه معتقدند همه غذاها خواص خود را دارند و از تمام گروه های 
غذایی باید بهره بگیرید، اما توجه به نیازهای بدن تان و یافتن این نیازها در غذاهای مختلف 

كمترین كاری است كه در مورد تغذیه خود می توانید انجام دهید. 
برخی میوه ها و غذاها آنقدر غنی از ویتامین ها و مواد مغذی هستند كه می توانید آنها را 
در اولویت غذایی خود قرار دهید و به شکل روزانه مصرف كنید. لازم است بدانید برخی 
مواد غذایی برخلاف آنچه عموم مردم می پندارند، سرشار از خواص مفید هستند كه ما را به 
خوردن این مواد خوراكی ملزم می كنند. در این مطلب برخی غذاهای بسیار مفید كه شاید 

از آنها غافل باشید را برای تان آورده ایم تا خواص آنها را یادآوری كنیم. 
C منبع کامل برای ویتامین

گیاه گواوا یک میوه گرمسیری و منبع غنی از ویتامین C است. ویتامین C موجود در 
یک فنجان گواوا پنج برابر بیشتر از یک پرتقال متوسط است )۳77 میلی گرم در مقابل 
۸۳ میلی گرم(؛ یعنی نیاز روزانه شما به این ویتامین را پنج برابر بیشتر تامین می كند. 
به علاوه، این میوه سرشار از لیکوپن است )26درصد بیشتر از یک گوجه فرنگی(؛ ماده ای 
كه مصرف آن كاهش خطر ابتلا به بیماری های قلبی را به دنبال دارد. اگر می خواهید از 
بیماری های قلبی در امان باشید و ویتامین C بدن تان تامین شود، از گیاه گواوا غافل نشوید.

 لذیذ و ضدسکته
یک عدد موز سرشار از پتاسیم است و به كنترل فشار خون و ارتقای عملکرد سیستم 
عصبی كمک می كند. تحقیقات انجام شده نشان می دهد، پتاسیم باعث كاهش خطر 
ابتلا به سکته مغزی می شود. با این حال، اغلب زنان فقط نیمی از پتاسیم مورد نیاز خود 
را دریافت می كنند كه با این كار خود را در معرض ابتلا به سکته مغزی قرار می دهند. موز 

بخورید تا بتوانید سال های بیشتری از سکته مغزی دور باشید. 
مقوی سیستم ایمنی و ضد یبوست

كره بادام زمینی علاوه بر منیزیم )باعث تقویت استخوان ها می شود( و ویتامینB 6 )باعث 
تقویت سیستم ایمنی بدن می شود(؛ سرشار از ویتامین ها و مواد آلی موردنیاز بدن است. 

فیبر و پروتئین موجود در كره بادام زمینی شما را برای مدتی سیر نگه می دارد و به 
جلوگیری از چاقی كمک می كند. به علاوه، این كره سرشار از چربی های اشباع نشده ای 
است كه به كاهش وزن و پیشگیری از دیابت كمک می كنند. برخلاف كره های بادام زمینی 
خامه ای، انواع ترد این كره معمولا حاوی فیبر بیشتر و قند كمتری هستند. با خوردن 
كره بادام زمینی اگرچه انرژی و مواد مغذی زیادی دریافت می كنید اما همچنان سالم 

خواهید ماند.
 دشمن افسردگی

ذرت بو داده حاوی آنتی اكسیدان های ضدالتهابی است كه از بیماری قلبی و افسردگی 
جلوگیری می كند. ذرت بو داده به طور كامل جزء غلات فرآوری نشده است، از این رو 
بهترین میان وعده ای است كه می توانید با خوردن آن نیاز بدن به غلات را تامین كنید. 
نکته ای كه باید به آن توجه داشته باشید این است كه ذرت های بسته بندی شده معمولا 
شیمیایی هستند و كالری زیادی دارند، بنابراین سعی كنید برای دریافت تمام خواص ذرت، 

آن را در منزل بو داده و مصرف كنید.
ضد کلسترول و سرطان

كمتر كسی وجود دارد كه قارچ دوست نداشته باشد یا نسبت به خوردن آن بی میل باشد.  
اكثر افراد اشتهای عجیبی نسبت به خوردن قارچ دارند و این غذا جزء پرطرفدارترین ها 
به شمار می رود. اگر از جمله طرفداران قارچ هستید باید به شما بگوییم كه گزینه مناسبی 
را انتخاب كرده اید. به گزارش انجمن سرطان آمریکا، تركیبات موجود در قارچ به كاهش 
كلسترول كمک كرده و از رشد آهسته تومورهای سرطانی جلوگیری می كند. به علاوه 
مصرف قارچ با افزایش سطح گردش برخی پروتئین ها در بدن از شیوع ویروس هایی مانند 

هپاتیت جلوگیری می كند.
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اگر به مصرف انواع شربت های گیاهی عادت دارید تخم شربتی را هم امتحان كنید. شاید 
چندان درباره خواص این دانه های ریز اطلاعاتی نداشته باشید اما باید بگوییم كه محققان 
معتقدند تخم شربتی مثل بذر كتان، منبع پروتئین، امگا۳ و فیبر است. این دانه ها حاوی 
مقادیر زیادی آنتی اكسیدان، كلسیم، روی، منیزیم و آهن هستند كه همگی به افزایش 
سطح سلامت كمک می كنند. مطالعات نشان می دهند مصرف تخم شربتی در كاهش 
وزن نیز موثر است. اگر می خواهید شربت بنوشید از كنار تخم شربتی به راحتی عبور نکنید. 

بهترین انتخاب برای کنترل فشارخون
مرغ تقریبا به یکی از غذاهای اصلی سفره ما تبدیل شده كه بهتر است راجع به خواص 
آن برای سلامت بیشتر بدانید. سینه مرغ یک غذای ساده است كه مصرف حدود 1۰۰ گرم 
از آن، نیمی از پروتئین روزانه شما را تامین می كند. سینه مرغ منبع فسفر و ویتامین۳ 
B )نیاسین( است كه به ترتیب به سلامت دندان ها، استخوان ها و كنترل فشار خون كمک 
می كنند. با خوردن سینه مرغ  هم لذت یک غذای لذیذ را تجربه می كنید و هم انواع 

ویتامین ها را به بدن خود می رسانید.
 منوی ویتامینه برای گیاه خوارها

اگر طرفدار سبزیجات و سالاد هستید، بهتر است با برنامه ای این سبزیجات را مصرف 
كنید كه بیشترین میزان فایده را به بدن خود برسانید. سبزیجاتی كه برگ سبز رنگ دارند، 
از خواص بسیاری برخوردارند؛ كلم پیچ مثل اسفناج یکی از این سبزیجات مفید است. 
كلم پیچ سرشار از ویتامین های A، K و C است و كلسیم، آهن، منیزیم و پتاسیم زیادی 
دارد. اگر به خوردن این سبزی به شکل خام عادت ندارید، می توانید از آن  در تهیه سوپ 

و سالاد استفاده كنید.
یک میوه همه کاره

لیمو از آن دست مركباتی است كه خوش طعم و لذیذ است و به عنوان طعم دهنده 
برای انواع غذاهای دیگر هم استفاده می شود. علاوه بر ویتامین C، گفته می شود تركیبات 
فلاونوئیدی موجود در لیمو خواص ضد سرطانی دارند. لیمو بسیار پركاربرد است و می توانید 

با استفاده از خلاقیت خود آن را به شکل های مختلف استفاده كنید.
مثلا چاشنی انواع غذاها، شربت و... متناسب با طبع تان می تواند گزینه های خوبی باشد. 
همچنین می توانید از لیمو به عنوان یک غذای مکمل استفاده كنید. مثلا می توانید از لیمو 

داخل چای استفاده كنید تا آنتی اكسیدان بیشتری بگیرید.
A منبع غنی ویتامین

كدو تنبل مانند بسیاری از سبزیجات نارنجی رنگ، سرشار از بتا كاروتن است كه در بدن 
به طور طبیعی به ویتامین A یا رتینول تبدیل می شود. رتینول به سلامت پوست و غشای 
مخاطی كمک كرده و عملکرد سیستم ایمنی بدن را ارتقا می بخشد.  دانه كدو تنبل نیز 
حاوی تركیباتی موسوم به فیتواسترول است كه از بزرگ شدن پروستات جلوگیری می كند. 
معمولا از كدوتنبل به شکل خورش یا مربا استفاده می شود اما شما می توانید خلاقیت 
بیشتری داشته باشید و در سالاد سبزیجات یا غذاهای دیگر هم از كدو تنبل استفاده كنید. 

 قند خون تان را کنترل کنید
زنانی كه حداقل دو بار در هفته عدس می خورند، در مقایسه با زنانی كه یک بار در ماه 
عدس می خورند، به میزان 24 درصد كمتر به سرطان سینه مبتلا می شوند. عدس قند خون 
را ثابت نگه می دارد؛ به علاوه یک چهارم فنجان عدس 1۳ گرم پروتئین، 11 گرم فیبر و 
5 میلی گرم آهن دارد. مصرف عدس در كاهش فشار خون بالا نیز موثر است. شما می توانید 
از عدس در تمام وعده های غذایی و حتی به عنوان میان وعده و به شکل سوپ، عدسی، 

سالاد و... استفاده كنید.
 خوش خوراک پرطرفدار

حتما شما هم در سالادتان به دنبال كلم بروكسل می گردید تا آن را انتخاب كنید. لازم 
است بدانید سلیقه خوبی دارید زیرا بر اساس مطالعات محققان، این كلم ها حاوی تركیبات 
گوگرد دار گلوكوزینولات هستند كه باعث كاهش خطر ابتلا به انواع سرطان می شوند. یک 
فنجان كلم بروكسل 54 میکروگرم فولات دارد كه 14درصد از 4۰۰ میکروگرم نیاز روزانه 

شما را تامین خواهد كرد.
ضد بیماری های قلبی

ساردین یک ماهی ارزان قیمت و بهترین منبع امگا۳ است. به گزارش محققان، زنانی كه 
غذاهای حاوی چربی های با زنجیره بلند می خورند، ۳۸ درصد كمتر به بیماری های قلب 

مبتلا می شوند.
امگا۳ موجود در ماهی ساردین نیز به كاهش التهاب كمک می كند و مانع از رشد تومور 
می شود. این ماهی كوچک سرشار از ویتامین  B12  است كه به سلامت سلول های عصبی 

و عروق خونی نیز كمک می كند.
کفیر بنوشید، سالم بمانید

از  كفیر یک نوشیدنی تخمیری حاصل از شیر و دانه  های كفیر است كه سرشار 
پروبیوتیک های سالم بوده و به تقویت سیستم ایمنی بدن و دستگاه گوارشی كمک 
می كند. مطالعات محققان نشان می دهند پروبیوتیک های موجود در این نوشیدنی از رشد 
میکروب های مضر در بدن جلوگیری كرده و از شما در برابر دل درد و اختلالات پوستی 
مانند جوش و آكنه محافظت می كنند. كفیر ساده در مقایسه با انواع طعم دار این نوشیدنی، 

كالری و قند كمتری دارد؛ پس بهتر است كفیر ساده را برای نوشیدن انتخاب كنید.
بهترین داروی افسردگی

وقتی صحبت از پلی فنول ها و فلاونوئیدها به میان می آید، پیاز در صدر جدول قرار 
می گیرد. پلی فنول ها و فلاونوئیدها باعث كاهش استرس شده و خطر ابتلا به انواع سرطان 
را كاهش می دهند. تركیبات گوگرددار پیاز از شما در برابر علائم دیابت و بیماری های قلبی 
محافظت می كنند. مطالعات نشان می دهند كه كروم موجود در پیاز به تنظیم قند خون 
كمک می كند. حتما شما هم مثل همه افراد دیگر مغز پیاز را دوست دارید اما باید بگوییم 

 لایه بیرونی پیاز مواد مغذی سالم تری دارد.
 تقویت سیستم عصبی با تمشک

تمشک از آن میوه های خوش خوراكی است كه وقتی آن را به منزل می آورید اگر دیر 
بجنبید تمام خواهد شد و به شما نخواهد رسید. یک فنجان تمشک تقریبا نیمی از نیاز 
روزانه شما به منگنز را تامین می كند. منگنز به سلامت مغز و ارتقای عملکرد سیستم عصبی 
 C كمک می كند و برای استخوان ها و مفاصل مفید است. تمشک سرشار از فیبر، ویتامین
و آنتی اكسیدان است و كربوهیدرات كمی دارد. به علاوه تحقیقات اخیر نشان می دهد كه 

تركیبات گیاهی موجود در تمشک باعث كاهش رشد سلول های سرطانی می شوند. 

شنبه -بیست وهشتم فروردین 1395 - سال نوزدهم - شماره 3978



اجتماعی 6

رئیس سازمان حج و زیارت :

ظرف چند روز آینده نتایج نهایی مذاکرات با 
سعودیها مشخص می شود 

رئیس سازمان حج و زیارت گفت: صدور حکم مجازات برای ماموران خاطی حادثه جده از 
جمله موضوعات لحاظ شده در تفاهم نامه نهایی بین ایران و عربستان است.

سعید اوحدی در ارتباط تلفنی زنده از مکه مکرمه با بخش خبری 14 سیما گفت: بعد از 
سه ماه تعطیلی؛ روز گذشته اولین جلسه مشترک ما و سعودیها پیرامون حج امسال برگزار 
شد.وی با بیان اینکه مذاكرات مفصلی در دور اول به مدت سه ساعت و نیم انجام شد افزود: 
در این نشست كه وزیر حج عربستان و دیگر مسئولان وزارت حج عربستان حضور داشتند 
دو طرف ملاحضات خود را مطرح كردند.اوحدی با بیان اینکه ما موضوعاتمان را برای لحاظ 
شدن در تفاهم نامه نهایی از آنها در خواست كردیم گفت: حفظ عزت حجاج ایرانی، راهکار 
اجرایی و عملی عربستان برای تامین امنیت زائران، صدور حکم مجازات برای ماموران 
خاطی حادثه جده، انتقال زائران با هواپیماهای داخلی ایران، بحث قیمت ها، مسکن و 
حمل و نقل سریع از جمله این موضوعات و موارد بود.وی افزود: از امروز دوستان روی متن 
تفاهم نامه كار می كنند و جلسات كارشناسی و فنی از فردا شروع می شود.رئیس سازمان 
حج و زیارت درباره اینکه ظرف چند روز آینده نتایج نهایی مذاكرات با سعودیها مشخص 
می شود گفت: حدود یکشنبه مسائل فنی نهایی می شود.اوحدی درباره تعداد زائرانی كه 
احتمالا و در صورت توافق به حج اعزام می شوند افزود: سال گذشته بر اساس توافق صورت 
گرفته 64 هزار زائر اعزام شدند كه بر اساس گفته های سعودی ها امسال تغییری حاصل 
نمی شود.وی گفت: اگر در مباحث فنی به نتیجه قطعی برسیم به نظر مشکلی در اعزام 

زائران نخواهیم داشت.

امیرآبادی خبر داد:

 اختصاص 140 میلیارد تومان برای ساماندهی 
حاشیه کلانشهرهای مذهبی

 نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی از اختصاص 14۰ میلیارد تومان برای 
ساماندهی حاشیه كلانشهرهای مذهبی كشور خبر داد. 

احمد امیرآبادی در گفت وگو با فارس با اشاره به بررسی های انجام شده در كمیسیون 
به ساماندهی حاشیه  بودجه ای  اختصاص  زمینه  در  اسلامی  تلفیق مجلس شورای 
كلانشهرهای مذهبی كشور گفت: ابتدا قرار بود این بودجه به مبلغ 6۰ میلیارد تومان تنها 
به مشهد مقدس اختصاص یابد اما با پافشاری نماینده مردم شریف استان قم در مجلس 
شورای اسلامی این مبلغ به 14۰ میلیارد تومان افزایش یافت و به شهرهای مشهد، قم و 

شیراز تعلق گرفت.
وی با اشاره به وضعیت حاشیه شهر مقدس قم افزود: وضعیت مناطق حاشیه ای قم 
زیبنده این شهر مقدس كه پایگاه مرجعیت شیعه نیز به حساب می آید، نیست و باید به 

شکل مناسبی ساماندهی شود.
عضو كمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه دولت و مجلس باید سهم 
خود را بابت استفاده از خدمات فرهنگی و مذهبی شهر قم در كشور پرداخت كنند و 
اختصاص این مبلغ از بودجه های داخلی شهرداری عادلانه نیست، اضافه كرد: در این زمینه 
اقدامات مناسبی صورت گرفته است و بودجه هایی به شهر مقدس قم اختصاص یافته است.

جانشین فرمانده نیروی زمینی ارتش درقم: 

ارتش ولایی ایران در دفاع از نظام اسلامی 
ثابت قدم است 

جانشین فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: ارتش ولایی جمهوری اسلامی ایران در دفاع 
از انقلاب و نظام اسلامی ثابت قدم است. 

به گزارش ایرنا، امیر سرتیپ كیومرث حیدری در سخنرانی پیش از خطبه های نماز 
جمعه این هفته شهر مقدس قم افزود: ارتش جمهوری اسلامی ایران لحظه ای در دفاع 
از اسلام و انقلاب درنگ نمی كند و این پایمردی و ایستادگی را با تقدیم 4۸ هزار شهید 

گلگون كفن به اثبات رسانده است. 
وی با بیان اینکه ارتش كشورمان با دیگر ارتش های جهان تفاوت های بسیاری دارد، 
خاطرنشان كرد: ارتش ایران به فرماندهی مقام عظمای ولایت دارای مشروعیت است و 
در سلسله مراتب به لحاظ فرمانبرداری از جانشین حضرت ولیعصر)عج( در جایگاه بسیار 
بالاتری قرار گرفته است. جانشین فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: امروز نیروهای جان 
بركف ارتش جمهوری اسلامی ایران از یك شخص و تاج و تخت حمایت نمی كنند، بلکه 
همواره مدافع مستضعفان و مظلومان جهان بوده و در برابر مستکبران و زورگویان ایستاده 

است، از این جهت دارای محبوبیت و مقبولیت است. 
وی در ادامه افزود: ارتش و همه نیروهای مسلح كشورمان، سربازان الهی و حافظان مکتب 
والای اسلام بوده و جنگ و كشته شدن در این مسیر بالنده را جهاد و شهادت در راه 

پروردگار متعال و رسیدن به سعادت ابدی می دانند. 
حیدری در پایان ضمن گرامیداشت روز ارتش و نام و یاد شهدای هشت سال دفاع 
مقدس، تصریح كرد: مردم قم شهیدان بزرگواری را تقدیم انقلاب اسلامی كرده اند كه 7۰۰ 
شهید نیز از میان نیروهای ارتشی بوده و این افتخار بزرگی برای ماست. 29 فروردین ماه به 

دستور حضرت امام خمینی)ره( روز ارتش نام گرفته است. 

فرماندار قم مطرح كرد:

 لزوم تقویت ظرفیت های اقامتی استان قم 
فرماندار قم بر لزوم تقویت ظرفیت های اقامتی استان برای پذیرایی بهتر از مسافران به ویژه 

در ایام نوروز تاكید كرد. 
رضا سیار در جلسه شورای آموزش و پرورش استان قم كه در سالن امام جواد استانداری 
برگزار شد، گفت: باید ظرفیت های اقامتی استان را تقویت كنیم تا بتوانیم پذیرایی بهتری از 

مسافران به ویژه در ایام نوروز داشته باشیم.
وی افزود: برخی از هتل داران نسبت به اسکان غیر فرهنگیان در مدارس اعتراض كرده اند 
درحالی كه ما به آن ها اجازه دادیم كه نمایندگانشان را در مدارس مستقر كنند و به معرفی 

واحد اقامتی خود بپردازند.
فرماندار قم با اشاره به عملکرد خوب شهرداری قم در ایام نوروز ابراز كرد: شهرداری قم 

امسال از همه توان خود برای پذیرایی از مسافران نوروزی استفاده كرد.
وی ادامه داد: ماموران آتش نشانی در شب هایی كه باران در قم شدت گرفته بود با بیدار 
كردن برخی از مسافران چادرخواب و راهنماییشان به محل های اسکان امن، كمک های 

قابل توجهی ارائه دادند.
همچنین حجت الاسلام و المسلمین محمد لطفی مدیركل صدا و سیمای مركز قم در 
این جلسه گفت: صدا و سیما توجه ویژه ای به مجموعه های فرهنگی و آموزشی دارد و برای 

معرفی و حمایت از آن ها تلاش می كند.
وی با اشاره به لزوم دیده شدن معلمان در هفته معلم تصریح كرد: صدا و سیما تلاش 
می كند كه معلمان در هفته معلم دیده شوند تا گامی در راستای تقدیر و تجلیل از جایگاه 
بلندشان برداشته شود.مدیركل صدا و سیمای مركز قم سند تحول بنیادین آموزش و 
پرورش را مورد توجه قرار داد و گفت: یکی از برنامه های صدا و سیمای مركز قم در هفته 

معلم، پخش ویژه برنامه هایی برای تحلیل و بررسی این سند راهبردی خواهد بود.
مدیركل صدا و سیمای مركز قم ادامه داد: مطرح شدن هرچه بیشتر این سند در رسانه ها 

می تواند تحقق آن را نزدیک كند.

قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری: 

نقشه سرمایه گذاری شهر قم تهیه می شود
 قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری گفت: نقشه سرمایه گذاری شهر قم تهیه 

می شود. 
محمدرضا معرفت با اشاره به محورهای سرمایه گذاری در شهرداری قم اظهار كرد: در این 
بخش پروژه های مشاركتی مطرح می شود كه به صورت الگوی استاندارد زمین و عوارض از 

شهرداری و ساخت از سرمایه گذار است.
وی خاطرنشان كرد: زمین های مختلف در مناطق مختلف شهر وجود دارد و نقشه 
سرمایه گذاری تهیه شده كه زمین ها و مشخصات آنها روی نقشه مشخص می شود تا 

سرمایه گذاران بتوانند آن را انتخاب كنند.
قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری احداث بوستان های جدید را یکی دیگر از 
محورهای سرمایه گذاری ذكر كرد و گفت: این بخش می تواند به صورت BOT باشد و در 
بوستان و فضای سبز یکسری از كاربری های درآمدزا را احداث كرده تا هزینه های بوستان را 

تأمین كنند و امکان نگهداری بوستان را در قراردادهای بلند مدت داشته باشند.
وی خاطرنشان كرد: بلوار پیامبر اعظم یکی دیگر از محورهای سرمایه گذاری است كه 
در این بخش تسهیلات ویژه برای هتل های چهار و پنج ستاره در نظر می گیریم اگر در 
زمان مشخصی متقاضی متعهد شود كه هتل پنج ستاره را به بهره برداری برساند، عوارض 
از او دریافت نمی شود و قیمت زمین پس از بهره برداری از هتل به صورت اقساط دریافت 
می شود.معرفت با اشاره به هدف از ارائه این تسهیلات گفت: احداث هتل های پنج ستاره در 
قم هزینه بالایی دارد برای اینکه سرمایه گذاری در این بخش توجیه پیدا كند، تسهیلات را 
در نظر می گیریم تا ظرفیت جدیدی در شهر قم به وجود آید كه به نفع شهر و رونق گرفتن 
این بلوار است.وی خاطرنشان كرد: بحث های مشاركتی را نیز در این بلوار شاهد هستیم، 
این بلوار دارای موارد اقامتی، تجاری اقامتی و مسکونی است كه تاكنون چند مورد در ارتباط 

با هتل ها مذاكراتی داشته ایم.

سرپرست دادسرای امور جنایی تهران خبرداد:

بازداشت دختر جوان در حادثه اسیدپاشی ولنجک
دختر 26 ساله در حادثه اسیدپاشی ولنجک برای تحقیقات بیشتر بازداشت موقت شد.

قاضی محمد شهریاری در مصاحبه تلفنی با خبرنگار خبرگزاری صدا و سیما افزود : هنوز 
برای دادسرا مشخص نشده است كه این دختر ابتدا اقدام به اسید پاشی كرده است یا آن 
پسر. وی گفت : البته دختر و پسر هر دو آسیب دیده اند كه آسیب وارده به پسر بیشتر و 
همچنان در بیمارستان بستری است .شهریاری گفت : فعلا بازجویی ها از این دختر 26 
ساله ادامه دارد و منتظریم كه آن پسر هم از بیمارستان ترخیص شود تا امکان بازجویی 
از او هم فراهم شود . سرپرست دادسرای امور جنایی تهران افزود : پسر و دختر جوان از 
یکدیگر به اتهام اسید پاشی شکایت كرده اند و تحقیقات در این باره ادامه دارد .این گزارش 
می افزاید : 16 فرودین امسال وقوع یک فقره اسید پاشی از طریق كادر پزشکی مستقر 
در اورژانس بیمارستان مدرس تهران به ماموران كلانتری 16۳ ولنجک اعلام و بلافاصله 
تیمی از ماموران این كلانتری برای بررسی صحت و سقم این موضوع به محل اعزام شدند.  
بررسی های پلیسی حکایت از آن داشت كه دختر و پسر جوانی به نام »و« و »س« با اسید 
دچار سوختگی از ناحیه صورت و گردن شده كه برای مداوای پزشکی به این بیمارستان 
مراجعه كرده اند.  ماموران در جریان روند تحقیقات دریافتند كه هر دو مصدوم پرونده، 
مدتی قبل با هم آشنا شده بودند و پس از مدتی پسر جوان با دختر در منزلش قرار ملاقات 

می گذارد كه در همین مکان موضوع اسید پاشی رخ می دهد .

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان قم  خبرداد:

کشف 80 کیلوگرم تریاک در قم 
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی استان قم از كشف ۸۰ كیلوگرم 
تریاك در این استان خبر داد.  به گزارش پایگاه خبری پلیس، سرهنگ غلام عباس بُلفکه 
در گفت و گویی افزود: در پی كسب خبری مبنی بر انتقال محموله مواد مخدر از غرب 
كشور به استان همجوار توسط دو تن از قاچاقچیان با یك دستگاه خودرو هیوندای، موضوع 
در دستور كار ماموران مبارزه با مواد مخدر استان قم قرار گرفت.  به گفته وی با تجزیه و 
تحلیل اطلاعات و اخذ دستور از مقام قضایی استان تعداد سه اكیپ عملیاتی به محورهای 
مواصلاتی اعزام شدند. وی گفت: در ادامه خودرو مذكور در محور سلفچگان - ساوه 
شناسایی شد و پس از توقیف، متهمان دستگیر شدند.  بلفکه افزود: در بررسی اولیه از داخل 
خودرو هیچ گونه مواد مخدری كشف نشد اما با انتقال خودرو مذكور به پلیس مبارزه با مواد 
مخدر استان ۸۰ كیلوگرم تریاك در قالب 47بسته كه به طرز ماهرانه ای جاسازی شده بود، 

كشف شد و در نهایت متهمان تحویل مرجع قضایی استان شدند. 

رئیس اداره دامپزشکی دزفول  خبرداد:

نجات چهار هزار رأس دام از سیل در دزفول 
رئیس اداره دامپزشکی دزفول از نجات چهار هزار رأس گاومیش از سیل در این شهرستان 
خبر داد.  محسن ورجاوند افزود:با تلاش دامپزشکی دزفول،چهار هزار گاومیش كه در سیل 
منطقه گاومیش آباد دزفول گرفتار شده بودند نجات یافتند. وی با اشاره به اینکه دام های 
مستقر در گاومیش آباد با لودر وكمپرسی به مکان های امن منتقل شدند گفت:تا كنون 
تلفاتی از دام در دزفول گزارش نشده است. رئیس امور عشایر دزفول نیز گفت:تعدادی از 
دام های عشایر منطقه عباس آباد دزفول در سیل دو روز گذشته تلف شدند و اهالی منطقه 
با كمك شهرداری شهر امام به مناطق امن منتقل شدند. محسن پورفرخی افزود:با توجه به 
گستردگی شهرستان دزفول برآورد میزان خسارت وارد شده بر دام های دزفول نیازمند 
زمان بیشتری است. طغیان سد دز و وقوع سیل در این شهرستان موجب آبگرفتگی منازل 
حاشیه رودخانه دز و روستاهای زاویه ها ،پیروزی ،بهروزی و دیگر مناطق دزفول شده است 
كه با قطعی آب و برق این روستاها نیز همراه بود.  اهالی برخی مناطق روستایی دزفول كه 
دچار آبگرفتی شدند دو روز گذشته روستاها را ترك كرده و به منازل اقوام در مناطق امن 

پناه گرفتند.

فرمانده انتظامی خراسان رضوی خبرداد: 

دستگیری 64 سرکرده باندهای اراذل و اوباش 
درمشهد 

فرمانده انتظامی خراسان رضوی از دستگیری 64 سركرده باندهای اراذل و اوباش در مشهد 
خبر داد.  سردار بهمن امیری مقدم گفت: این عملیات در اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی 
و با محوریت مناطق حاشیه نشین شهر مشهد در دستور كار پلیس خراسان رضوی قرار 
گرفت.وی افزود: در این عملیات غافلگیرانه، سركردگان اشرار و اوباش كه در یك میهمانی 
آشتی كنان در یکی از باغ های اطراف شهر مشهد شركت كرده بودند در كمین مامورین 
انتظامی خراسان رضوی قرار گرفته و دستگیر شدند.وی اظهار كرد: در این عملیات یك قبضه 
سلاح كمری، 21 فشنگ جنگی، 29 قبضه سلاح سرد ازقبیل شمشیر، قمه و چاقو، 47 
عدد چوب و چماق و مقادیری مشروبات الکلی و مسکرات از دستگیرشدگان كشف و ضبط 

شد.سردار امیری مقدم گفت: ۳۰ خودرو متهمان نیز در این عملیات توقیف شد.

جانشین فرمانده انتظامی شهرستان "كرج" از دستگیری باند حرفه ای و سابقه دار سارقان 
منزل با 4۰ فقره سرقت در این شهرستان خبر داد. 

سرهنگ حسنعلی فیروزخواه در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس، با اعلام این خبر 
گفت: در پی وقوع چند فقره سرقت منازل در محدوده جهانشهر شهرستان كرج، بررسی موضوع 

به طور ویژه در دستور كار ماموران كلانتری 1۳ باهنر، قرار گرفت. 
وی افزود: مأموران كلانتری با شناسایی و رد یابی متهمان و بررسی مظنونان، سرانجام پس از 
گذشت چند روز تحقیقات اطلاعاتی موفق شدند، محل اختفای یکی از سارقان را شناسایی كنند. 
این مقام انتظامی در ادامه گفت: ماموران كلانتری بعد از هماهنگی با مراجع قضائی و در یک 

اقدام غافلگیرانه وارد مخفیگاه متهم شدند و وی را دستگیر كردند. 
وی ابراز داشت: ماموران كلانتری 1۳ باهنر در بازرسی از مخفیگاه متهم،  ۳۰ گرم مواد مخدر 

صنعتی را از نوع شیشه كشف كردند. 
سرهنگ فیروزخواه گفت: ماموران متهم را به كلانتری منتقل كردند و وی را مورد بازجویی 

قرار دادند كه در بازجویی به جرم خود اعتراف كرد و به همدستی سه نفر دیگر ، اقدام به سرقت 
از منازل كردیم و اموال مسروقه را در یک انبار نگهداری می كردیم. 

وی تصریح كرد: ماموران كلانتری 1۳ باهنر با اخذ مجوز قضائی به سرعت به انبار مذكور رفتند 
و پس از ورود، هر سه همدست متهم را دستگیر و به كلانتری منتقل كردند. 

جانشین فرمانده انتظامی شهرستان كرج ادامه داد: ماموران كلانتری در بازرسی از انبار مذكور 
، 4۰ فقره اموال سرقتی كشف كردند. 

سرهنگ فیروزخواه اظهار داشت: در بازجویی های انجام گرفته، متهمان به چندین جرم خود 
مبنی بر فروش مواد مخدر ، خفت گیری و سرقت داخل خودرو و منزل اعتراف كردند. 

جانشین فرمانده انتظامی شهرستان كرج در پایان ضمن بیان این كه نیروی انتظامی با تمام 
قدرت با مخلان و هنجارشکنان نظم و امنیت عمومی برخورد خواهد كرد، گفت: از شهروندان 
می خواهیم تا همواره رعایت نکات پیشگیرانه را مد نظر قرار دهند و هرگونه مورد مشکوک را با 

مركز فوریت های پلیسی 11۰ در میان بگذارند.

 سارق حرفه ای خودروهای اهالی شمال تهران توسط 
پلیس پایتخت شناسایی و در تعقیب و گریز متهم با شلیک 

۸ تیر تسلیم شد.
به گزارش خبرنگار حوزه حوادث گروه اجتماعی باشگاه 
ماه  فروردین  بامداد 2۰  خبرنگاران جوان؛ساعت ۰4:۰۰ 
انتظامی یگان كلانتری 1۰۳ گاندی در  ماموران گشت 
آدرس خیابان  آفریقا، خیابان روانپور متوجه تردد مشکوک 
یک دستگاه خودرو وانت مزدا شدند كه از طریق مركز پیام 
نسبت به استعلام خودرو اقدام و مشخص گردید خودرو 
دارای سابقه سرقت می باشد.در ادامه به راننده دستور ایست 
صادر شد اما متهم توجهی نکرده و متواری شد كه ماموران 
ضمن رعایت قانون بکارگیری سلاح اقدام به شلیک یک تیر 
هوایی و در پی آن 5تیر به سمت لاستیک خودرو نموده و 
در نهایت در اتوبان رسالت به دلیل پنچر شدن لاستیک 

خودرو متوقف شد.
با توقف خودرو متهم پیاده اقدام به فرار كرد كه مجددا با 
وجود دستور ایست و شلیک یک تیر هوایی باز هم توجهی 

نکرده و یک تیر به سمت وی شلیک شد كه با اصابت به 
پای راست سارق متوقف و دستگیر گردید .در ادامه متهم 
خود را بهویت "آرمان"22 ساله معرفی نمود و به بیمارستان 
جهت مداوا اعزام گردید كه اكنون در بیمارستان در حال 

مداوا میباشد .
سرگرد محمد افشاری رئیس كلانتری 1۰۳ گاندی درباره 
این خبر به باشگاه خبرنگاران جوان گفت :در بازرسی خودرو 
یک عدد شاه كلید و تعداد 2عدد آچار چرخ های مختلف و 
یک قبضه سلاح سرد ساطور كشف گردید .رئیس كلانتری 
1۰۳ گاندی خاطر نشان كرد:در تحقیقات پلیسی مشخص 
شد متهم از سارقان حرفه ای خودرو در شمال پایتخت است 
كه پرونده مقدماتی تشکیل و پس از ارجاع به مرجع قضایی  
جهت تحقیقات تخصصی تر و كشف سایر جرایم متهم در 
اختیار كارآگاهان پایگاه سوم پلیس آگاهی تهران بزرگ قرار 

گرفت.

دستگیري باند سارقان منزل در کرج 

سرقت خودرو در شمال تهران با ساطور:

دستگیری دزد حرفه ای با شلیک 8 تیر پلیس

قبل از خواندن این بخش توجه تان را به این سکانس 
نه چندان دور در دوران بچگی جلب می كنم. شب تولد 
یکی از سال های دوران طفولیت را در نظر بگیرید؛ 
موقعی كه بین هیاهوی جشن و آدم هایی كه یک صدا 
برایمان تولدت مبارک می خوانند، چشم انتظار موعد 
باز كردن جعبه های پرزرق و برقی هستیم كه خودِ 
هیجان انگیزشان را در لا به لای كاغذهای رنگی رنگی 

پنهان كرده اند. 
كافی است به زمان بازشدن هدیه ها برسیم و به 
محض دیدن بی ربط ترین هدیه های ممکن، چهره 
هر كداممان از حالت دو نقطه »دی« به حالت دونقطه 
خط، تغییر حالت بدهد. درست در همین لحظه به این 
نتیجه می رسیم كه هدیه دادن واقعا یک هنر به حساب 
می آید. آن هم در روزگاری كه كلی مناسبت ریز و 

درشت توی تقویم ها خودنمایی می كنند.
با خودتان مسابقه نگذارید

اگر می خواهید برای آدم های دوست داشتنی زندگی 
تان دست به جیب شوید، مواظب باشید كه آن قدر 
درگیر دودوتا چهارتای خرید و قیمت كادو نباشید كه 
اصل قضیه را فراموش كنید. هدیه گرفتن فقط یک 
چراغ سبز است تا با آن هرازگاهی به عزیزان دور برتان 
گوش زد كنید كه چقدر دوست شان دارید. اگر همین 
پیش فرض را جلوی رویتان قرار دهید، مطمئن باشید 
كه می توانید از چشم و همچشمی های مرسوم خلاص 
شوید كه اگر نشوید شما هم مجبورید خودتان را اسیر 
ماراتن كادوهای گران قیمت كنید و هر بار به صورت 
تصاعدی قیمت كادوهایتان را بالا ببرید تا ثابت كنید 
كه طرفتان را بیش از پیش دوست دارید؛ پدیده ای كه 
امروزه بده بستان هدیه ها را شبیه به یک بازار مزایده 

كرده است.
با کادوهایتان فخرفروشی نکنید

تعارف كه نداریم، در بین معاشرت های دوستانه هر 
رفتی، آمدی دارد و هر هدیه دادنی، یک هدیه گرفتن. 
پس موقع خرید نه تنها به فکر جیب خودتان كه به 
فکر جیب طرف مقابل تان هم باشید. اگر با او اختلاف 
مالی چشمگیری دارید، چیزی فراتر از حد تصور نخرید 
و آدمتان را به دردسر نیندازید. مثلا اگر می دانید سر 

تومان هم  به یک  تان  جمع حقوق ماهانه دوست 
نمی رسد، برایش هدیه ۸۰۰ تومانی نخرید. این كار او را 
بیشتر خجالت زده می كند تا مرام كش. با گرفتن یک 
هدیه مناسب، هوای جیب دوست تان را برای دفعات 

بعد خواهید داشت.
اثری از خودتان به جا بگذارید

در هدیه دادن به طرف مقابل تان اثبات كنید كه 
برای پیدا كردن دكمه خوشحالی اش فکر كرده اید 
و وقت گذاشته اید. حتی بعضی وقت ها بد نیست به 
هدیه هایی فکر كنید كه بشود در آنها امضا یا رد و 
نشانی از خودتان پیدا كرد، مثل یک كاردستی، یک 
دست نوشته یا حتی یک نقاشی؛ این دست هدیه ها 
شاید ارزش مادی زیادی نداشته باشند اما تا همیشه 
عزیزتان را به یاد شما می اندازند و از ماندگاری بالای 

برخوردارند.
در حالت آماده باش

اگر حواستان پرت است، لیستی از تاریخ های تولد 
كه  بسپارید  افزارهای گوشی  نرم  به  و  كنید  تهیه 
تاریخ های مذكور را به شما یادآوری كنند. اگر قرار است 
فقط تلفنی تبریک بگویید، تاریخ مورد نظر را وارد كنید 
اما وقتی می خواهید كادو بخرید برنامه بچینید و طرف 
مقابل تان را غافلگیر كنید، باید گوشی را برای یک 
هفته قبل از واقعه تنظیم كنید. وقتی فرصت بیشتر 
داشته باشید، بهتر برنامه ریزی می كنید و كادوی 

مناسب تری می خرید.
در حالت آماده باش 

برای روز مبادا در خانه تان یک كشو یا یک كیف 
را به هدیه ها اختصاص دهید. محتوای آن می تواند 

یا  حراجی ها  در  زمان  مرور  به  كه  باشد  وسایلی 
خریدهای شخصی چشم تان را گرفته تا به عنوان 
كادو به كسی بدهید. وجود این كیف به عنوان قوت 
قلب كمک می كند همیشه آماده باشید و ا گر كسی به 
منزلتان آمد كه دلتان خواست به بچه اش كادو بدهید 
یا در زمانی بی پولی دعوت شدید. به تولید می توانید 
روی آن حساب كنید حتما گوشه همان جعبه یا كشو، 

پاكت پول و كاغذ كادو هم بگذارید.
هدیه تان را ضایع نکنید

این همه زحمت كشیده اید، كادو تهیه كرده اید، 
تنها به خاطر یک اشتباه كوچک زحماتتان را به باد 
ندهید. نمونه های واضحش در مورد كتاب هدیه دادن 
است. برای دوستی كه با وجود 25 سال سن هنوز 
فقط عکس های كتاب و مجلات را نگاه می كند و حتی 

حاضر نیست پیام های بالای پنج خط را در گروه های 
اجتماعی بخواند، كتاب كادوی مناسبی نیست. اگر 
طرف مقابل در این دسته نمی گنجد و به نوعی خوره 
كتاب محسوب می شود، می توانید بروید سراغ چنین 
كادویی. فقط یادتان باشد كه كتاب به خاطر ارزش 
معنوی اش خیلی به قیمت وابسته نیست، در نتیجه 
بپوشانید.  با ماژیک  را  لازم نیست روی قیمت آن 
بالاخره هرچی نباشد طرف مقابلتان یک آدم فرهیخته 
است كه دربند ز خارف دنیوی نیست. )كتاب های 2۰ 
صفحه ای با قطر یک لواشک در این دسته نمی گنجد(

بچه ها را دریابید
حواستان به بچه ها باشد. كادویی را برایشان ببرید كه 
هم خدا را خوش بیاید هم پدر و مادر بچه مذكور را. اگر 
می توانید از قبل با پدر و مادر بچه در مورد نوع هدیه 
هماهنگ كنید. اگر شرایط هماهنگی نیست و حتما 
مصرید كه اسباب بازی بخرید دور اسباب بازی های 
خطرناک و پرسر و صدا را خط بکشید. اگر هدیه تان 
نیاز به باتری دارد حتما آن را ضمیمه كنید. اینکه بعد از 
كادو دادن پدر بچه راهی خیابان شود برای خرید یک 
باتری قلمی و زیرلب به جان شما دعا كند، خیلی جالب 

نیست. هدیه تان را ضایع نکنید.
با جیب خالی چه کنیم؟

اگر خیلی بودجه ندارید قید هدیه دادن را نزنید. 
با هزینه كم هم می توان خرید كرد. زرنگ باشید و 
بدانید مثلا یک لباس ارزان قمیت گزینه مناسبی 
نیست چو به محض باز شدن كادو كم قیمت بدونش 
از جنسش مشخص می شود. اگر هم مشخص نشود، 
یک بار كه بپوشد، رنگ و رویش و آبرویتان با هم 
از بین می رود. برای اینکه این اتفاق نیفتد، بروید 
سراغ چیزهایی كه كوچکند اما حکم یادگاری پیدا 
می كنند. اگر هم جزء كسانی هستید كه وضعیت 
مالیتان خیلی قابل پیش بینی نیست، همیشه از 
خیلی قبل تر به فکر باشید و كمی بودجه مخصوص 
این كار كنار بگذارید. خوبی برنامه ریزی این است 
كه حراجی ها را از دست نمی دهید یا هر وقت پولی 
داشتید، می توانید همان موقع هدیه را تهیه و نگه 

دارید تا موقع موعود فرا برسد.

برای عزیزانمان چه کادویی بخریم؟

در مجموع حدود 1۰۰ فقره سرقت و روزی ۳ دستگاه 
گوشی موبایل دزدیدیم و سرقت ها نیز در خیابان های شمالی 
شهر مانند سهروردی شمالی، مطهری، شریعتی و هفت تیر 

انجام می دادیم... 
تسنیم  خبرنگاران  باشگاه  حوادث  خبرنگار  گزارش  به 
»پویا«؛ ساعت 17:۳۰بیست و دوم فرودین امسال خبر سرقت 
و كیف قاپی در خیابان نفت شمالی خیابان هفتم از سوی 
مركز پیام فوریت های پلیسی 11۰ به مأموران كلانتری 1۰۳ 

گاندی اعلام شد.
جوانی  پسر  سرقت،  وقوع  محل  در  مأموران  حضور  با 
دستگاه  یک  توسط  داشت  اظهار  مأموران  به  مراجعه  با 
موتورسیکلت پالس مشکی رنگ با ۳ راكب و ترک نشین 
جوان و نوجوان كم سن و سال با تهدید چاقو و ترساندنش 
مورد سرقت قرار گرفته و سارقان از آنجا گریخته اند، همچنین 
خیابان  در  سرقت،  این  از  بعد  سارقان  كه  مشخص شد 
میرداماد، خیابان بهروز، نزدیک به میدان مینا پس از تعقیب 
پسر كم سن و سال دیگری با تهدید اینکه او را با چاقو مورد 
ضرب و جرح قرار خواهند داد، از پسر نوجوان مبلغ 1۰ هزار 

و 5۰۰ تومان سرقت و فرار كرده اند.
با توجه به سرقت های صروت گرفته مأموران انتظامی با 
اجرای طرح مهار و گشت زنی، در محدوده خیابان ظفر به یک 
دستگاه موتورسیکلت پالس مشکی رنگ كه پلاک مخدوش 
و ۳ سرنشین و راكب جوان داشت، مشکوک شدند؛ راكب 
موتورسیکلت به محض مشاهده مأموران اقدام به فرار كرد 
اما هر ۳ سارق فراری چند دقیقه بعد پس از تعقیب و گریز 

كوتاه دستگیر شدند.
با بررسی اولیه از سارقان جوان 6 دستگاه تلفن همراه و 
كیفه كوله پشتی حاوی كتاب و جزوه كشف شد. چند روز 
پیش دو سارق جوان به دادسرای ویژه سرقت منتقل شدند 
و محسن 2۳ ساله سركرده باند درباره نحوه تشکیل باند 
سرقت به علی وسیله ایرد موسی؛ بازپرس ویژه سرقت گفت: 
به جرم سرقت های دیگر 22 ماه در زندان بودم و 2 ماه پیش 

از زندان آزاد شدم، تا اینکه پس از آزادی مجددا فکر سرقت 
و زورگیری به سرم زدم، نزد 2 نفر از دوستانم رفتم و سرقت 
را شروع كردیم، اهداف سرقت های ما بیشتر افراد كم سن و 

سال و نوجوان بودند كه با تهدید از آنها سرقت می كردیم.
باند درباره تعداد و مکان هایی كه سرقت  سركرده این 
صورت می گرفت به بازپرس گفت: در مجموع حدود 1۰۰ 
فقره سرقت و روزی ۳ دستگاه گوشی موبایل دزدیدیم و 
سرقت ها نیز در خیابان های شمالی شهر مانند سهروردی 
شمالی، مطهری، شریعتی و هفت تیر انجام می دادیم؛ در زمان 
سرقت دو نفر پیاده می شدند و زورگیری می كردند، یکی از ما 
نیز راننده بود؛ بعد از سرقت نیز گوشی ها را در میدان شوش 
می فروختیم و با فروختن هر گوشی بین 5۰ تا 1۰۰ هزار 
تومان نصیبمان می شد. محسن 2۳ ساله در زمان اعترافاتش، 
جزئیاتی از پرونده گذشته خود و فرار از دست مأموران را 
بیان كرد و به بازپرس گفت: زمانی كه به جرم سرقت های 

گذشته، مأموران قصد انتقالم به زندان را داشتند، همسر و 
خاله ام در هنگام توقف خودروی حمل متهم با استفاده از 
اسپری اشک آور به مأمور بدرقه من حمله ور شدند و من با 
فرار از دست مأمور بدرقه، سوار یکی از دو خودرویی كه قصد 
فرار دادنم را داشتند، شدم كه در لحظه فرار مأمور بدرقه به 
در خودرو آویزان شد و با توجه به ترافیکی كه وجود داشت 
من و همسرم توسط مردم دستگیر شدیم؛ پس از این اتفاق 
همسرم به 6 ماه حبس محکوم شد اما به دلیل اینکه باردار 
بود با گذاشتن وثیقه از زندان آزاد شد و دخترم زمانی كه 
در زندان بودم به دنیا آمد، همسرم نیز پس از به دنیا آوردن 
دخترمان از من طلاق گرفت و اكنون دخترم نزد مادربزرگش 
است. پس از اعتراف سركرده باند و همدستان وی به سرقت، 
آنها به دستور علی وسیله ایرد موسی؛ بازپرس ویژه سرقت در 
اختیار مأموران اداره آگاهی قرار گرفتند و تحقیقات در رابطه 

با این سرقت ها ادامه دارد.

بازداشت باند سارقان جوان و زورگیر با 100 فقره سرقت
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برخی مشتركان معترض هستند كه چرا با وجود لغو پیامک های 
تبلیغاتی همچنان بعضی از آنها را دریافت می كنند. احتمالا برای 
شما هم پیش آمده كه پیامکی دریافت و فکر كنید تبلیغاتی است یا 
احساس كنید برای این پیامک ها از حساب شما پول كم می شود، اما 
متوجه نشوید كدام پیامک با هزینه و كدام پیامک به صورت رایگان 

برای شما ارسال می شود. 
به گزارش ایسنا، اپراتورهای تلفن همراه به تازگی اقدام به راه اندازی 
سامانه ای كرده اند كه مشتركین از طریق آن می توانند سرویس های 
ارزش افروده فعال خود را مشاهده كنند.در این میان دانستن تفاوت 
میان انواع پیامک ها از اهمیتی ویژه برخوردار است و باید مشترک بداند 
كه اگرچه برای هر پیامکی پول پرداخت نمی كنداما همه پیامک های 

انبوه دریافتی، تبلیغاتی نیست و پیامک های اطلاع رسانی و ارزش افزوده 
هم برای مشتركان ارسال می شود . 

پیامک های تبلیغاتی، پیامک های انبوهی هستند كه با سرشماره های 
تبلیغ توسط  با هدف  و  خاصی همچون 1۰۰۰، 2۰۰۰ و ۳۰۰۰ 

شركت ها ارسال می شوند. 
پیامک های اطلاع رسانی آن دسته از پیامک های تبلیغاتی هستند 
كه توسط خود اپراتور یا دولت و سایر نهادها ارسال می شود، مثل 
پیامک هایی كه توسط خبرگزاری ها و بانک ها ارسال می شود. مشترک 

پولی بابت هیچ كدام از این پیامک ها پرداخت نمی كند. 
نوع دیگری از پیامک ها نیز وجود دارند كه به آن ها ارزش افزوده 
می گویند و مشترک بر بستر آن سرویس خاصی را دریافت می كند. 

اولین پیامکی كه از این سرشماره ها برای مشترک ارسال می شود، 
رایگان است و مبلغ پیام های بعدی در آن ذكر شده است. در صورت 
فعال سازی سرویس مورد نظر، برای هر پیام، مبلغ معینی از حساب 

شما كسر می شود. 
برای عدم دریافت پیامک های تبلیغاتی همراه اول، می توانید عدد 
»1« را به »۸999« ارسال و یا كد دستوری #۸999* را شماره گیری 
كنید و یا با مركز اطلاع رسانی 999۰ تماس بگیرید. نکته مهم دیگر 
آن  كه با لغو پیامک های تبلیغاتی، پیامک های اطلاع رسانی مثل 

پیامک های بانکی حذف نمی شوند. 
برای ثبت درخواست عدم دریافت پیامک های تبلیغاتی در ایرانسل 
از  می توانید عدد 2 را به شمارۀ پیامکی 5۰۰5 ارسال كنید و یا 

طریق خط ایرانسل خود با شمارۀ 7۰۰ تماس حاصل كرده و پس از 
برقراری ارتباط با اپراتور ایرانسل، درخواست خود مبنی بر عدم دریافت 

پیامک های تبلیغاتی را اعلام كنید. 
با وجود توضیحات در خصوص تفاوت پیام های تبلیغاتی و ارزش 
افزوده، همچنان برخی مشتركان معتقدند سرویس فعال ندارند ولی 
پول از حسابشان كسر می شود. با توجه به گستردگی این پیامک ها، 
در راستای مشتری مداری و برای شفاف شدن بهتر، اپراتورهای تلفن 
همراه سامانه ای ایجاد كرده اند كه به شما می گوید چه سرویس فعالی 
دارید. مشتركین می توانند از طریق ارسال عدد صفر به سرشماره ۸۰۰ 
و یا شماره گیری كد دستوری #۸۰۰* سرویس های ارزش افزوده فعال 

خود را مشاهده كنند. 

دریافت کدام پیامک ها پولی است؟ 
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به بهانه برگزاری سیزدهمین نشست سازمان همکاری اسلامی

حفظ وحدت؛ ضرورت همیشگیِ 
پیش روی جهان اسلام

نشست سیزدهم سازمان همکاری اسلامی به میزبانی تركیه در حالی برگزار می شود كه 
جهان اسلام درگیر تنازع و تنش های فرقه ای است و ضرورت دارد كشورهای اسلامی تمام 

تلاش خود را در راستای حفظ وحدت و جلوگیری از تفرقه به كار گیرند.
سیزدهمین اجلاس سران كشورهای عضو سازمان همکاری  اسلامی با شعار »اتحاد و 
همبستگی برای صلح« طس روز های پنجشنبه وجمعه در شهر استانبولِ تركیه برگزارشد.

در این نشست دوروزه رهبران بیش از ۳۰ كشور اسلامی شركت كرده اند و درباره 
مهم ترین موضوع های روز منطقه از جمله تروریسم، تحولات یمن، بحران سوریه، مساله 
فلسطین و بحران قره باغ بحث و گفت وگو می كنند. نشست پیشین این سازمان در سال 

1۳91 به میزبانی مصر برگزار شد.
سازمان همکاری اسلامی بزرگ ترین و قدیمی ترین سازمان فرامنطقه ای است كه در 
آن 57 كشور عضویت دارند و پس از سازمان ملل متحد بزرگ ترین سازمان بین المللی 
به حساب می آید. ریاست كنونی این سازمان بر عهده كشور مصر است و دبیرخانه دایمی 
آن در شهر »جده« عربستان قرار دارد. نشست های این سازمان هر سه سال یك بار برگزار 

می شود.
پیش از اجلاس سران، نشست وزیران امور خارجه كشورهای اسلامی روز سه شنبه 
)بیست و چهارم فروردین ماه( برگزار شد؛ نشستی كه در آن، »محمد جواد ظریف« وزیر 
امور خارجه كشورمان به دلیل وجود چهار بند ضدایرانی و یك بند ضد حزب الله لبنان در 
پیش نویس اعلامیه پایانی اجلاس سران، به این پیش نویس اعتراض و اعلام كرد این 
سازمان باید به دنبال تقویت وحدت اسلامی باشد، نه این كه به ابزار دست برخی كشورها 

تبدیل شود.
نشست دوروزه سران كشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی در حالی از امروز كار 
خود را آغاز كرده كه منطقه خاورمیانه به عنوان مهد تمدن اسلامی و قلب جهان اسلام 
بیش از پنج سال است در آتش نفرت پراكنی و خونریزی افراط گرایان و رقابت های مخرب 
و سیاست های براندازانه برخی كشورهای منطقه و در صدر آن ها عربستان سعودی می 

سوزد.
به جرات می توان گفت دوره كنونی از متشنج ترین و بی ثبات ترین دوره های تاریخ 
یکصد سال اخیر در جهان اسلام است. بحران سوریه، جنگ یمن، بحران ریاست جمهوری 
در لبنان، بی ثباتی سیاسی و بحران داعش در عراق، مساله فلسطین و مهم تر از همه، 
بحران گسترش گروه های تکفیری مهم ترین مسایلی است كه موجب گسترش بی ثباتی و 
ناامنی در خاورمیانه شده است؛ تحولی كه منجر به كشته شدن هزاران نفر و آوارگی میلیون 

ها تن در این منطقه شده است.
انتخاب شعار اتحاد و همبستگی برای صلح به عنوان شعار نشست سیزدهم سازمان 
همکاری اسلامی به خوبی گویای نیاز كشورهای اسلامی به اتحاد و همکاری در جهت پایان 

دادن به این بی ثباتی ها و ناامنی ها در خاورمیانه است.
با وجود انتخاب چنین شعاری و نیاز فوری منطقه خاورمیانه به صلح و همبستگی، 
برخی كشورها با هدایت عربستان سعودی تمام تلاش خود را به كار برده اند تا فضای 
نشست استانبول را از موضوع های اصلی جهان اسلام منحرف و از آن در راستای اهداف 
ثبات زدای خود بهره برداری كنند. آن چه باعث اعتراض وزیر امور خارجه ایران به پیش 
نویس بیانیه پایانی نشست سران سازمان همکاری اسلامی شد نیز به همین تلاش های 

تفرقه افکنانه عربستان سعودی بر می گردد.
باید بر این مساله تاكید داشت كه یکی از مهم ترین دلایل شکل گیری سازمان همکاری 
اسلامی، مقابله با اشغالگری های رژیم صهیونیستی بود. پس از تجاوزگری های پیاپی رژیم 
صهیونیستی و جنایت های این رژیم همچون آتش  زدن »مسجد الاقصی« قرار شد این 

سازمان به مکانی برای احقاق حقوق از دست رفته مردم فلسطین تبدیل شود.
در برابر، عربستان سعودی كه خود را داعیه دار رهبری جهان اسلام می داند به مهم 
ترین هدف سازمان همکاری اسلامی پشت پا زده و در میان كشورهای اسلامی بیشترین 
ارتباطات منطقه ای را با رژیم صهیونیستی برقرار كرده است. این كشور با همکاری رژیم 
صهیونیستی بیشترین نقش را در بی ثبات سازی كشورهای منطقه دارد؛ از جمله تازه ترین 
این همکاری ها تلاش برای ضربه زدن به مذاكرات هسته ای و جلوگیری از شکل گیری و 

اجرای »برجام« )برنامه جامع اقدام مشترك( بوده و است. 
عربستان سعودی با كنار گذاشتن آرمان سازمان همکاری اسلامی مبنی بر اتحاد جهان 
اسلام و مقابله با اشغالگری رژیم صهیونیستی، اكنون نه تنها به مانع اصلی این اتحاد تبدیل 
شده، بلکه با برقراری ارتباطات نزدیك با رژیم صهیونیستی به آرمان فلسطینِ رها از اشغال 

نیز چشم فروبسته است.
عربستان با در پیش گرفتن چنین سیاستی تلاش دارد سازمان همکاری اسلامی را نیز 
به ابزاری در جهت اهداف بلندپروازانه و تنش زای خود تبدیل كند و در این راه از هر ابزاری 

برای ایجاد متحدانی در جهان اسلام بهره برداری می كند.
نشست سیزدهم سازمان همکاری اسلامی در فضای پرآشوبِ جهان اسلام برگزار می 
شود. پیشینه این سازمان در چند دهه گذشته نشان داده به واسطه مداخله و كارشکنی 
برخی كشورها و شماری از اعضا چالش های فراوانی در مسیر در دستیابی به اهداف سازمان 
همکاری اسلامی وجود دارد. با این حال همچنان می توان امیدوار بود برگزاری نشست 
های دوره ای این چنینی موجب تازه شدن دیدارهای مستقیم رهبران سیاسی كشورهای 
اسلامی و نزدیك شدن دیدگاه های آن ها در جهت حفظ وحدت اسلامی و جلوگیری از 
پاره پاره شدن جهان اسلام شود. جهان اسلام بیش از هر زمان دیگری نیازمند در پیش 

گرفتن چنین رویکردی است.

آیت الله هاشم زاده هریسی  مطرح کرد:

چرا هاشمی پاسخ توهین ها را نمی دهد؟
 عضو مجلس خبرگان رهبری ، درباره علل حملات و توهین های اخیر تندروها و 
دلواپسان به آیت الله اكبر هاشمی رفسنجانی اظهار كرد: آیت الله هاشمی به دلیل سعه صدر، 

تحمل و صبرشان حملات و توهین ها را پاسخ نمی دهد.
 آیت الله هاشم هاشم زاده هریسی در گفت وگو با آنا ،توهین های صورت گرفته به هاشمی 
رفسنجانی را بی اعتبار دانست و در این باره تاكید كرد: همانطور كه گفتم، چنین هجمه هایی 
هیچ نتیجه ای در بر ندارد چراكه آیت الله هاشمی به توهین ها توجه ای نشان نمی دهد و 
این گونه اظهارات برای وی به امری عادی بدل شده است.او »سکوت« را بهترین واكنش 
هاشمی نسبت به سخنان تخریب كنندگان دانست و گفت: آیت الله هاشمی هیچ پاسخی به 
توهین كنندگان نمی دهد زیرا توهین ها و حملات هیچ ارزشی برای هاشمی نداشته و ندارد 
و به همین دلیل تنها واكنش هاشمی »سکوت« است.هاشم زاده هریسی در ادامه افزود: 
حرمت و احترام افرادی كه انقلاب منتسب به آن هاست و برای اسلام خدمت كرده اند، باید 
محفوظ بماند. در داخل جامعه اسلامی باید ادب و اخلاق حاكم باشد تا جامعه سالم و پاک 
بماند. متاسفانه برخی از افراد دائما حرف از ادب و فرهنگ می زنند، اما خودشان به دیگران 

تهمت و توهین هایی را نسبت می دهند.
وی در ادامه تصریح كرد: رعایت اخلاق، ادب و توهین نکردن باعث انسجام و وحدت 
ملی در كشور می شود. افرادی كه به دیگران تهمت و افترایی را نسبت می دهند اتحاد ملی 
را بر هم می زنند چراكه هر شخصی حامی و طرفدارانی دارد.هاشم زاده هریسی با بیان اینکه 
مردم تهران به آیت الله هاشمی رای حداكثری دادند و تهمت به وی، توهین به طرفداران 
رفسنجانی خواهد بود، اظهار كرد: می توان گفت مشاركت تهرانی ها در انتخابات مجلس 
پنجم خبرگان رهبری بی سابقه بوده است. هاشمی توانست رای اعتماد مردم تهران را به 
خود جلب كند و جایگاه نخست انتخابات را به دست بیاورد. بنابراین طرفداران و افرادی 
كه به وی رای داده اند از شنیدن توهین به هاشمی ناراحت می شوند.او تاكید كرد: مردم از 
حمله و توهین خسته شده اند و به چنین اقداماتی علاقه نشان نمی دهند. ولی برخی از افراد 
هنوز متوجه این مسئله نشده و همان راه اشتباه و غلط را ادامه می دهند. در حالی كه نتیجه 
رویکرد و اقدامات خودشان را در انتخابات هفتم اسفند مشاهده كردند. به هر ترتیب این 

اشخاص با دست خود ریشه خودشان را قطع می كنند.

راهبردی که در دستورکار شورای موقت اصولگرایی قرار گرفته است:

 تقویت لاریجانی
عضو كمیته هفت نفره اصولگرایان می گوید: تاكنون شورای موقت اصولگرایی هیچ 

جلسه ای با علی لاریجانی نداشته است.
سخنگوی هیات رئیسه مجلس در گفت وگو با خبرآنلاین، با بیان اینکه اطلاعی از برنامه 
زمانبندی این جلسه ندارد، می گوید: ما می خواهیم با رئیس مجلس تعامل داشته باشیم و 
تقویت آقای لاریجانی جزو برنامه های ما خواهد بود، بنابراین با ایشان جلسه خواهیم داشت.

وی درباره احتمال پیوستن علی لاریجانی به فراكسیون اصولگرایان مجلس دهم نیز 
اظهار می كند: اساسا بحث پیوستن  افراد مطرح نیست، بلکه بحث این است كه هر دو 
فراكسیون در مجلس آینده خط مشی خود را مشخص كنند تا هر كسی كه خواست بتواند 

به عضویت هر كدام از آن ها درآید. 
تکلیف  اصلی مجلس مشخص نشده،  ادامه می دهد: هنوز چون شاكله  مصری 
وزن كشی ها هم روشن نیست. اصلاح طلب ها می گویند وزنشان بیشتر است و اصولگراها 
هم همین ادعا را دارند، اما اینها حدس و گمان هایی است كه زده می شود و باید منتظر 
دور دوم انتخابات ماند تا مشخص شود این دو جریان در چه دامنه ای می توانند جذب 

داشته باشند.
او همچنین درباره هیات رئیسه مطلوب برای فراكسیون اصولگرایان فارغ از وزن كشی ها، 

اظهار می كند: ما نمی توانیم اسم ببریم چون در این رابطه باید رای گیری شود.
مصری می افزاید: در كمیته هفت نفره اصلا درباره هیات رئیسه و موضوعات داخلی 
مجلس دهم بحثی نشده است. در حال حاضر مطلوب ما این است كه یک فراكسیون 
اصولگرایی با دامنه پذیرش افرادی كه از نظر فکری توانمند هستند تشکیل شود و 
افراد در چارچوبی كه مقام معظم رهبری تعریف كردند به عضویت آن در آیند، یعنی 
افرادی كه معتقد به انقلاب، قانون اساسی، نظام ولایی و روحانیت هستند، در این 

فراكسیون جا دارند.

نکتــه

اخبــار

فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی گفت: نیروهای 
اطلاعاتی ارتش و سپاه بر كوچك ترین فعالیت گروه های تکفیری 

اشراف دارند و هر گونه تهدید آنان پشت مرزها نابود می شود.
به گزارش ایرنا، امیر احمدرضا پوردستان دیروز در سخنرانی 
پیش از خطبه های نماز جمعه و در آستانه روز 29 فروردین )روز 
ارتش( افزود: ملت بزرگ ایران نگران نباشند، تمام حركت های 
دشمن در زمین، هوا و دریا رصد، توسط كارشناسان اطلاعاتی، 
تحلیل و ظرفیت های دفاعی، متناسب با تهدیدها آماده می شود. 
فرمانده نیروی زمینی ارتش، گروه های تکفیری را تهدید اصلی 
امروز كشورعنوان كرد و همچنین گفت: ارتش جمهوری اسلامی 
همیشه آماده است و هیچگاه غافلگیر نمی شود. وی افزود: همه 
می دانیم كه جنگ های غربی ها در افغانستان و عراق به قصد 
ایران شروع شد؛ اما 1۸۰ هزار نیرو با چندین هزار ناوهواپیمابر 
برای افغانستان و عراق نبود بلکه برای مقابله به جمهوری اسلامی 
ایران آمده بودند اما بعد از 14 سال كه قدرت ایران را دیدند، 
منصرف شدند و به سمت تکفیری ها روی آوردند. پوردستان 
خاطرنشان كرد: دشمنان، وقتی رهبری هوشمند و خردمند 
سر  پشت  كه  دیدند  را  ولایتمدار  ملت  وقتی  دیدند  را  ایران 
رهبرشان هستند و می گویند از تو یك اشاره از ما به سر دویدن و 
وقتی دیدند كه نیروهای مسلح در سپاه و ارتش در اوج آ مادگی 

هستند ، مفتضحانه منطقه را ترك كردند.
شده  تکفیری  نیروهای  دامن  به  دست  اكنون  افزود:  وی 
اند، تهدید اصلی امروز جنگ نیابتی است كه غربی ها به كمك 
تکفیری ها به راه انداخته اند اما نیروهای اطلاعاتی جمهوری 
اسلامی بر تمام آنها اشراف دارند و همه این تهدیدها قبل از 
شود.  می  نابود  برسد،   ایران  اسلامی  جمهوری  مرزهای   آنکه 
امیر پوردستان اضافه كرد: استکبار از اول انقلاب اسلامی از این 
انقلاب ناخرسند بود و همه انرژی خود را به كار گرفت كه این 
نهال راساقط كند؛  از ابتدای انقلاب حركت آمریکایی ها حركت 
هایی برای براندازی بود. فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: دو 
كشوری كه در مخاصمه اند، ممکن است محدودیت های تجاری 
و بازرگی ایجاد كنند؛  اما هدف آمریکا از اول این بود كه ریشه را 

بزند، كشور را محاصره اقتصادی كرد، تمام كریدورهای اقتصادی 
را بست، سیاست منزوی سازی را اجرا كرد و اجازه نداد هیچ 
كشوری با ایران رابطه برقرار كنند. سخنران پیش از خطبه های 
نماز جمعه این هفته تهران ادامه داد: ضربه نهایی دشمن این بود 
كه می خواستند ایران را خلع سلاح كنند، آمریکایی ها از اول 
می خواستند نظام نوپای جمهوری اسلامی را خلع سلاح كنند؛ 
شعار انحلال ارتش را اوایل انقلاب به همین منظور سردادند و 
در روزنامه های وابسته هم این را تکرار كردند كه كشور نیازی 
به ارتش ندارد. پوردستان یاد آور شد: كسانی كه این حرف ها 
امروز می گویند، موشك  بودند كه  افرادی  را می زدند، همین 

نمی خواهیم، اما این توطئه هم با فراست امام خامنه ای در آن 
زمان خنثی شد، بزرگان انقلاب، توطئه را شناسایی كردند و 
برای یك تصمیم سازی حکمیانه نزد حضرت امام خمینی )ره( 
رفتند و امام با یك تصمیم شجاعانه، 29 فروردین را روز ارتش 

نامگذاری كردند.
پوردستان افزود: امام )ره( با این تصمیم به ارتش جمهوری 
این  شاهنشاهی  دوره  در  تلاش  همه  داد.  تازه  جان  اسلامی 
بود كه بین ارتش و مردم دره ای و فاصله ایجادكند؛ اما امام 
)ره( بین ارتش و مردم پیوند زدند و با این تصمیم، ارتش در 
خدمت اسلام به رسالت و ماموریت تاریخی خود به شایستگی 

ادامه داد. سخنران پیش از خطبه های این هفته نماز جمعه 
تهران خاطرنشان كرد: ارتش بعد از انقلاب دو كار عمده كرد؛ در 
روزهای آغازین انقلاب اولین اقدام ارتش كمك به تشکیل سپاه 
بود، فرمان امام )ره( برای تشکیل سپاه صادر شده بود و نیروهای 
ارتش برای تشکیل سپاه به كمك آمدند. پوردستان گفت: شهید 
نامجو و شهید كلاهدوز، نیروهای ارتش را نیز در سپاه بکارگیری 
كردند، تعدادی از همین نیروها در دانشگاه امام علی )ع( ثبت نام 
كردند و به این ترتیب هم سپاه شکل گرفت و هم ارتش جان 
تازه ای پیدا كرد. فرمانده نیروی زمینی ارتش ادامه داد: دومین 
اقدام اساسی ارتش در آغاز انقلاب مقابله جدی با ضد انقلاب 
بود؛ وقتی ضد انقلاب با ترور به نتیجه نرسید در مناطق مرزی 
نیروهایشان را ساماندهی كردند و لباس بلوچی، كردی و عربی 
به تن نیروهایشان كردند. وی گفت: اولین نیروی منسجمی كه 
به مقابله با ضد انقلاب در غرب كشورآمدند، یگان های ارتش 
جمهوری اسلامی بودند كه در ارومیه، پاوه، كردستان، دشمنان 
را نابود كردند و در همان 1۸ ماه اول انقلاب، ارتش   2 هزار شهید 
به انقلاب تقدیم كرد كه 44 تن از این شمار خلبان و كمك خلبان 
و از نیروهای هوانیروز بودند. پوردستان اظهاركرد: بعد از این 
واقعه شاهد ترفند جدید آمریکایی بودیم، صدام را تشویق كردند 
به ایران حمله كند و باز هم ارتش در مقابل آن صف آرایی كرد. 
وی گفت: روز 29 فروردین روز نیروی زمینی هم هست. نیرویی 
كه در تمام سال های دفاع مقدس از مرز مشترك ایران، تركیه و 
عراق تا جنوبی ترین نقطه مرزی با عراق مسئولیت حفاظت ار 
مرزها را به عهده داشت. فرمانده نیروی زمینی ارتش خاطرنشان 
كرد:  ارتش در دفاع مقدس، 2.5 میلیون سرباز را آ موزش داد و به 
جبهه فرستاد؛ سربازانی كه نه تنها 24 ماه خدمت می كردند كه 
6 ماه هم برای خدمت احتیاط در جبهه می ماندند. در مجموع 

25۰ لشکر را وارد جنگ كردیم.
پوردستان ادامه داد: نیروهای ارتش در تمام انواع عملیات 
شركت داشتند، نیروی زمینی حتی در عملیاتی كه سپاه انجام 
می داد هم در كنار نیروهای سپاه حضور داشت و نیروی زمینی، 

هوانیروز و توپخانه ارتش در عملیات سپاه همراه بودند.

رییس جمهوری اسلامی ایران تاكید كرد: همواره باید خطر رژیم 
صهیونیستی را به عنوان منبع اصلی تولید خشونت و افراطی گری به 
خاطر داشت و پذیرفت كه استمرار قتل عام مردم بی گناه فلسطین 
حاكی از سرشت خشونت آمیز رژیمی است كه با تغافل جامعه جهانی 

و بویژه قدرت های غربی به سبعیت خود ادامه می دهد.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی روز 
پنجشنبه در سیزدهمین اجلاس سران كشورهای عضو سازمان 
همکاری  اسلامی در سخنانی اظهارداشت: جهان اسلام سزاوار 
آن نیست كه در موج ناامنی، خشونت و تروریسم سازمان یافته 
درغلطیده و مبتلابه عقب ماندگی و توسعه نیافتگی همه جانبه شود 
بلکه سزاوار آن است كه بر جایگاهی برتر بنشیند و این ممکن 
دنیای  و  به وضعیت كنونی  بیشتر  با دغدغه  آنکه  نیست مگر 

پیرامونی خویش بیندیشیم.
وی تصریح كرد: اگر كمك های مالی و نظامی، به برخی گروه های 
ضد اسلام امکان داد كه نام اسلام را به گروگان بگیرند و چهره زیبای 
اسلام را به جنایت و آدمکشی بیالایند و برای توطئه زشت اسلام 
هراسی، شاهد و بهانه بسازند، چگونه می شود از سلم و سلام اسلام 

دفاع كرد؟
رییس جمهوری خاطرنشان كرد: اگر صدها میلیارد دلار از ذخایر 
و منابع امت اسلامی به جای آنکه صرف رشد و اشتغال جوانان شود، 
به بهانه هراس های موهوم، صرف پر كردن زرادخانه های نظامی شد 
و علیه یکدیگر بکار رفت، چگونه می توان از وحدت سخن گفت و 

جوانان را به رعایت اصول كرامت و بركت اسلامی متقاعد كرد؟
روحانی تصریح كرد: نباید از اجلاس سازمان همکاری اسلامی 
كه به نام وحدت برگزارشده است هیچ گونه پیامی كه به تفرقه در 
میان امت اسلامی دامن بزند، برخیزد و هر حركت تفرقه افکنانه ای 

بی اعتبار است.
متن كامل سخنان رییس جمهوری در اجلاس استانبول به این 

شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

وَاعْتَصِمُوا بِحَبْلِ اللَّهِ جَمِیعًا وَلَا تَفَرَّقُوا وَاذْكُرُوا نعِْمَتَ اللَّهِ عَلَیْکُمْ إذِْ 
كُنْتُمْ أعَْدَاءً فَألََّفَ بَیْنَ قُلُوبکُِمْ فَأَصْبَحْتُمْ بنِِعْمَتِهِ إخِْوَاناً

جناب آقای اردوغان؛
رئیس جمهور محترم كشور برادر تركیه و رئیس اجلاس سران 

سازمان همکاری اسلامی
روسای محترم كشورهای اسلامی؛

خانم ها، آقایان؛
در آغاز مایلم ضمن تبریك به جنابعالی، از میهمان نوازی گرم دولت 
و ملت تركیه قدردانی نموده و برایتان سعادت و موفقیت آرزو نمایم.

امروز كه با شعار 'وحدت و همبستگی برای عدالت و صلح' در شهر 
زیبا و تاریخی استانبول گرد هم آمده ایم، فرصت مناسبی است تا به 

سرنوشت مشترك تمامی مسلمانان در جهان، بیندیشیم.
تنها چند قرن پیش، زمانی كه تمدن بزرگ اسلامی در اوج 
اقتدار خویش قرار داشت، شاید كسی تصور نمی كرد  قدرت و 
روزی جهان اسلام گرفتار این همه ضعف و سکون شده و در برابر 
تمدن غربی، كه در رشد فکری و علمی، وامدار مسلمانان بوده 
است، در موضع ضعف قرار گیرد و یا آن روز كه تمدن اسلامی 
همه نحله های فکری و اقوام و طوایف مختلف را در درون خود 
جای داده و همزیستی مسالمت آمیزی را بین آنان برقرار كرده بود، 
شاید كسی تصور نمی كرد روزی چنان فرقه گرایی و افراطی گری 
در بین مسلمانان شایع شود كه كشته شدن مسلمان به دست 

مسلمان به امری عادی بدل گردد.
واقعیت آن است كه افول تمدن اسلامی از زمانی آغاز شد كه 
قدرت های بزرگ اسلامی به جای هم افزایی به درگیری بی حاصل با 

یکدیگر پرداختند و زمینه را برای تهاجم های خارجی فراهم كردند.
و اكنون متأسفانه تاریخ تکرار می شود. هجوم همه جانبه سیاسی، 
اقتصادی، فرهنگی، و بخصوص فکری و اعتقادی به جهان اسلام 
مجدداً شدت گرفته است ولی این بار به شکلی جدید و با استفاده از 
اسلام علیه اسلام و مذهب علیه مذهب، گروه های افراطی و تکفیری، 
كه همگان می دانند از كجا و چگونه شکل گرفته اند و چطور حمایت 
می شوند، به خشن ترین و بی رحمانه ترین شکل ممکن مسلمان و 
غیرمسلمان را قتل عام می كنند. خشونت محض بر عطوفت اسلامی 
غلبه كرده و ارزش های جاهلی جایگزین ارزش های اخلاقی اسلام 
شده است. متأسفانه این سبعیت تحت نام و لوای اسلام صورت 
این میان »اسلام« است و اصول و  قربانی اصلی در  و  می گیرد 

ارزش های آن.
ناامنی، خشونت  موج  در  كه  نیست  آن  اسلام سزاوار  جهان 
و  عقب ماندگی  مبتلابه  و  درغلطیده  سازمان یافته  تروریسم  و 
توسعه نیافتگی همه جانبه گردد. بلکه سزاوار آن است كه بر جایگاهی 
برتر بنشیند؛ و این ممکن نیست مگر آنکه با دغدغه بیشتر به وضعیت 

كنونی و دنیای پیرامونی خویش بیندیشیم؛
این عمل ماست كه مبنای قضاوت مردم جهان اسلام در مورد 

اسلامیت رفتار ما قرار می گیرد نه ادعاها و القاب و عناوین ما.
اگر كمك های مالی و نظامی، به برخی گروه های ضد اسلام امکان 
داد كه نام اسلام را به گروگان بگیرند و چهره زیبای اسلام را به 
جنایت و آدمکشی بیالایند و برای توطئه زشت اسلام هراسی، شاهد 

و بهانه بسازند، چگونه می شود از سلم و سلام اسلام دفاع كرد؟
اگر صدها میلیارد دلار از ذخایر و منابع امت اسلامی به جای آنکه 
صرف رشد و اشتغال جوانان شود، به بهانه هراس های موهوم، صرف 
پر كردن زرادخانه های نظامی شد و علیه یکدیگر بکار رفت، چگونه 
می توان از وحدت سخن گفت و جوانان را به رعایت اصول كرامت و 

بركت اسلامی متقاعد نمود؟
از همان روزی كه عهده دار ریاست  ایران،  جمهوری اسلامی 
هشتمین اجلاس سران سازمان همکاری اسلامی در تهران شد تا 
 )WAVE( »زمانی كه ایده »جهان علیه خشونت و افراطی گری
را در مجمع عمومی سازمان ملل متحد مطرح نمود، بر یك سخن 

محوری تکیه داشت؛ و آن اینکه گفتگو و تعامل سرآغازِ درك دردها 
و مسائل اساسی زمانه و درمان مؤثر آن هاست. ما باید به نام اسلام 
در ائتلاف جهانی برای صلح و مقابله با خشونت، پیشگام باشیم؛ و 
امنیت پایدار و حیات مطمئن و حقوق همه جانبه انسان را به منطقه 

و جهان بازگردانیم.
اسلام به ما آموخته است كه جنایت به هر نامی و در هر مکانی 
كه انجام شود، جنایت است؛ چه در سرزمین مظلوم فلسطین باشد و 
چه در لاهور و بیروت و دمشق و استانبول و یا در نیویورك و پاریس 
و بروكسل. مهم آن است كه ریشه  ها و زمینه ها را به درستی بشناسیم 
و با عزمی استوار و اراده ای راسخ، درصدد مقابله با همه صورت های 

آن برآییم.
بنام جمهوری اسلامی ایران برای نیل به این مقصود با صراحت 

اعلام می كنم كه:
 ـباید به اولویت گفتگو و اتخاذ راه حل های دیپلماتیك در میان   1
كشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی، برای حل همه اختلافات 
وفادار ماند؛ تا سوءظن های سیاسی و تاریخی و غفلت از مداخله ها 
و نقش آفرینی قدرت های بزرگ و صهیونیسم اولویت گفتگو را 
تحت  الشعاع تصمیمات شتاب زده و آرایش های خاص سیاسی قرار 

ندهد.
 ـباید امنیت پایدار، پیشرفت علمی و توسعه همه جانبه اعضای   2
سازمان همکاری اسلامی را امنیت، پیشرفت و توسعه جهان اسلام 
دانست و از آن استقبال كرد و اجازه نداد با ایجاد موقعیت های 
هراس انگیز و خلق خطرهای موهوم این ضرورت به محاق برود. 
جمهوری اسلامی ایران از همه اعضای سازمان، مجدانه می خواهد 
كه ظرفیت های علمی، اقتصادی، سیاسی، نظامی و فرهنگی ایران را 
از آنِ خود نیز دانسته و قدرت آن را قدرت خود بدانند، همان گونه 
كه جمهوری اسلامی ایران همین باور را نسبت به سایر كشورهای 

اسلامی دارد.
منبع  به عنوان  را  صهیونیستی  رژیم  خطر  همواره  باید   ـ  ۳
اصلی تولید خشونت و افراطی گری به خاطر داشت و پذیرفت كه 
استمرار قتل عام مردم بی گناه فلسطین و عمدتاً زنان و كودكان، در 
سرزمین های اشغالی و حملات غیرانسانی و محاصره غزه، حاكی از 

سرشت خشونت آمیز رژیمی است كه متأسفانه با تغافل جامعه جهانی 
و بخصوص قدرت های غربی به سبعیت خود ادامه می دهد.

عالی جنابان،
جمهوری اسلامی ایران با دوری از هرگونه تنش و بی ثباتی در 
منطقه، باسیاست منطقه ای و بین المللی شفاف خود، همواره در 
راستای گسترش همبستگی و وحدت امت اسلامی تلاش نموده، 
تقویت روابط با كشورهای اسلامی را از اولویت های اصلی خود 
قرار داده و بر این اعتقاد راسخ است كه حل وفصل اختلافات و 
سوءتفاهمات صرفاً از مسیر دیپلماتیك و با استفاده از روش های 
مسالمت آمیز و انجام مذاكرات میسر می باشد. به همین دلیل ما 
علاقه مندیم مشکلات احتمالی با دیگر كشورها را از مسیر اخوت 
اسلامی، حسن هم جواری و باور به خیر عمومی امت اسلامی، 
حل وفصل نماییم و آمادگی داریم تا با رایزنی، مشورت و تعامل 
سازنده، فضای لازم را برای رفع ابهامات و زدودن اختلافات، از 

طریق گفتگو و مفاهمه فراهم سازیم.
رهبران گرامی كشورهای اسلامی؛

برای همه روشن است كه نه عربستان مشکل ایران است؛ و نه 
ایران مشکل عربستان. مشکل اصلی، جهل و تعصب و خشونت ورزی 

است. معضل همه ما، اختلافات در جهان اسلام است.
جمهوری اسلامی ایران همواره پشتیبان كشورهای اسلامی و 

مسلمانان در برابر تجاوز و تهدید و اشغال و تروریسم بوده و هست.
آن روز كه صدام به كویت تجاوز كرد؛ این ایران بود كه قبل از 
همه این تجاوز را محکوم نمود و به آوارگان كویتی و عراقی پناه داد؛

آنگاه كه تروریست های تکفیری به دروازه های بغداد و اربیل نزدیك 
شدند، این ایران بود كه در برابر تهاجم وحشیانه آن ها به كمك ملت 

و دولت عراق شتافت؛
آنگاه كه دمشق در معرض اشغال و نابودی تروریست ها قرار گرفت 

این ایران بود كه در كنار سوریه ایستاد؛
زمانی كه غزه مورد تجاوز صهیونیست ها قرار گرفت، حزب الله 
رشید و  ایران در كنار ملت فلسطین ایستادند؛ و روزی هم كه لبنان 
مورد تجاوز آن ها قرار گرفت بازهم حزب الله بود كه در پیشاپیش 

مردم لبنان درصحنه نبرد قرار گرفت.
اگر روزی تروریست ها و متجاوزان بخواهند هر كشور اسلامی و 
یا اماكن مقدس اسلامی را تهدید كنند و از ما كمك خواسته شود، 

بی درنگ آماده كمك به مسلمانان مظلوم خواهیم بود.
خانم ها و آقایان؛

از اجلاس سازمان همکاری اسلامی كه به نام وحدت برگزارشده 
است، نباید هیچ گونه پیامی كه به تفرقه در میان امت اسلامی دامن 
بزند برخیزد؛ و هر حركت تفرقه افکنانه ای ازآنجاكه اجماع این سازمان 
و امت اسلامی را به همراه ندارد و با فلسفه تشکیل این سازمان در 

تعارض است، قطعاً بی اعتبار است.
ما به حکم رحمانیت و عقلانیت اسلامی، وظیفه داریم كه هرگونه 
غبار خشونت و افراطی گری و فرقه گرایی را از چهره دین، بزداییم؛ و 

با تمسك به قرآن كریم كه:
»و كَذَلِكَ جَعَلْنَاكُمْ أمَُّهً وَسَطًا لِّتَکُونُوا شُهَدَاءَ عَلَی النَّاسِ وَ یَکُونَ 

الرَّسُولُ عَلَیْکُمْ شَهِیدًا«
جهان اسلام را الگوی جامعه »میانه و معتدل«، در دنیای پیش رو 

سازیم.
از توجه شما سپاسگزارم.

والسلام علیکم و رحمة الله و بركاته
عضو  كشورهای  سران  اجلاس  سیزدهمین  ایرنا،  گزارش  به 
سازمان همکاری  اسلامی )OIC( با شعار »اتحاد و همبستگی برای 
عدالت و صلح«، دیروز با حضور رییس جمهوری اسلامی ایران، در 

شهر استانبول تركیه آغاز به كار و روز گذشته به كار خود پایان داد.

یک تحلیل گر مسائل سیاست خارجی 

دستاوردهای برجام
در بلند مدت حاصل می شود 

یک تحلیل گر مسائل سیاست خارجی تاكید كرد: برجام یک رویکرد جدید در سیاست خارجی كشور و نحوه ای جدید در تعامل و رابطه با 
دنیاست. ما شاهد بودیم كه سخنان رئیس جمهور قبلی هزینه های سنگینی را به سیاست خارجی و كشور وارد می كرد درحالیکه ما از برجام به دنبال 

این بودیم كه آثار آن سیاست های دولت قبل از بین برود. 
نصرت الله تاجیک در گفت وگو با خبرنگار سیاست خارجی ایلنا، با اشاره به افزایش هجمه ها و انتقادها نسبت به برجام گفت: معتقد هستم این 

انتقادها نه تنها كارشناسی، تخصصی و فنی و براساس منافع ملی نیست بلکه سیاسی و جناحی هستند.
وی با بیان اینکه افرادی كه نسبت به برجام انتقاد می كنند، تلقی درستی از آن ندارند و معلوم نیست برداشت آنها از توافق هسته ای چیست، 
اظهار داشت: برجام یک رویکرد جدید در سیاست خارجی كشور و نحوه ای جدید در تعامل و رابطه با دنیاست. ما شاهد بودیم كه سخنان رئیس 
جمهور قبلی هزینه های سنگینی را به سیاست خارجی و كشور وارد می كرد درحالی كه ما از برجام به دنبال این بودیم كه آثار آن سیاست های 

دولت قبل از بین برود.
این تحلیل گر مسائل سیاست خارجی ادامه داد: در واقع ما در برجام به دنبال این بوده ایم تا ایران هراسی از بین برود و دریچه ای 
برای دستگاه دیپلماسی باز شود و نوعی فضای تنفسی برای سیاست خارجی ما به وجود آید و آن را از حالت خفگی و گاز گرفتگی 

خارج كند.
تاجیک با بیان اینکه در هشت سال دولت قبل میان ایران و كشورهای موثر و بزرگ دنیا رابطه چندانی وجود نداشت و گفت وگویی صورت 
نمی گرفت و روابط ایران با بسیاری از كشورها در سطح نازل بود، تصریح كرد: باید تاسف خورد كه این منتقدان كسانی هستند كه در هشت سال 

دولت مهرورز، خودشان را كشتند تا یک صدم دستاورد برجام را داشته باشند اما نتوانستند.
وی با بیان اینکه سیاست دولت یازدهم در عرصه سیاست خارجی سایه جنگ را از كشور دور كرد، خاطرنشان كرد: خوشبختانه در مقطعی 
حساس مسئولان نظام با هوشمندی به یک جمع بندی درست درخصوص مسئله هسته ای رسیدند و متوجه شدند كه شرایط كشور چیست و 

برجام نیز مفید واقع شد.
سفیر اسبق ایران در اردن با بیان اینکه اگر فکر كنیم برجام آب و نان مان را حل می كند، اشتباه است، ابراز داشت: متاسفانه برخی افراد و به ویژه 
محافظه كاران انتظارات مردم و ساختار را از توافق هسته ای بالا بردند و این تصور را ایجاد كردند كه با دستیابی به برجام همه مسائل حل می شود 

كه این تصور درستی نیست.
تاجیک افزود: البته به یمن برجام شرایط برای سرمایه گذاری خارجی و كنشگری بیشتری در مسائل مختلف فراهم شده و مابقی آن بستگی به 

مدیریت ما و استفاده از منابع دارد.
وی یادآور شد: كسانی كه نسبت به برجام انتقاد می كنند، متاسفانه به منافع كوتاه مدت خویش فکر می كنند و من آنها را به صیفی كاران تشبیه 

كرده ام. برجام توافقی است كه دستاوردهای آن در بلندمدت حاصل می شود.

در پاسخ به نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل

جهانگیری: انتساب فساد اخیر به دولت
 دروغی بزرگ است

 در پی انتشار نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل خطاب به معاون اول رئیس جمهور كه با استناد به سخنان 
احمد توكلی نماینده مجلس شورای اسلامی، اتهاماتی را علیه دولت تدبیر و امید مطرح كرده است، معاون اول رئیس جمهور در پاسخ به نامه 

مذكور تصریح كرد: دولت تدبیر و امید به قانون گرایی و مبارزه با فساد اعتقاد داشته و عمل كرده است و هزینه آن را نیز می پردازد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، متن كامل پاسخ مکتوب معاون اول رئیس جمهور به نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی 

دانشجویان مستقل به شرح زیر است:
متأسفانه این دروغ بزرگی است كه به دولت نسبت داده شد. با فرض صحت موضوع، اگر یک محاسبه ساده صورت می گرفت، رقم واقعی 
یک بیستم ارقام اعلام شده هم نمی شد، این در حالی است كه اصل موضوع هم خلاف واقع است. دولت تدبیر و امید به قانون گرایی و مبارزه 

با فساد اعتقاد داشته و عمل كرده است و هزینه آن را نیز می پردازد.
گفتنی است متن نامه سرگشاده اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل خطاب به معاون اول رئیس جمهور بدین شرح است:

جناب آقای مهندس جهانگیری، معاون اول محترم رئیس جمهور؛
با سلام

با وجود دغدغه های فراوان جناب رئیس جمهور در مسئله برجام و تمركز كمتر ایشان در حوزه مسائل اقتصادی بر آن شدیم تا ابهام و 
سوالی را كه این روزها ذهن دغدغه مندان انقلاب و كشور در حوزه اقتصاد را با شما كه گویا جزو معتمدین كشور در حوزه مباحث اقتصادی 

هستید در میان بگذاریم.
در پی آنچه در رسانه ها و مطبوعات همسو با دولت در رابطه با سخنان جناب آقای دكتر توكلی نماینده محترم مجلس شورای اسلامی 
پیرامون مبلغ قابل توجه 1۰5 هزار میلیارد تومانی منتشر شده است- كه حدوداً معادل ۳ سال یارانه پرداختی كشور، ۳5 برابر اختلاس معروف! 

و 1۰ برابر مبلغ پرونده ی بابک زنجانی است- ابهاماتی برای ما دانشجویان به وجود آمد.
ایشان مدعی هستند بخشی از مبلغ فوق كه برای تامین دارو و نیازهای اساسی كشور از صندوق توسعه ملی قرض گرفته شده بود 
در زمان دولت یازدهم در برخی دستگاه های دولتی صرف خرید ساختمان و پرداخت پاداش به كاركنان شده است. به نظر می رسد 
اگر سخنان دكتر توكلی یا حتی بخشی از آن صحیح باشد فاجعه اقتصادی در دولت یازدهم اتفاق افتاده است و در حالی كه دولت 
محترم انتظار معجزه اقتصادی از برجام دارد و مردم را به بهشت برین پسابرجام حواله می دهد چنین بی انضباطی اقتصادی در دولت 

شما چه توجیهی دارد؟
بدتر از این اتفاق عدم شفافیت دولت محترم در خصوص این پرونده و پرونده های این چنینی و سیاسی بازی عده ای در خصوص فساد 
و تقسیم فساد به خوب و بد و نگاه قبیله ای به مسئله مفاسد اقتصادی است، خواهشمند است به جای اینکه همواره اتهامات ثابت نشده  را به 

دولت های پیشین نسبت دهید، درباره سرنوشت مبلغ پاسخ گو باشید. 

روحانی در اجلاس سران کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی:

هر حرکت تفرقه افکنانه ای قطعا بی اعتبار است 

فرمانده نیروی زمینی ارتش:

نیروهای مسلح ایران غافلگیر نمی شوند
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براى چشم مؤمن، سزاوار نیست 
كه ببیند خداى متعال، معصیت مى شود

 و بر آن، نیاشوبد.

شنبه - بیست و هشتم فروردین ماه 1395 - سال نوزدهم - شماره  3978

استاندار قم با تقدیر از عملکرد دستگاه های 
اجرایی درایام نوروز گفت: عملکرد دستگاههای 
اجرایی در ابعاد گوناگون در پذیرایی از زائران 
كریمه اهل بیت )س( نسبتا خوب بود، اما 
در سالهای آینده باید هرچه بیشتر به دنبال 
افزایش ظرفیت ها و توانمندی ها و ارتقاء 

سطح خدمت رسانی باشیم.
سید مهدی صادقی در جلسه شورای 
افزود: دراین  قم  استان  پرورش  و  آموزش 
راستا آموزش و پرورش بر اساس تجربه های 
سالهای گذشته در رابطه با اسکان زائران و 
مسافران نوروزی به خوبی وارد عمل شد و 
عملکرد نسبتا مناسب و موفقی هم داشت. 

 1۳ تا  گذشته  سال  اسفندماه   27 از 
فروردین ماه امسال، 44۰ هزار نفر روز در مدارس این 

استان اسکان داده شدند.
چهار هزاركلاس درس درقالب 4۰۰ واحد آموزشی 
برای اسکان مسافران در نظر گرفته شده بود، همچنین 
4۰۰ نمازخانه و 7۰ سالن ورزشی برای اسکان اضطراری 
مسافران درصورت تکمیل ظرفیت مراكز اقامتی و مدارس 

با امکانات اولیه تجهیز شده بود.
وی درادامه با اشاره به درپیش بودن هفته معلم گفت: 
باید برای بزرگداشت هرچه بهتر و باشکوهتر هفته معلم در 
استان، برنامه ریزی مناسبی با مشاركت همه دستگاههای 
اجرایی صورت بپذیرد. صادقی با بیان اینکه همه ما برای 

رشد و ارتقاء نظام تعلیم و تربیت در كشورمان وظایفی 
از  پرورش  و  آموزش  كرد:  خاطرنشان  داریم،  برعهده 
مهمترین زیرساخت های تعالی و پیشرفت جامعه است، از 
این رو باید پاسداشت مقام معلم با جدیت پیگیری شود تا 

شاید بخشی از تلاش های آنها را جبران كنیم.
ضرورت محوطه سازی و ایجاد فضای سبز 

در اردوگاه دانش آموزی 15 خرداد
مدیركل آموزش و پرورش استان قم نیز در این جلسه 
گفت: دانش آموزان سراسر كشور كه تاكنون به زیارت 
حضرت فاطمه معصومه )س( مشرف نشده اند، با تامین 
هزینه های لازم به قم می آیند. حمیدرضا شیخ الاسلام 
افزود: این دانش آموزان بر اساس طرحی كه در وزارتخانه 

آموزش و پرورش به تصویب رسیده است، 
پس از تامین هزینه ها از استانهای مختلف 
به مدت سه روز به شهر مقدس قم سفر می 
كنند. وی بر ضرورت محوطه سازی و ایجاد 
فضای سبز اردوگاه دانش آموزی 15 خرداد 
قم تاكید كرد و گفت: این اردوگاه كه در حال 
حاضر ۳6۰ تخت دارد، در صورت تکمیل و 
تجهیز و فضاسازی مناسب می تواند در اختیار 
دانش آموزان و فرهنگیان سراسر كشور قرار 
احداث  جهت  ریزی  برنامه  از  وی  بگیرد. 
زمین چمن مصنوعی و فضاهای ورزشی در 
اردوگاه 15 خرداد خبر داد و گفت: بسیاری 
از دانش آموزان مدیریت شخصی خود به دور 
از خانواده هایشان را اصلا نمی دانند، از این 
رو برگزاری اردوی یك روزه و آموزش دانش آموزان در این 
اردوگاه بسیار اهمیت دارد. شیخ الاسلام در بخش دیگری 
از سخنان خود گزارشی از ستاد اسکان زائران و مسافران 
نوروزی ارایه كرد و گفت: در ایام تعطیلات نوروزی بیش 
از 44۰ هزار نفر روز در بیش از 4۰۰ مدرسه و 4 هزار 
كلاس درسی كه برای اسکان مسافران فراهم شده بود، 
اسکان یافتند. وی از همکاری و مشاركت همه دستگاههای 
اجرایی در اسکان مسافران نوروزی با توجه به شرایط جوی 
ناپایدار در نخستین روزهای سال قدردانی كرد و گفت: 
بحمدالله اسکان زائران كریمه اهل بیت )س( در مدارس 

قم در امنیت و آرامش كامل به انجام رسید.

استاندارقم:

 سطح خدمت رسانی به زائران باید ارتقا یابد

اخبــار
رئیس کمیسیون امور زیربنایی شورای اسلامی شهر قم تاکید کرد:

ضرورت اتخاذ تصمیم قاطع برای تعیین 
تکلیف پروژه تقاطع عماریاسر

رئیس كمیسیون امور زیربنایی شورای اسلامی شهر قم با اشاره به اعلام 
آمادگی پیمانکار پروژه تقاطع غیرهمسطح عماریاسر – 15 خرداد برای اتمام 
این پروژه گفت: شواهد و قرائن چنین مسئله ای را نشان نمی دهد و باید در این 

خصوص تصمیم قاطعی اتخاذ شود.
مصطفی سعادت طلب در خصوص وضعیت اجرای پروژه های عمرانی در 
شهر قم اظهار كرد: اگر بخواهیم نگاهی به پروژه های شهری داشته باشیم 
نمره قابل قبولی می دهیم ولی طولانی شدن برخی از این پروژه ها كام مردم 
را تلخ می كند. وی با اشاره به مشکلات موجود در روند اجرای پروژه تقاطع 
عماریاسر اظهار كرد: چندین ماه است كه جلسات متعدد با شهرداری در 
خصوص پروژه تقاطع سه سطحه 15 خرداد – عماریاسر برگزار شده و از 
جهات مختلف مشکلات كاهش یافته ولی هنوز روند مطلوب در پیشرفت این 

پروژه مشاهده نمی شود. 
رئیس كمیسیون امور زیربنایی شورای اسلامی شهر قم اظهار كرد: 
جلساتی با حضور شهردار قم، رئیس شورا و مدیران مجموعه پیمانکاری 
برگزار شد و تلاش بر این بود كه تصمیم منطقی اتخاذ شود و نتیجه این 
شد كه طرف مقابل اعلام آمادگی برای اتمام كار داشته اند ولی شواهد و 
قرائن چنین مسئله ای را نشان نمی دهد و باید در این خصوص تصمیم 

قاطعی اتخاذ شود.
وی با بیان اینکه خلع ید پیمانکار آخرین گزینه می باشد اظهار كرد: پروژه 

تقاطع غیرهمسطح باید نیمه اول امسال اجبارا به اتمام برسد.

توسط شهرداری قم صورت می گیرد:

 اصلاح هندسی تقاطع غیرهمسطح 
کمربندی امام علی )ع( با جعفریه

مدیركل حمل ونقل و امور ترافیک شهرداری قم گفت: موضوع اصلاح 
هندسی تقاطع غیر همسطح كمربندی امام علی )ع( با مسیر جعفریه در 

دستور كار شهرداری قم قرار گرفت.
امیرعباس صفوی با اشاره به اصلاح هندسی در شهر قم اظهار كرد: 
ایمنی شهروندان، سهولت در تردد، سرعت در جا به جایی و ترافیک سطح، 
كاهش آلودگی صوتی و هوا و استفاده از حمل ونقل عمومی از جمله مزایای 
اصلاح هندسی است. وی كاهش سوخت، دسترسی آسان و رونق پیدا كردن 

كاربری های حاشیه ای را از دیگر مزایای این طرح ذكر كرد.
مدیركل حمل ونقل و امور ترافیک شهرداری قم خاطرنشان كرد: اكنون 
اصلاح هندسی در میدان شهید زین الدین، میدان شهید محلاتی و انتهای 

بعثت به كمربندی امام علی )ع( در دستور كار است.
وی با بیان اینکه بحث اصلاح هندسی تقاطع غیر همسطح كمربندی امام 
علی )ع( با جعفریه از دیگر اصلاحات هندسی در دستور كار بوده است، گفت: 
این تقاطع سال ها در وضعیت نابهنجار قرار دارد و ترافیک و غیرایمن بودن از 

ویژگی های دیگر این تقاطع است.
صفوی ادامه داد: با توجه به اینکه این تقاطع در ورودی شهر قم واقع شده، 

بنابراین شهرداری اهتمام دارد كه این تقاطع به صورت استاندارد باشد.
وی یادآور شد: ترافیک سنگین بلوار جمهوری از دیگر موارد است كه 
در نظر داریم در تقاطع شهیدان محمودنژاد محور سه سطحه احداث كنیم. 

مدیركل حمل ونقل و امور ترافیک شهرداری قم با اشاره به اصلاح هندسی 
انجام شده خاطرنشان كرد: اصلاح هندسی كندروی خیابان امام خمینی )ره( 
حدفاصل میدان امام تا میدان شهید زین  الدین، خیابان جمهوری حدفاصل 

یزدانشهر تا انسجام و میدان كرامت انجام شده است.
وی عنوان كرد: اصلاح هندسی تقاطع پیامبر اعظم با انسجام و بلوار 

شهروند مقابل مخابرات به صورت موقت انجام شده است.

قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری: 

نقشه سرمایه گذاری شهر قم 
تهیه می شود

قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری گفت: نقشه سرمایه گذاری 
شهر قم تهیه می شود. 

محمدرضا معرفت با اشاره به محورهای سرمایه گذاری در شهرداری قم 
اظهار كرد: در این بخش پروژه های مشاركتی مطرح می شود كه به صورت 

الگوی استاندارد زمین و عوارض از شهرداری و ساخت از سرمایه گذار است.
وی خاطرنشان كرد: زمین های مختلف در مناطق مختلف شهر وجود دارد 
و نقشه سرمایه گذاری تهیه شده كه زمین ها و مشخصات آنها روی نقشه 

مشخص می شود تا سرمایه گذاران بتوانند آن را انتخاب كنند.
قائم مقام شهردار قم در امور سرمایه گذاری احداث بوستان های جدید را 
یکی دیگر از محورهای سرمایه گذاری ذكر كرد و گفت: این بخش می تواند به 
صورت BOT باشد و در بوستان و فضای سبز یکسری از كاربری های درآمدزا 
را احداث كرده تا هزینه های بوستان را تأمین كنند و امکان نگهداری بوستان 

را در قراردادهای بلند مدت داشته باشند.
محورهای  از  دیگر  یکی  اعظم  پیامبر  بلوار  كرد:  خاطرنشان  وی 
سرمایه گذاری است كه در این بخش تسهیلات ویژه برای هتل های چهار 
و پنج ستاره در نظر می گیریم اگر در زمان مشخصی متقاضی متعهد 
شود كه هتل پنج ستاره را به بهره برداری برساند، عوارض از او دریافت 
از هتل به صورت اقساط  از بهره برداری  نمی شود و قیمت زمین پس 

دریافت می شود.
معرفت با اشاره به هدف از ارائه این تسهیلات گفت: احداث هتل های پنج 
ستاره در قم هزینه بالایی دارد برای اینکه سرمایه گذاری در این بخش توجیه 
پیدا كند، تسهیلات را در نظر می گیریم تا ظرفیت جدیدی در شهر قم به 

وجود آید كه به نفع شهر و رونق گرفتن این بلوار است.
وی خاطرنشان كرد: بحث های مشاركتی را نیز در این بلوار شاهد هستیم، 
این بلوار دارای موارد اقامتی، تجاری اقامتی و مسکونی است كه تاكنون چند 

مورد در ارتباط با هتل ها مذاكراتی داشته ایم.

شهردار منطقه سه قم خبرداد:

شرکت 750 دانش آموز 
در طرح سفیران فرهنگی

شهردار منطقه سه قم گفت: 75۰ دانش آموز ابتدایی از چهار مدرسه در 
طرح سفیران فرهنگی شركت كردند.

رضا پوریافر به اجرای برنامه سفیران فرهنگی كه با هدف آموزش تفکیك 
زباله از مبداء در سطح مدارس منطقه سه اجرا می شود، اظهار كرد: این برنامه 
از سال گذشته در مدارس ابتدایی آغاز شده و ادامه این برنامه امسال نیز در 

دستور كار قرار دارد.
وی با تبیین اهداف اجرای این برنامه در سطح مدارس ابتدایی گفت: 
جمع آوری زباله از مهمترین خدمات شهری محسوب می شود ولی هرسال 

هزینه سنگینی بر مجموعه شهرداری متحمل می شود.
شهردار منطقه سه قم، با بیان اینکه سال گذشته بیش از 5۰۰ میلیارد ریال 
هزینه جمع آوری زباله ها شد عنوان كرد:  اگر فرهنگ تفکیك زباله و پسماند به 

مردم آموزش داده شود، نیمی از مجموع این هزینه ها كاهش می یابد.
پوریافر با تاكید براینکه مدیریت تفکیك زباله با فرهنگ شهرنشینی باید 
به خانواده ها آموزش داده شود، تصریح كرد: در این راستا شماری نیرو را 
آموزش دادیم كه با همکاری آموزش و پرورش در چهار مدرسه به آموزش 

اهتمام داشتند.
وی با تبیین چگونگی آموزش مدیریت تفکیك زباله به دانش آموزان، عنوان 
كرد: دانش آموزان در طول یك هفته آموزش می بینند و از اهمیت حفظ محیط 

زیست شهری و تفکیك انواع زباله آگاه می شوند.
شهردار منطقه سه قم ادامه داد: در این راستا ناوگان حمل پسماند خشك 
هر روز در محله ها با آلارم اختصاصی برای دریافت پسماند خشك می آید و 
نسبت به جمع آوری این زباله ها اقدام می كند و همچنین ایستگاه ثابت نیز در 

نظر گرفته شده كه نسبت به جمع آوری اینگونه پسماندها اقدام كند.
پوریافر اضافه كرد: دانش آموزان پس از آموزش در مسابقه شركت كرده و 

از دانش آموزان به همراه مربیان تجلیل و تقدیر می شود.
وی با بیان اینکه برای امسال نیز برنامه مدیریت تفکیك زباله به دانش آموزان 
برای 1۰ مدرسه هماهنگ شده است، عنوان كرد: با این شیوه آموزشی به 
دانش آموزان می توانیم شهری تمیز و با هزینه كمتر در زمینه جمع آوری 

زباله داشته باشیم.
شهردار منطقه سه قم خاطرنشان كرد: در طرح سفیران فرهنگی كه 
با هدف آموزش تفکیك زباله در مدارس انجام می شود 75۰ دانش آموز با 

چگونگی تفکیك زباله در مدارس آشنا شدند.

معاون شهردار قم با بیان اینکه منابع مالی در بودجه پیش بینی نشده است و باید تدبیر 
خاصی داشته باشیم گفت: این پروژه سنگین،  مدت دار و متاسفانه زخمی شده است و اگر 

تدبیر نکنیم این زخم بازتر می شود.
دكتر علیرضا قاری قرآن با اشاره به اجرای فاز 5 عمار یاسر اظهار كرد: در خصوص اجرای 
این پروژه اوراق مشاركت به فروش رسیده ولی اوراق در فاز مشخص هزینه نشده و آزادسازی 
به صورت تکه تکه انجام شده است و ما هم گرفتار مشکلات پس دادن اوراق مشاركت هستیم.

وی با بیان اینکه پرداخت سود اوراق هم باقیمانده است اظهار كرد: در این پروژه به دنبال 
این هستیم كه اولویت بندی و فاز بندی كنیم و آزاد سازی كل مسیر در دستور كار قرار 

گرفته است.
معاون شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم با بیان اینکه منابع مالی در بودجه پیش 
بینی نشده است و باید تدبیر خاصی داشته باشیم بیان كرد: این پروژه سنگین،  مدت دار و 

متاسفانه زخمی شده است و اگر تدبیر نکنیم این زخم بازتر می شود.
وی با اشاره به اینکه در این پروژه برنامه ریزی لازم را خواهیم داشت و پروژه را بر اساس 
برنامه  دقیق دنبال خواهیم كرد، ادامه داد: اجرای این پروژه رقم بسیار بالایی می خواهد و البته 

در پروژه های اولویت دار شهرداری نیست.
قاری قرآن اظهار كرد: در این پروژه تعدادی املاك آزادسازی شده و باقیمانده مشخص شده 

است و برآور ریالی هم می توان انجام داد.
بهره برداری از تقاطع امام علی )ع( - عماریاسر نیمه اول امسال

دكتر قاری قرآن در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اجرای پروژه های نیمه تمام 
در شهر قم اظهار كرد: از 14 پروژه اولویت دار هشت پروژه فعال شده است.

وی بیان كرد: پروژه احداث رمپ و لوپ پل 9 دی به وضعیت بسیار مناسبی رسیده، 
معارضات رفع شده است و به مرحله اجرا رسیده است.

معاون شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم خاطرنشان كرد: در پروژه بلوار مرجعیت، یك 
كیلومتر نخست به اتمام رسیده و با تکمیل روشنایی به زودی راه اندازی خواهد شد.

وی با اشاره به اینکه در حال حاضر پروژه روگذر تقاطع امام علی )ع( وضعیت شفاف 
و روشنی دارد و پیشرفت این پروژه مشهود و چشمگیر است، اظهار كرد: امیدواریم با 
برنامه ریزی های صورت گرفته پروژه امام علی )ع( نیمه اول سال به مرحله بهره برداری 

برسد.
قاری قرآن با اشاره به مشکلات پیش روی اجرای دو پروژه تقاطع سه سطحه 15 خرداد و 
تقاطع میثم اظهار كرد: این پروژه ها با وجود مشکلات وسیعی كه داشت تاسیسات ویژه، تملك 

املاك تجاری و نوع قرارداد به كلاف سردرگمی تبدیل شده است.
وی با اشاره به اینکه زمان تعهد پیمانکار در پروژه تقاطع غیرهمسطح عماریاسر - 15 خرداد 
دی ماه سال گذشته به اتمام رسیده است بیان كرد: پیمانکار مباحثی را مطرح می كرد و تا 
خرداد 95 تعهد داده و صورتجلسه ای به امضا رسید ولی روند همچنان به كندی پیش می رود.

معاون شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم اظهار كرد: در سال جدید جلسات متعددی 
داشتیم كه بتوانیم مشکلات را رفع كنیم ولی مشکلات درون سیستمی برای مجموعه 

پیمانکاری وجود دارد و كار ما در مباحث قراردادی دچار شرایط خاصی شده است.
وی بیان كرد: این پروژه قابلیت این را دارد كه ظرف سه تا چهار ماه به مرحله تکمیل برسد 
ولی ساختار لازم در مجموعه پیمانکار برای چنین كاری وجود ندارد. در حال حاضر پیگیری ها 

برای مشخص شد تکلیف این پروژه با جدیت دنبال می شود.

 یکی از مراجع تقلید شیعیان گفت: قرض الحسنه از 
مواردی است كه در قرآن به صورت مکرر مورد توجه قرار 
گرفته است، لذا شایسته است این سنت حسنه در جامعه 

رواج یابد.
به گزارش مركز خبر حوزه، آیت الله العظمی ناصر مکارم  
دفتر  قرض الحسنه  مسئولان صندوق  دیدار  در  شیرازی 

تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم كه در دفتر این مرجع تقلید 
برگزار شد، با اشاره به اهمیت و پاداش قرض الحسنه در 
اسلام گفت: قرض الحسنه از مواردی است كه در قرآن به 
صورت مکرر مورد توجه قرار گرفته است و برای این امر نزد 
خدای متعال نیز پاداش زیادی در نظر گرفته شده است و 

شایسته است این سنت حسنه در جامعه رواج یابد.

وی ادامه داد: اینکه وامی بدون هیچ سودی پرداخت 
شود، كمتر بانک یا موسسه مالی به این امر اهتمام دارد، 
بنابراین تشکیل چنین صندوقی را می توان از فعالیت های 

مفید دفتر تبلیغات اسلامی نام برد.
استاد برجسته حوزه، وجود صندوق قرض الحسنه را 
یکی از اقدامات موثر دفتر تبلیغات اسلامی ذكر كرد و گفت: 
زمانی كه افراد برای دریافت وام یک میلیون تومانی در نوبت 
هستند، نشان می دهد به این مبلغ نیاز دارند، این وام ها غیر از 
آن وام های كلانی است كه معلوم نیست چه فعالیت هایی با 

آن ها انجام می شود و درچه راه هایی صرف می شود.
وی افزود: اینکه این وام ها در موارد نیاز مصرف می شود، 
ارزش كار را افزایش می دهد، بنابراین باید با تلاش و كوشش 
بیشتر سعی شود در این راستا خدمات بیشتر و كارهای 

بزرگتری انجام داد.
آیت الله مکارم شیرازی خطاب به مسئولان صندوق 
قرض الحسنه دفتر تبلیغات اسلامی گفت: سعی كنید وام 
ازدواج و وام های دیگر ارائه شود و سطح وام ها بالا تر و تنوع 

بیشتری داشته باشد.
وی با بیان اینکه ارائه گزارش های مفید به دفا تر مراجع 
باید  ابراز داشت:    فایده های زیادی دارد،  و جاهای دیگر 
فعالیت ها و كاركردهای این صندوق را به دفا تر مراجع و مراكز 
ارسال كنید، اینکه چه تعداد وام به افراد داده شده، سبب 

می شود بدانیم چه كار مهمی انجام شده است.

معاون شهردار قم:

پروژه فاز 5 عماریاسر نیازمند تدابیر ویژه است

آیت الله مکارم شیرازی:

فرهنگ قرض الحسنه در جامعه گسترش یابد

 مدیر كل تأمین اجتماعی استان قم با بیان اینکه هیچ 
كارگاه تولیدی در قم به دلیل مشکلات بیمه ای تعطیل نشده 
است، گفت: طی سال گذشته از بیکار شدن ۳5۰۰ كارگر 

قمی جلوگیری شد.
سید مجتبی موسوی در نشست مشترک با مدیرعامل 
شركت شهرک های صنعتی قم كه با حضور معاونین و 
كار شناسان این دو دستگاه اجرایی برگزار شد اظهار داشت: 
تأمین اجتماعی قم در سال گذشته با هماهنگی استاندار قم 
و در جهت رفع موانع تولید با نظر كمیته بحران استان به 
كمک صنایع و تولیدكنندگانی كه مشکلاتی داشتند شتافت 
و اقدامات موثری در راستای پیشگیری از بروز مشکل برای 

برخی واحدهای تولیدی و صنعتی استان انجام داد.
وی با تأكید بر اینکه تاكنون هیچ كارگاه تولیدی در 
استان به دلیل مشکلات بیمه ای تعطیل نشده است، اظهار 
كرد: دریافت لیست حق بیمه بدون وجه، تقسط بدهی ها و 
پرداخت مقرری بیمه بیکاری به كارگران كارگاه های تعطیل 
شده بخشی از حمایت های تامین اجتماعی قم از بخش 

تولید استان در سال 94 بود.

مدیركل تأمین اجتماعی قم با بیان اینکه ۳7 صنف بر 
اساس قانون از معافیت و نیز تسهیلات بند »و« ماده ۸۰ 
برخوردار هستند، تصریح كرد: بند »و« ماده ۸۰ قانون، 
معافیت هایی را برای كارفرمایان در نظر گرفته است و در 
استان قم تعداد قابل توجهی از كارگران از این معافیت در 
پرداخت حق بیمه استفاده می كنند. موسوی با بیان سیاست 
تأمین اجتماعی در سال »اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل« 
حمایت ویژه از تولید و توسعه اشتغال پایدار است، گفت: این 
اداره كل توانست با اتخاذ تدابیر لازم از بیکار شدن ۳5۰۰ 

كارگر قمی در سال گذشته جلوگیری كند.
286 واحد تولیدی قم با مشکلات مواجه هستند

مدیرعامل شركت شهرک های صنعتی قم نیز در این 
نشست مشترک بر عزم تولیدكنندگان استان در تحقق شعار 
سال تأكید كرد و گفت: تزریق منابع مالی و حمایت های 
قانونی دستگاه ها از تولیدكنندگان عامل مهمی در تحرک و 

پویایی تولید در استان است.
امیر طیبی نژاد افزود: 2۸6 واحد تولیدی استان به دلایل 
مختلف با مشکلاتی مواجه هستند كه در مسیر فعالیت آنان 

خلل ایجاد كرده است.
وی اظهار كرد: بیشتر مشکلات تولید كنندگان با بانک ها 
و اداره مالیات استان بوده و بخشی نیز با اداره بیمه تأمین 
اجتماعی است كه برگزاری نشست های مشترک و پیگیری 
جدی مدیران ارشد استانی می تواند گام موثری در حل این 

مسائل باشد.
مدیرعامل شركت شهرک های صنعتی قم تأكید كرد: 
احیای صنایع تعطیل شده و فعال كردن كارگاه های نیمه 
تعطیل در استان تنها راه ایجاد اشتغال سریع در قم می باشد.

طیبی نژاد حضور تأمین اجتماعی در كنار تولیدكنندگان 
و حمایت از آنان در جهت كاهش مشکلات را بسیار تعیین 
كننده و موثر دانست و گفت: تأمین اجتماعی به عنوان بازوی 
بخش تولید، سهم بزرگی در پویایی و تحرک تولید در جامعه 

دارد.
وی تصریح كرد: امیدواریم امسال با وجود مشکلات، با 
حمایت دستگاه های اجرایی استان بویژه تأمین اجتماعی 
اشتغالزایی رونق یابد و زمینه نشاط اقتصادی و اجتماعی در 

قم فراهم شود.

مدیرکل تأمین اجتماعی استان قم:

هیچ کارگاه تولیدی در قم به دلیل مشکلات بیمه ای تعطیل نشده است

واکنش به خبر قطع عمدی سخنرانی رییس جمهور 
گفته می شود: مدیركل سیاسی و امور بین الملل وزارت خارجه اخبار و شایعات مربوط به پخش 
نشدن عمدی سخنرانی رییس جمهور كشورمان در اجلاس سران سازمان همکاری اسلامی را نادرست 
خواند. حمید بعیدی نژاد كه به همراه هیات ایرانی در تركیه به منظور شركت در اجلاس سران سازمان 
كنفرانس اسلامی حضور داشت در مطلبی در كانال تلگرامی خود در واكنش به برخی خبرپراكنی ها 
مبنی بر قطع پخش مستقیم سخنرانی رییس جمهوری ایران در اجلاس نوشت: باز هم خبر نادرست 
یک فرد غیر مطلع دست مایه برخی سایتها شد كه به حاشیه سازی نادرست در جریان دیدار و سخنرانی 
آقای دكتر روحانی در اجلاس سران كشورهای اسلامی بپردازند. یک فرد غیرمطلع به مجرد آن كه می 
بیند برنامه پخش مستقیم سخنرانی ها از تلویزیزن تركیه قطع می شود، خبر می زند كه تلویزیون تركیه 
پخش سخنرانی آقای دكتر روحانی را قطع كرد و سپس این خبر نادرست توسط كسانی كه در جریان 
هر سفری از ریاست جمهوری منتظر حاشیه سازی برنامه سفر هستند، با آب و تاب نشر داده می شود 
و عده ای هم بی خبر شروع به تحلیل های خبری و سیاسی اندر چرایی این امر مبادرت می كنند. در 
نادرست بودن این خبر البته همین بس كه عدم پخش برنامه از چند سخنران قبل از آقای دكتر روحانی 
آغاز گردید و اصلا ارتباطی به سخنرانی ایشان نداشت؛ اما پس چرا اصولا سخنرانی وزیر امور خارجه مصر، 
رئیس جمهور تركیه و دبیر كل پخش شد و بعد برنامه پخش متوقف شد. برای توضیح این امر نیاز است 
كه به رویه برگزاری اجلاس ها و كنفرانسهای رسمی بین المللی از جمله برنامه اجلاس سران كشورهای 

اسلامی دقت كنیم.

آیت الله امینی پیشنهاد ریاست خبرگان را رد نکرده است 
گفته می شود: یك منبع نزدیك به آیت الله امینی خبرسازی های رسانه های اصولگرا درباره ریاست 
خبرگان را اقدامی غیراخلاقی وبی  اساس دانست. این منبع به خبرنگار »انتخاب« گفت: چندی پیش 
خبری در مورد رد پیشنهاد آیت الله هاشمی رفسنجانی به آیت الله امینی درباره ریاست خبرگان در برخی 
رسانه های اصولگرا منتشر شد كه خبری بی اساس بود. وی افزود: آیت الله امینی اگر در سلامتی نبوده 
و احساس ضرورت نمی كردند پس از یکدوره عدم حضور در انتخابات خبرگان حضور نمی یافتند. وی 
در خاتمه با دعوت رسانه های رعایت اصول اخلاق حرفه ای بخصوص در مورد مجلس خبرگان با توجه 
به شان وجایگاه این مجلس از انتشار گمانه زنی ها و عملیات روانی بجای خبر بپرهیزند و مساله چون 

هیات انتخاب رییسه مجلس پنجم خبرگان را به اعضای این مجلس پس از تشکیل رسمی آن بسپارند.

تکذیب دیدار پوتین و سردار سلیمانی
گفته می شود: دولت روسیه خبر منتشر شده در رسانه های غربی مبنی بر دیدار ولادیمیر پوتین 
رئیس جمهور روسیه و سردار قاسم سلیمانی فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران را تکذیب كرد. شبکه 
خبری »فاكس نیوز« دیروز به نقل از آنچه »چندین منبع اطلاعاتی« خوانده، مدعی شد كه سردار قاسم 
سلیمانی فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران بار دیگر به مسکو سفر كرده و قصد دارد با ولادیمیر پوتین 
رئیس جمهور روسیه دیدار كند به گزارش گروه بین الملل خبرگزاری فارس، خبرگزاری رویترز هم دیروز 
به نقل از »یک مقام ارشد امنیتی ایرانی« مدعی شده است كه سردار سلیمانی شب گذشته به مسکو 
رفته و قرار است در مورد موضوعات مختلف از جمله تحویل سامانه دفاع موشکی اس-۳۰۰ با روس ها 
گفت وگو كند. با این حال، دیمیتری پسکوف سخنگوی كرملین به خبرگزاری ریانووستی گفته است كه 
چنین دیداری در برنامه پوتین نیست. فاكس نیوز نوشته است كه این دومین سفر سردار سلیمانی به 
مسکو از زمان حصول توافق هسته ای و اولین سفر او بعد از خروج بخشی از نیروهای روس از سوریه است.

گردشگرفرانسوی در ابیانه جان باخت
گفته می شود: فرماندار نطنز از جان باختن یك گردشگر فرانسوی بر اثر حمله قلبی در روستای 
تاریخی ابیانه از توابع این شهرستان خبر داد. یوسف حسنی اظهار كرد: »ژاك توزو« 7۳ ساله، معلم 
بازنشسته به همراه یك گروه 2۰ نفره از گردشگران فرانسوی بعد از ظهر پنجشنبه برای دیدن آثار تاریخی 
ابیانه وارد این روستا شده بود. وی گفت: »توزو« كه همسر و برادرش نیز وی را همراهی می كردند هنگام 
دیدن از امامزاده یحیی و عیسی )ع( روستای ابیانه دچار حمله قلبی شد. فرماندار نطنز افزود: پس از 
اطلاع از حادثه بلافاصه آمبولانس مركز فوریت های پزشکی به محل اعزام و وی را به بیمارستان خاتم 
انبیا نطنز انتقال دادند. به گفته وی تلاشها و اقدامات اولیه درمانی تکنسینهای مركز فوریتهای پزشکی 
بر روی این بیمارموثر واقع نشد. حسنی تصریح كرد: همراهان این گردشگر فرانسوی از همکاری و حس 
انساندوستی ایرانی ها به ویژه كاركنان میراث فرهنگی و نیروی انتظامی برای نجات این تبعه خارجی 

تقدیر و تشکر كردند.

دلیل اختلالات در تلگرام چه بود؟
گفته می شود: رئیس مركز روابط عمومی وزارت ارتباطات و فناروی اطلاعات: اختلال در شبکه پیام 
رسان تلگرام هیچ ارتباطی به ایران ندارد. محمدرضا فرنقی زاد با اشاره به اختلال به وجود آمده در پیام 
رسان تلگرام، افزود: از چهارشنبه شب اختلالاتی در این پیام رسان بروز كرده و روز پنجشنبه این اختلالات 
افزایش یافته است. وی گفت: این اختلالات مربوط به مركز این نرم افزار است و ایران هیچ اقدامی در 
این زمینه صورت نداده است. در پی بروز اختلال در ارتباط كاربران تلگرام در بخش هایی از خاورمیانه و 
اروپا، این شبکه اجتماعی در اطلاعیه ای در توئیتر اعلام كرد، كارشناسان تلگرام در حال تلاش برای حل 
این مشکل هستند. تلگرام در آخرین پیامی كه در توئیتر مخابره كرد، ضمن عذرخواهی بابت مشکلات 
ارتباطی، نوشته است: حل مشکل در اروپا را كمی زود اعلام كردیم و ظاهرا مشکلات بیشتری در خاورمیانه 

و اروپا وجود دارد و كارشناسان ما با جدیت بیشتری در حال برطرف كردن این مشکل هستند.

هادی ساعی در فوتبال پست گرفت 
گفته می شود: مدیرعامل باشگاه صبای قم از معرفی اعضای هیئت مدیره این باشگاه خبر داد. 
محمدرضا كشوری فرد در این خصوص اظهار كرد: آقایان ابوالفتحی، احسان الله یارمحمد،  هادی ساعی، 
سیدعلی زاهدی و محمدرضا كشوری فرد اعضای جدید هیئت مدیره باشگاه صبای قم هستد. وی كه در 
هیئت مدیره جدید صبا مسئولیت مدیر عاملی باشگاه صبای قم را عهده دار است، در ادامه خاطرنشان كرد: 
در اعلام نفرات جدید هیئت مدیره باشگاه صبای قم، مجید ابوالفتحی به عنوان رئیس، احسان الله یارمحمد 
به عنوان نایب رئیس، هادی ساعی به عنوان عضو و سید علی زاهدی به عنوان دبیر هیئت مدیره منصوب 

شدند. خاطر نشان می شود، باشگاه صبا از ابتدای فصل تاكنون هیئت مدیره نداشت.

ناکامی کره شمالی در پرتاب موشك جدید  
گفته می شود: ستاد كل ارتش كره جنوبی روز جمعه در بیانیه ای اعلام كرد كه كره شمالی برای 
پرتاب یك فروند موشك میان برد بالستیك موسوم به »موسودان« تلاش كرده اما موفق به پرتاب آن نشده 
است. به گزارش ایرنا، بیانیه این ستاد خاطرنشان می كند كه این تلاش اوایل صبح رونجشنبه و همزمان با 
سالگرد تولد بنیانگذار كره شمالی در آبهای شرقی صورت گرفته است. این ستاد می افزاید كه این موشك 
به سواحل شرقی آورده شده بود تا پرتاب شود اما این كشور نتوانسته است این برنامه را با موفقیت انجام 
دهد. گزارش ها حاكی است كه موشك مذكور بالستیك و از نوع میان برد »موسودان« بوده است كه نام 

 ـ25: است. دیگر آن بی ام 

 روحانی در توئیت درخصوص اجلاس استانبول چه نوشت؟
گفته می شود: رییس جمهور كشورمان هم زمان با برگزاری اجلاس استانبول در توئیتر خود نوشت: 
جنایت به هر نامی و در هر مکانی كه انجام شود جنایت است چه در فلسطین و چه در لاهور و بیروت و 
دمشق و استانبول و یا در نیویورک و پاریس و بروكسل. حسن روحانی همچنین در توئیتی دیگر نوشت: 
از اجلاس سازمان همکاری اسلامی كه به نام وحدت برگزار شده است نباید هیچ گونه پیامی كه به تفرقه 

در میان امت اسلامی دامن بزند، برخیزد.

آیت الله اعرافی:

آل سعود و صهیونیست ها 
پایه تکفیر و ترور هستند

امام جمعه قم گفت: آل سعود، آمریکا و صهیونیست ها پایه ترور و تکفیر در جهان هستند و حالا 
بندهایی را در یک قطعنامه بی ارزش گنجاندند كه حزب الله را مورد تعرض قرار دهند.

آیت الله علیرضا اعرافی در خطبه نخست نماز جمعه  قم با تاكید بر ضرورت توسعه صنایع دفاعی و 
تسلیحات موشکی كشور بیان كرد: این منطق نمی گوید كه نظام اسلامی از توسعه اقتدار دفاعی و صنایع 

موشکی و از آنچه كه برای اقتدار آن است دست بردارد.
آیت الله اعرافی افزود: ما در منطقه ای هستیم كه صهیونیست ها مکرراً در حال دسیسه هستند و منطقه 
را با افکار تروریستی خود نا امن كرده اند، همانطور كه رهبری فرمودند موضع نظام اسلامی اقتدار، امنیت و 

افزایش زیرساخت های دفاع موشکی و امنیتی است و از این موضع كوتاه نخواهیم آمد.
وی ادامه داد: وظیفه دولت و ملت، نیروهای مسلح و همه ما است كه هشیاری خود را افزایش دهیم 
و در برابر توطئه های نفوذ و تضعیف پایه های اخلاقی هشیار باشیم و زیرساخت زندگی و اقتصاد پویا و 
مقاومتی مورد توجه همه باشد و همه باید دست به دست هم بدهیم تا پیشبرد منافع كشور را محقق كنیم.

مام جمعه قم ضمن ابراز نگرانی از افزایش ارتباط برخی كشورها با صهیونیست ها، گفت: علی رغم 
ادعاهای برخی دولت ها، شاهد افزایش روابط تركیه با صهیونیست ها هستیم و آل سعود نیز روابط پنهانی 

خود با اسرائیل را آشکارتر كرده است.
وی با بیان اینکه آل سعود دست در دست آمریکا و صهیونیست ها جریان های تکفیری در منطقه 
را تقویت می كنند، تصریح كرد: پایه ترور و تکفیر خودشان هستند حالا بندهایی را در یک قطعنامه بی 
ارزش گنجاندند كه حزب الله را مورد تعرض قرار دهند، همه امت اسلامی این موارد را محکوم می كنند، 
این كشورها بدانند اگر حزب الله و اقتدار ایران نبود امروز بغداد و دمشق و بسیاری از پایتخت های شما در 

سلطه صهیونیست ها بود.

نامحــرمانه

خبـــر

قائم مقام شهردار قم گفت: از ظرفیت های 
برای  زیرمجموعه  سازمان های  و  شهرداری 
برگزاری برنامه های هفته معلم بهره خواهیم 

گرفت
ابراهیم معتمدی در جلسه شورای آموزش 
و پرورش استان قم كه در سالن امام جواد )ع( 
استانداری قم برگزار شد گفت: از ظرفیت های 
برای  زیرمجموعه  سازمان های  و  شهرداری 
برگزاری برنامه های هفته معلم بهره خواهیم 
گرفت. قائم مقام شهردار قم با بیان اینکه توسعه 
فضای سبز را وظیفه خود می دانیم ابراز كرد: در 
پی احداث بوستانی ویژه در قم جهت فرهنگیان 
هستیم تا بتوانیم خدماتی را به این قشر مهم 
جامعه ارائه كنیم. وی با اشاره به جایگاه معلم 

تصریح كرد: معلمان نقش مستقیمی در آینده كشور دارند و این امر بیانگر جایگاه بالای آن 
هاست به همین دلیل شهرداری تلاش می كند كه با بزرگداشت هفته معلم دین خود را 
به این بزرگواران ادا كند. معتمدی تاكید كرد: شهرداری قم در نظر دارد با فضاسازی شهر 

به مناسبت هفته معلم این روز را گرامی بدارد. 
همچنین حسن بختیاری در این جلسه گفت: 
ما آماده همکاری با اداره آموزش و پرورش برای 
بزرگداشت هفته معلم هستیم. وی ادامه داد: 
همکاری شورای اسلامی شهر و شهرداری قم با 
آموزش و پرورش و اجرای برنامه های مشترك می 
تواند موجب گرامیداشت هر چه بهتر هفته معلم 
در شهر شود. نائب رئیس شورای اسلامی شهر قم 
افزود: با توجه به جایگاه بلند فرهنگیان، همه ما 

باید به فکر گرامیداشت هفته معلم باشیم.
بختیاری تاكید كرد: نباید گرامیداشت هفته 
معلم را وظیفه اداره آموزش و پرورش به تنهایی 
بدانیم و خود را كنار بکشیم بلکه باید از ارگان 
كل  اداره  و  شهرداری  همچون  مربوطه  های 
فرهنگ و ارشاد اسلامی بخواهیم كه همکاری های لازم را داشته باشند. نائب رئیس شورای 
اسلامی شهر قم ادامه داد: باید تلاش كنیم كه امسال بهتر از سال های گذشته برنامه های 

هفته معلم و گرامیداشت سالروز شهادت شهید مطهری را برگزار كنیم.

قائم مقام شهردار قم:

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی توسعه فضای سبز را وظیفه خود می دانیم
و ساختمانهای فاقد سند رسمی و مشاعی

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده 
های تشکیلی طبق قانون مذكور را بر اساس گزارش كارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به 

شرح آراء ذیل تأیید نمودهاند.
 ـ95/۰1/25 خانم طیبه سعیدی گلپایگانی فرزند سید   ـرأی شماره 1۳956۰۳۳۰۰۰1۰۰1127   1 
محمد رضا در یک دانگ مشاع از  ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ 2۸5/17مترمربع 

پلاک شماره 1۰64۰ - 1۰641 اصلی بخش یک حوزه ثبت قم.
 ـ95/۰1/25 آقای سید احمد خاتمی فرزند سید مهدی   ـرأی شماره 1۳956۰۳۳۰۰۰1۰۰1126   2
در پنج دانگ مشاع از  ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ 2۸5/17مترمربع پلاک شماره 

1۰64۰ - 1۰641 اصلی بخش یک حوزه ثبت قم.
و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر 
گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه 
اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره 
ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند 

لازم به توضیح است كه صدور سند بر اساس قانون مذكور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: روز چهارشنبه 1395/1/28 تاریخ انتشار دوم: روز یکشنبه 95/2/12
جعفر کاظمی رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم


